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��ح ا�تان ز�جانروز��

بازرس کل استان زنجان با اشاره به فعالیت های سازمان بازرسی در 
سال ۱۴۰۳، گفت: در این سال نزدیک به ۴ هزار شکایت و اطلاعیه 
سوء جریان تعیین تکلیف شده است. سجاد ده ده  جانی، بازرس کل 
استان زنجان، به تشریح مهم ترین مسائل و چالش های استان در 

حوزه نظارت و بازرسی پرداخت و بر لزوم...

به گفته نماینده زنجان و طارم در مجلس از سال ۸۰ تاکنون 
۲۰ بانک خصوصی تشکیل شده که بیشترین ضربه را به اقتصاد 
زده اند. مصطفی طاهری در جلسه پرسش و پاسخ در مصلای 
زنجان )15 فروردین ماه 14۰4( پیش از خطبه های نماز جمعه 
گفت: برای رونق اقتصادی و اشتغالزایی در جامعه باید طوری 

عمل کرد که تعداد کارخانجات تعطیل...

تعیینتکلیف۴هزارگزارشبادعواونفاقکاریپیشنمیرود
تخلفدرزنجان

سال۱۴۰۴ سال سختی استعلی بیگدلی: مذاکره غیرمستقیم زمینه ساز مذاکره مستقیم خواهد بود 
 نباید تهدیدات را سرسری گرفت 

سال بیست وچهارم- شماره سال بیست وچهارم- شماره 2۸222۸22                                                       تک شماره  -                                                        تک شماره  - ۸۰۰۰۸۰۰۰ تومان تومان

صفحه ۲

گزارش

تصادفات در جاده های زنجان کاهشی شد

بانک ها با کمبود سرمایه در گردش مواجه اند

رئیس پلیس راه استان زنجان بر تاثیر پویش »نه به تصادف«
 و لزوم استمرار آن با توجه به آمار سفرهای نوروزی تاکید کرد؛

خلجی:پویشنهبهتصادفقرارنبودمعجزهکنداماتوانستهتاثیرمثبتخودرابگذارد

پاسخ معاون استاندار زنجان به علت پرداخت نشدن تسهیلات بانکی؛

معاون اقتصادی استاندار زنجان گفت: اعتبار مولد با عنوان » اوراق گام«، گواهی سپرده خاص و اوراق 
تامین مالی جمعی، راهکاری برای جلوگیری از تورم و رعایت دستورالعمل بانک مرکزی راهی برای 
تامین سرمایه در گردش است که می توان از این طریق اقدام کرد. نرگس مرادخانی، معاون اقتصادی 
استاندار زنجان در جلسه پرسش و پاسخ )۱5 فروردین ماه ۱۴۰۴( با اشاره به شعار سرمایه گذاری 
برای تولید، اظهار داشت: وظیفه ما به عنوان بخش دولتی بسترسازی برای شکوفایی بخش خصوصی 
در راستای تحقق این شعار خواهد بود. وی توسعه شهرک های صنعتی، ایجاد منطقه ویژه اقتصادی، 
تامین گاز ویژه صنایع و تسهیل امور در راستای رفع موانع تولید را به عنوان رویکردهای اصلی و مهم 
در استان زنجان برشمرد. این مسئول در زمینه روند صدور مجوزها با بیان اینکه مجوز راه اندازی یک 
واحد تولیدی در داخل شهرک های صنعتی فرایند کوتاهی دارد اما احداث یک واحد در بیرون از 
شهرک های صنعتی نیازمند دریافت مجوزهایی چون برق و آب از ادارات مختلف است، خاطر نشان 
ساخت: در سال جاری تلاش می کنیم که این روند تسریع شود و سرمایه گذاران زمان زیادی را صرف 

مجوزها نکنند.وی در پاسخ به سوالی در زمینه سرمایه گذاری...

سرهنگ محمدحسن خلجی رئیس پلیس راه استان زنجان در گفت و گو با صدای زنجان با اشاره 
به اینکه نیروهای پلیس راه در ایام نوروز به صورت ۲۴ ساعته حضور مستمر داشتند، اظهار کرد: 
با تلاش همکاران و تردد ایمن هموطنان در نوروز سال جاری شاهد کاهش تصادفات در محورهای 
استان زنجان بودیم. رئیس پلیس راه استان زنجان با اشاره به اینکه در سال جاری ۸ مورد تصادف 
فوتی منجر به مرگ ۸ نفر در محورهای استان زنجان روی داده است، اضافه کرد: این آمار در مقایسه 
با آمار فوتی سال گذشته که ۹ نفر بوده کاهش ۱۱ درصدی داشته است. وی با تاکید بر اینکه البته 

این آمار صرفا آمار فوتی های سر صحنه است، بیان کرد: ممکن است..
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در نخستین جلسه شورای اداری استان زنجان در سال 1404 مطرح شد؛

محسن صادقی: مدیران مراقب »ترک فعل ها« باشند

رویداد۲۴/  احتمالاً بیراه نیست اگر روابط پرتنش و پرفراز و 
نشیب جمهوری اسلامی و ایالات متحده در این، یکی، دو 
یک جفت »خط  به  را  نوی خورشیدی  سال  آغازین  هفته 
موازی« تشبیه کنیم؛ خطوطی موازی که یکی به هر آن چه 
که به نحوی در زیرمجموعه »دیپلماسی«، »مذاکره«، رویارویی 
نرم  قدرت  مواجهه  کلام  یک  در  و  کشور  دو  دیپلمات های 
تهران و واشنگتن علیه یکدیگر جای می گیرد، مربوط است 
و آن دیگری، خطی است که هر آن چه را که به توان دفاعی، 
نظامی و درمجموع قدرت سخت دو کشور ارتباط دارد، شامل 

می شود.
به هر روی، وقتی با نگاهی گذرا و اجمالی مجموعه اخبار و 
تحولاتی که در این چند روز گذشته در این رابطه رسانه ای 
را می بینیم که  به روشنی خطی  مرور می کنیم، هم  شده، 
دیپلمات ها و مقام های سیاسی دو کشور دنبال کردند تا مگر 
بالاخره شرایط را برای آغاز »مذاکرات غیرمستقیم تهران و 
واشنگتن« فراهم کنند و هم البته شاهد خط دیگری هستیم 
که چهره های نظامی و امنیتی ایران و امریکا ترسیم می کنند و 
طبیعتاً اگر به درازا بکشد، طرفین را درگیر مواجهه و رویارویی 
علوم  ارشد  باور یک کارشناس  به  نظامی می کنند. هرچند 
سیاسی و روابط بین الملل، مجموعه تحولاتی که در روز ها و 
هفته های گذشته در رواط پرتنش تهران و واشنگتن شاهد 
بودیم، به نحوی نیست که منجر به شعله ور شدن آتش جنگی 

تمام عیار میان دو کشور شود.
نه ایران تمایلی به تنش و جنگ دارد، نه آمریکا

»بررسی  این که  بر  تاکید  با  رابطه  این  در  که  بیگدلی  علی 
و  ایرانی  مقام های  اظهارات  و  اقدامات  تحولات،  مجموعه 
امریکایی که هفته های گذشته نشان می دهد که خوشبختانه 
به شرایط جنگی  ورود  به  تمایلی  هیچ  از طرفین  هیچ یک 
ندارند«، می گوید: »همین بحث تعرفه های اقتصادی که دونالد 
ترامپ در روز های گذشته مطرح و دنبال کرده، عملاً شرایط 
پیچیده ای را در وضعیت اقتصاد بین المللی ایجاد کرده که 
حتی اگر سایر گزاره ها و مولفه ها نیز به نحوی دیگر بود، به 
دلیل همین وضعیت خاصی که به لحاظ اقتصادی ایجاد شده، 
هم ایالات متحده و هم متحدان غربی این کشور، هیچ تمایلی 

به این ندارند که درگیر جنگ شوند.«
او با اشاره به مشکلاتی که درپی بالا گرفتن بحث تعرفه ها، 
را  امریکا  خود  و  اروپا  اتحادیه  ازجمله  جهانی  اقتصاد 
تحت الشعاع قرار داده، می گوید: »تعرفه ها عملًا اتحادیه اروپا 
را به شدت دچار تورم و تراکم سرمایه و کالا کرده و همزمان 
خود ایالات متحده را نیز تحت الشعاع قرار داده است؛ بنابراین 
اگر در این شرایط پیچیده اقتصادی، برفرض ایران مورد یک 
حمله نظامی قرار گیرد، از آن جا که هیچ بعید نیست ایران 
نیز به عنوان مقابله به مثل اقدام به حمله به پایگاه های نظامی 
امریکا و متحدان غربی ایالات متحده در منطقه کند. درنتیجه 
فارس  خلیج  حاشیه  شیخ نشین های  و  سعودی  عربستان 
به شدت در تلاش و تکاپو هستند تا به هر نحو ممکن جلوی 
هرگونه اقدام ایالات متحده و اسرائیل علیه ایران را بگیرند 
و آنها را از هرگونه اقدام نظامی و حمله علیه ایران منصرف 

کنند.«
بیگدلی با تاکید بر این که »اقدام نظامی علیه ایران، اقدامی 
بسیار بسیار خطرناک است و می تواند به سادگی کل منطقه 
خاورمیانه را به آتش بکشد«، گفت: »همزمان آقای مکرون و 
دولت فرانسه نیز به عنوان رهبر اتحادیه اروپا وارد گود شده تا 

به نحوی از تشدید تنش نظامی در منطقه جلوگیری کند.« 
بیگدلی همچنین با اشاره به مواضع اخیر مقام های اسرائیل 
دیپلماسی  گزینه  از  استفاده  و  مذاکره  با  موافقت  مبنی بر 
گفت:  نظامی  گزینه  به جای  تهران  با  واشگنتن  مواجهه  در 
»مجموعه این تحولات نشان می دهد که احتمال بروز جنگ 
ناچیز است و می توان امیدوار بود که مذاکراتی که ظاهراً دو 
طرف موافقت کرده اند که به صورت غیرمستقیم ازسر گرفته 
شود، در دستور کار قرار گیرد و می توان امیدوار بود که این 
مذاکرات در سطوح بالا و مشخصاً در سطح وزیران خارجه 
انجام شود. چراکه این مذاکرات حتی اگر غیرمستقیم باشد، 
به ویژه اگر در سطح وزیران خارجه انجام شود، می تواند بسیار 
موثر باشد و تنش داخلی و منطقه ای را تا حد بسیاری کاهش 
دهد. ضمن آن که آغاز این مذاکرات غیرمستقیم می تواند در 
مستقیم  مذاکرات  به سوی  طرفین  حرکت  زمینه ساز  ادامه 

شود.«
سخنان لاریجانی درخصوص ساخت بمب هسته ای 

نامعقول بود
این کارشناس ارشد علوم سیاسی و روابط بین الملل همچنین 
در واکنش به اظهارات اخیر برخی مقام های سیاسی و نظامی 
جمهوری اسلامی ازجمله آن چه علی لاریجانی در خصوص 
احتمال تغییر فتوای هسته ای مطرح و تاکید کرد که اقدامات 
خصمانه و تهدید های گاه و بی گاه ایالات متحده ممکن است 
تهران را ناگزیر به سمتی سوق دهد که به سوی ساخت بمب 
هسته ای گام بردارد، گفت: »البته آن چه در ارتباط با خروج 
از ان پی تی و حرکت به سوی ساخت بمب هسته ای ازسوی 
نیز  تازگی نداشت و در گذشته  آقای لاریجانی مطرح شد، 
آقای  ازجمله  تصمیم گیر  چهره های  دیگر  از  برخی  ازسوی 
کمال خرازی نیز در گذشته در این رابطه اظهارنظر کرده بود.«

 او با تاکید بر این که »طرح این مباحث چه آن چنان در که 
گذشته شاهد بودیم و چه در شرایط کنونی، به هیچ عنوان 
معقول نبود« گفت: »هرچند این نکته را نیز نمی توان نادیده 
گرفت که طرف مقابل ایران را در شرایطی قرار داده که ناچار 
باید تاکید کنم  اما  با این همه،  به طرح این مواضع شویم. 

صحبت از بحث خروج از ان پی تی بسیار خطرناک است.«
شرایط ایران به هیچ عنوان مشابه کره شمالی نیست

این استاد علوم سیاسی و روابط بین الملل دانشگاه با اشاره به 
آن چه ازسوی برخی ناظران درخصوص ایجاد نوعی این همانی 
مطرح  شمالی  کره  به  اسلامی  وضعیت جمهوری  تشبیه  و 
می شود، گفت: »واقعیت این است که وضعیت ایران به هیچ 

عنوان با وضعیت کره شمالی قابل مقایسه نیست. 
کره شمالی کشوری است کاملًا منزوی که در یک گوشه دنیا 
قرار گرفته و با هیچ کشوری هم در تعامل نیست. حال آن که 
ما در نقطه ای بسیار حساس قرار داریم و باتوجه به این که 

بازو های امنیتی ایران در این سال ها در منطقه بسیار فعال 
ان پی تی خارج شویم؛  از  نمی توانیم  عنوان  به هیچ  بوده اند، 
چراکه در این صورت، فشار ها بر ما به مراتب افزایش خواهد 
یافت و در سطح و شرایطی به شدت خطرناک قرار می گیریم.«  
این دست موضع گیری هایی که اخیراً  این که  بر  تاکید  با  او 
ازسوی آقای لاریجانی مطرح شد، »اظهارنظر های عصبی بوده 
که به هیچ عنوان جایز نیست و نباید در این شرایط به سمت 
طرح چنین مواضعی برویم؛ چه آن که اگر به مرحله ای برسیم 
که امریکا و اسرائیل به واقع بخواهند به سمت اقدام نظامی علیه 
ایران بروند، طرح این دست مواضع نیز تاثیر چندانی در نوع 
و چگونگی اقدام آنها تاثیر نخواهد داشت. چراکه طرح این 
مواضع نه تنها مشکلی را حل نخواهد کرد، بلکه می تواند ما را 

در تنگنا های بیشتری نیز قرار دهد.
 هراس افکنی ترامپ با هدف ترغیب ایران به مذاکره 

انجام می شود
همزمان با طرح آن چه در راستای افزایش تنش نظامی ازسوی 
مقام های دو کشور شاهد بودیم، اخباری نیز در خصوص تلاش 
دو کشور برای یافتن راه حل های دیپلماتیک مطرح شد و در 
همین راستا، به تازگی یک رسانه امریکایی به نقل از منابعی 
در دولت ترامپ از این مهم خبر داد که دولت ترامپ بحث 
مذاکرات غیرمستقیم را نیز به طور جدی مورد بررسی قرار داده 
و ظاهراً مخالفتی با آن ندارد. نکته ای که علی بیگدلی با اشاره 
به آن می گوید: »این گزارش نشان می دهد که آمریکایی ها 
تشدید  و  نظامی  درگیری  به  علاقمند  عنوان  هیچ  به  نیز 
تنش نیستند و می خواهند به نحوی با استفاده از راهکار های 

دیپلماتیک، مشکل را مرتفع کنند. 
ضمن آن که امریکایی ها نیز به ویژه به دلیل همین بحث تعرفه ها 
از آن، شرایط چندان مساعدی  اقتصادی ناشی  و مشکلات 
ندارند و سعی دارند با حداقل هزینه، بیشترین دستاورد را 
به دست بیاورند.  درواقع هدف ترامپ از این مواضع خصمانه 
ظاهراً این است که با ایجاد نوعی هراس، ایران به سمت مذاکره 
ترغیب کند. شرایطی که طبیعتاً اگر ما هم بتوانیم در راستای 
منافع ملی خودمان با آن مواجه شویم، می تواند دستاورد های 

قابل توجهی برایمان داشته باشد.«

در  مهاجری  محمد  و  زاهد  فیاض  اعتماد/ 
که  »سالی  عنوان  با  مشترک  یادداشتی 
نکوست« در روزنامه اعتماد نوشتند: سال ۱۴0۴ 
وارث  پزشکیان  دولت  و  است  سختی  سال 
نابسامانی های سال پیش و نیز دولت های قبل 
است. برشمردن مشقت های سالی که نخستین 
نباید مردم  نه تنها  را آغاز کرده ایم  روزهای آن 
را به سمت نومیدی و سستی سوق بدهد بلکه 
خردورزی  با  همراه  سخت تر  اراده ای  می تواند 

بیشتر را  به همراه  داشته  باشد.
ایران ما در برهه هایی حتی پس از پیروزی انقلاب 
اسلامی حوادث سهمگینی را از سرگذرانده که 
دنیا رخ  از  نقطه ای دیگر  اگر در  آنها  از  برخی 
می شد.  منجر  حکومت  سرنگونی  به  بود  داده 
طراحی کودتا، ترورهای متعدد در حد سران قوا 
توسط گروهک ها و مهم تر از همه جنگ تحمیلی 
فرآیندهایی  به حساب می آیند  که کیان کشور 

و  نظام را به خطر جدی  انداختند. 
ایرانیان اما -  با هر مذهب و اندیشه و قومیت 
- باهمدلی از پس بحران ها برآمدند و آرزوهای 
تروریستی،  گروه های  سلطنت طلبان،  متعدد 

سردمداران امریکا و ... تحقق نیافت.
ناکارآمدی ها  از  این همه در مقاطعی برخی  با 
آنچه را دشمن خارجی نتوانست به منصه ظهور 
برساند، بر کشور حاکم کرد. گفتنش سخت است 
انجام  این پروسه  اقداماتی که در  از  پاره ای  اما 
شد، به نام انقلاب و دین و ارزش ها صورت گرفت. 
ضداقتصاد  عنصری  مثابه  به  تحریم  که  روزی 
رییس جمهور  شد  گرفته  کار  به  ایران  علیه 
وقت با مسخره کردن آن، در واقع منافع ملت 
را به استهزا گرفت. هم او وقتی در سازمان ملل 
حرف های مهمل و پوچ بر زبان می راند، آینده ای 

تاسف بار برای ایران در حال وقوع بود.
بازار مکاره ای است که هنوز هم  ارزش فروشی 
رونق دارد و عده ای با چشم بندی، کالای خود 
آرایان  صحنه   . می دهند  خلایق  خورد  به  را 
این بازار هر هدف و نیتی - ولو خیر - داشته 
باشند در حال لطمه زدن به اقتصاد و فرهنگ 
شده اند  باعث  اینان  هم  ایران زمینند.  سیاست 
به  را  خود  اعتماد  جامعه  از  بزرگی  بخش 
در  که  انتخابات  بدهند.سه  دست  از  حاکمیت 
حدفاصل ۱3۹۸ تا ۱۴0۲ برگزارشد حکایت از 
کاهش شدید سرمایه اجتماعی داشت و معلوم 
نیست اگر پزشکیان در انتخابات ۱۴03 حضور 
نمی یافت آن سیکل معیوب ادامه  پیدا  نمی کرد.

همزمان با روی کار آمدن پزشکیان توطئه های 

گرفت  شکل  دیگری  از  پس  یکی  اسراییل 
از  بیش  سرعتی  با  نیز  اقتصادی  مشکلات  و 
به  ترامپ  انتخاب  پیش گریبانگیر جامعه شد. 
بزرگ تری  زخم  نیز  امریکا  ریاست جمهوری 
بود که ایران و جهان را تحت تاثیر قرار داد و 
اکنون پس از چندماه، کار به تهدیدات اقتصادی 
)گسترش تحریم ها( و نظامی کشیده شده. در 
این شلوغ بازار، جماعت ارزش فروش که اشارتی 
به آنها رفت با طرح مسائلی همچون اصرار به 
قانون پرضرر عفاف و حجاب و مخالفت با رفع 
فیلترینگ و نیز استیضاح وزیر اقتصاد، گل به 
خودی زده اند و می روند تا پازل اسراییل و امریکا 
را تکمیل کنند. از آن سوی نیز عده ای همسو 

با بیگانگان به خالی کردن دل مردم مشغولند.
با دوره های قبل یکسان  نباید  را  امروز  شرایط 
روزگار  گرفت.  سرسری  را  تهدیدات  و  دانست 
خرج کردن شعارها و احساسات به سرآمده و 
این متاع ها را کسی نمی خرد. پس چه باید کرد؟

آنچه جهان امروز را با دوران پیش از خود متفاوت 
می کند، کمرنگ شدن ارزش های انسانی، حقوق 
نهاد  است.  بین المللی  پرنسیب های  و  بشری 
اندازی و رخ  قدرت بین المللی در حال پوست 

نمودن واقعیت عریان خویش است
چیزی شبیه دوران استعمار؛ آنچه در داستان 
غزه رخ داد و کشتار بیش از ۶0 هزارنفر تنها 
قابل   ۱۹ و   ۱۸ قرن  غیراخلاقی  ارزش های  با 
مقایسه است. آنچه شاهد هستیم شبیه عصری 
برجسته  فیلسوف  اشپینگلر،  توماس  که  است 
»سقوط  را  آن  نام  بیستم،  قرن  ابتدای  تاریخ 
غرب« نامیده بود. او  مبنای کتابش را با تحیر 
از سقوط اخلاقی غرب بنیاد نهاده بود. پیش بینی 
او  درباره ظهور هیتلر و سپس توحش بی حد و 

حصری که رخ داده بود، ما را به این حقیقت 
رهنمون می کند که ارزش های سمبلیک غرب 

هر  روز  بی معناتر  می شود. 
روش های  بر  تمرکز  و  غیراخلاقی  خوی  این 
مرکانتلیستی و توسعه طلبانه دیگر شامل بلژیک، 
اسپانیا، پرتغال، فرانسه  انگلستان عصر ویکتوریا 
در  که  روشی  با  ترامپ  دونالد  امروز  نیست. 
حکمرانی در پیش گرفته، نرم های به رسمیت 
شناخته شده حتی در حوزه آتلانتیک را زیرپا 
نهاده است. در یک کلام، زمانه زمانه زور و قلدری 
است. از سویی رژیم غاصب فکر می کند بهترین 
فرصت برای سرکوب ایران است. دونالد ترامپ 
هرچند اعتقادی به جنگ همه جانبه ندارد، اما 
از  این احتمال متصور است که شاید سطحی 
اعمال عملیات محدود نظامی را امتحان کند. 
از سویی می توان متصور بود که حتی اسراییل 
به عنوان دولت نیابتی بخواهد از فرصت موجود 
برای تعرض به تاسیسات  ایران  بهره برداری کند. 
اوضاع داخلی هم چندان مناسب نیست. ما با 
به  نباید  ایران  طرفیم.  مشکلات  از  زنجیره ای 
هیچ وجه حتی ریسک تهدید را به جان بخرد. 
تا دیر نشده باید به دیپلماسی و گفت وگو فرصت 

تنفس داد.
 مجموعه ای از تحلیل داده ها نشان می دهد تا 
این لحظه هر دو طرف علاقه مند به پیداکردن 
راه حلی دیپلماتیک هستند. همانطور که تاخیر 
چند ساله در تحقق توافق سیاسی دست ایران 
را از امتیازات قبلی خالی کرد، زمان به دشمن 
است  بهتر  گاهی  است.  شده  بدل  ما  بزرگ 
چون صلح حدیبیه هرچند در ظاهر گامی به  
دستآوردهای  منشأ  می تواند  اما  عقب برداریم 

مهم تر  نیز  باشد.

نارضایتی استاندار زنجان از عملکرد برخی مدیراننارضایتی استاندار زنجان از عملکرد برخی مدیران



روز��  یک شنبه  ۱۷  فروردین   ۱۴۰۴   *   سال بیست وچهارم*   شماره   ۲۸۲۲ اقتصاد۲۲

لیلا محمدی: معاون اقتصادی استاندار زنجان گفت: اعتبار مولد با عنوان » اوراق 
گام«، گواهی سپرده خاص و اوراق تامین مالی جمعی، راهکاری برای جلوگیری از 
تورم و رعایت دستورالعمل بانک مرکزی راهی برای تامین سرمایه در گردش است 

که می توان از این طریق اقدام کرد.
نرگس مرادخانی، معاون اقتصادی استاندار زنجان در جلسه پرسش و پاسخ )۱5 
فروردین ماه ۱۴۰۴( با اشاره به شعار سرمایه گذاری برای تولید، اظهار داشت: وظیفه 
ما به عنوان بخش دولتی بسترسازی برای شکوفایی بخش خصوصی در راستای 

تحقق این شعار خواهد بود.
وی توسعه شهرک های صنعتی، ایجاد منطقه ویژه اقتصادی، تامین گاز ویژه صنایع 
و تسهیل امور در راستای رفع موانع تولید را به عنوان رویکردهای اصلی و مهم در 
استان زنجان برشمرد. این مسئول در زمینه روند صدور مجوزها با بیان اینکه مجوز 
راه اندازی یک واحد تولیدی در داخل شهرک های صنعتی فرایند کوتاهی دارد اما 
احداث یک واحد در بیرون از شهرک های صنعتی نیازمند دریافت مجوزهایی چون 
برق و آب از ادارات مختلف است، خاطر نشان ساخت: در سال جاری تلاش می کنیم 

که این روند تسریع شود و سرمایه گذاران زمان زیادی را صرف مجوزها نکنند.
وی در پاسخ به سوالی در زمینه سرمایه گذاری از طریق اوراق یا خرید سهام با بیان 
اینکه سرمایه گذاری در قالب اوراق در انواع و رقم های مختلف و متنوعی تعریف 
می شود، تصریح کرد: با این روش مردم و علاقه مندان به سرمایه گذاری می توانند در 
حوزه تولید مشارکت داشته باشند. مرادخانی با تاکید بر اینکه در سال های ۱۴۰۲ 
و ۱۴۰۱ به طور متوسط رشد اقتصادی استان زنجان از میانگین کشوری پایین تر 
بوده است، یادآور شد: این در حالی است که امروز باید حفظ منابع موجود را در 
زمینه سرمایه گذاری های جدید مد نظر قرار دهیم، با این رویکرد که سرمایه گذار 
جدیدی که پای کار می آید باید برق مورد نیاز خود را تولید کند. وی تشریح کرد: 
ایجاد نیروگاه های تولید انرژی تجدیدپذیر از اهداف مورد نظر در حوزه برق صنایع 
به شمار می رود که بر این اساس تا پایان سال جاری 5۸ مگاوات نیروگاه خورشیدی 
در استان به بهره برداری خواهد رسید. معاون امور اقتصادی استاندار زنجان توسعه 
نیروگاه ها را از استراتژی اصلی استان در حوزه انرژی عنوان کرد و گفت: در سال 
گذشته نیز ۱۰ مگاوات انرژی خورشیدی در استان به بهره برداری رسیده و به شبکه 
متصل شده است. وی با بیان اینکه دو نیروگاه سیکل ترکیبی آریان ۲ و سلطانیه در 
استان زنجان تکمیل خواهد شد، ادامه داد: در زمینه آب هم، مصرف آب خام ممنوع 

شده است، از این رو برای صنایع از پساب استفاده خواهیم کرد.
مرادخانی میزان پساب تولیدی استان را در طول شبانه روز ۴5 هزار متر مکعب 
اعلام کرد و افزود: نصف این پساب واگذار شده و مابقی نیز در اختیار تولیدکنندگان 

قرار خواهد گرفت تا به جای آب تصفیه شده استفاده شود.
وی با اشاره به کمبود سرمایه در گردش و پرداخت نشدن تسهیلات توسط بانک ها 
گفت: با توجه به دستورالعمل بانک مرکزی، بانک ها برای پرداخت تسهیلات، با 
تعیین سقف به نحوی محدود شده اند. مرادخانی ابراز داشت: اعتبار مولد با عنوان 
اوراق تامین مالی جمعی، راهکاری برای  اوراق گام«، گواهی سپرده خاص و   «
جلوگیری از تورم و رعایت دستورالعمل بانک مرکزی و همچنین راهی برای تامین 

سرمایه در گردش است که می توان از این طریق اقدام کرد.

ایرنا/  معاون اداره  کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای استان زنجان گفت: از ۲5 
اسفند تا چهاردهم فروردین ماه، ۶۸ هزار و ۸۳۸ مسافر با ۹ هزار و ۳۸۸ سفر از 
طریق ناوگان حمل و نقل عمومی استان به مناطق مختلف کشور جا به جا شدند.

غلامرضا کرمی  افزود:ناوگان حمل ونقل عمومی مسافر استان با ظرفیت ۱۲5 
دستگاه اتوبوس، 5۱۴ دستگاه مینی بوس و 5۲۰ دستگاه سواری در نوروز فعال 
بود. وی اضافه کرد: برای رفاه حال هم استانی ها پیش فروش اینترنتی و حضوری 
جاری  سال  اسفند  اول  از  عمومی  حمل ونقل  ناوگان  نوروزی  سفرهای  بلیت 

همزمان با سراسر کشور در استان انجام شد.
معاون اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای زنجان به میانگین عمر ناوگان 
مسافری این استان اشاره و خاطرنشان کرد: میانگین عمر اتوبوس، مینی بوس و 
سواری کرایه استان به ترتیب به حدود ۱۴ سال، ۳۶ سال و ۱۳.۶ سال رسیده 
است. کرمی یادآور شد:در نوروز امسال، با توجه به حجم مسافرانی که از ناوگان 
حمل و نقل عمومی استفاده می کنند پیش بینی های لازم برای ایمنی ناوگان 
انجام شد. وی اضافه کرد: این ایمنی ها در مبدا با همکاری پلیس راه انجام می 
شود و علاوه بر آن به صورت میدانی نیز بر ایمنی ناوگان در مقابل پاسگاه های 
پلیس راه نظارت می کنیم. کرمی تاکید کرد: کاربران جاده ای و مسافران نیز می 
توانند در صورت داشتن شکایت، پیشنهاد و انتقاد با سامانه ۱۴۱ به صورت ۲۴ 
ساعته تماس بگیرند. طرح سفرهای نوروزی از ۲5 اسفند ۱۴۰۳ آغاز و تا ۱5 

فروردین ۱۴۰۴ انجام شد.

 نماینده زنجان و طارم در مجلس:
بادعواونفاقکاریپیشنمیرود

طاهری: قطعا ما در مجلس به دولت کمک خواهیم کرد

پاسخ معاون استاندار زنجان به علت
 پرداخت نشدن تسهیلات بانکی؛

بانکهاباکمبودسرمایهدرگردشمواجهاند

معاون اداره  کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای زنجان:
۶۸هزارو۸۳۸مسافرباناوگانعمومیزنجان

جابهجاشدند

جزو  را  و سازمان ها  ارگان ها  از  رضایتمندی  میزان  زنجان  استاندار  محمدی:  لیلا 
شاخص های مربوط به ارائه خدمات مطلوب عنوان کرد و گفت: در بررسی های صورت 
گرفته؛ برخی از دستگاه ها عملکرد خوبی نداشتند از مدیران می خواهیم تا رفتار 
کارکنان خود را زیرنظر داشته و به موقع با چنین کارمندانی که زمینه نارضایتی ارباب 

رجوع را فراهم کرده اند برخورد کنند.
نخستین جلسه شورای اداری استان زنجان در سال 1404، شنبه 16 فروردین ماه در 

محل سالن پیامبر اعظم )ص( استانداری برگزار شد.
محسن صادقی، استاندار زنجان در این جلسه با اشاره به ارزیابی عملکرد دستگاه های 
انتظار عمل کردند، یک سری  از  اجرایی استان، گفت: یک سری دستگاه ها فراتر 
سازمان ها در حد وظایفشان کار انجام دادند و دستگاه هایی هم بودند که بعضاً با ترک 

فعل، نارضایتی هایی ایجاد کردند که باید با اشراف مدیران اصلاح شود.
استاندار زنجان میزان رضایتمندی از ارگان ها و سازمان ها را جزو شاخص های مربوط 
به ارائه خدمات مطلوب عنوان کرد و گفت: در بررسی های صورت گرفته؛ برخی از 
دستگاه ها عملکرد خوبی نداشتند از مدیران می خواهیم تا رفتار کارکنان خود را 
زیرنظر داشته و به موقع با چنین کارمندانی که زمینه نارضایتی ارباب رجوع را فراهم 

کرده اند برخورد کنند.
استاندار زنجان با تأکید بر لزوم برخورد مناسب با افکار عمومی، گفت: بعضاً یک عنصر 
به گونه ای رفتار می کند که تمام زحمات ۹۹ درصد کارکنان سازمان را هم به نوعی زیر 

سؤال می برد. از این سو مدیران مراقب »ترک فعل ها« باشند.
 آمادگی کشورهای بزرگ اقتصادی برای سرمایه گذاری در زنجان

وی در بخش دیگری از اظهارات خود از آمادگی کشورهای بزرگ اقتصادی برای 
سرمایه گذاری در زنجان خبر داد و با اشاره به به موقعیت مطلوب زنجان در جذب 
خواستار  اقتصادی  بزرگ  کشورهای  و  بزرگ  شرکت های  گفت:  سرمایه گذاری 

سرمایه گذاری در استان هستند.
استاندار زنجان با اشاره به الزامات سرمایه گذاری، اظهار کرد: سرمایه گذاری به ویژه در 
دوره تولید الزاماتی را در ابعاد ذهنی، عینی، برنامه و اجرایی دارد که باید مدیریت نظر 

متولیان دستگاه های اجرایی قرار گیرد.
استاندار زنجان از زحمات مدیران و کارکنان دستگاه های اجرایی و خدماتی در طول 

سال 140۳ و ایام نوروز قدردانی کرد.
وی با اشاره به فراز و نشیب های سال 140۳ در حوزه های مختلف، گفت: متأسفانه 
حوادث سال گذشته و ادامه آن همه دستاوردهای مدنی مفاهیم مورد افتخار در حوزه 

حقوق بشری و تمدن جدید را به سخره کشیده و شرمنده کرد. 
بهبود وضعیت درآمدهای استان زنجان

وی در بخش دیگری از اظهارات خود با اشاره به عملکرد درآمدهای استانی در سال 
گذشته گفت: درآمدهای مصوب 1۷ همت بود و عملکرد، 1۸.۲ همت، حقوق دولتی 

معادل 1.۵ همت و عملکرد ۲.4۳ همت بود که بیانگر بهبود اوضاع است.
صادقی با اشاره به تخصیص اعتبارات استانی، گفت: رقم مصوب عمرانی هزینه 4.۸ 
همت بود و رقم عملکرد ۳.4 همت یعنی معادل ۷0 درصد بود که به حساب دستگاه 

استانی واریز شده و این مبلغ در حال افزایش است.
برای  مناسب  محیط  ایجاد  در  استان  رتبه  به  اشاره  با  همچنین  زنجان  استاندار 
کسب وکار، گفت: بر اساس آخرین داده هایی که سطح ملی منتشر شده استان زنجان 
سومین رتبه در بین استان های کشور در ایجاد محیط مناسب برای کسب کار به خود 

اختصاص داده است.
جریان  کل  گفت:  نظام،  ناکارآمدی  القای  برای  اپوزیسیون  تلاش  به  اشاره  با  وی 
اپوزیسیون تلاش می کند که بگوید که جمهوری اسلامی هیچ حاصلی نداشته و 
آینده ای هم ندارد در حالیکه با وجود همه تحریم های فلج کننده صورت گرفته عملکرد 

۵ سال نظام جمهوری اسلامی بیشتر از همه عملکرد سلطنت پهلوی است.
معلوم نیست شعار سال ۱۴۰۴ محقق بشود یا نه!

حجت الاسلام مصطفی حسینی، نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه زنجان گفت: 
در پیشبرد کارها در حوزه اجرایی با خلأ هماهنگی مواجه هستیم و باید هماهنگی 

بین بخش ها تقویت شود.  
حجت الاسلام حسینی افزود: امیدواریم با گشایش های اقتصادی، اتفاقات خوب را در 
سال جاری شاهد باشیم. بخشی از عملکرد مسئولان مربوط می شود، با روحیه جهادی 

باید در میدان باشیم و کارها را پیش ببریم.
حجت الاسلام حسینی با بیان اینکه هر قانون و آیین نامه یک فرا متنی هم دارد، 
اختلال  نام  به  کشور  در  اختلالی  گفت:  است،  کارها  پیگیری  و  هماهنگی  آن  و 
هماهنگی داریم، معلوم نیست شعار سال 1404 محقق بشود یا نه! مدیری که به 
جای »هماهنگی« با بخش خصوصی و دولتی با هدف پیشبرد اهداف و برنامه های 
تدوین شده فقط پشت میزش بنشیند قطعا شعار سال 1404 و شعار سالهای قبل 

محقق نمی شود. اگر قرار بود همه کارها با معجزه پیش برود واقعا کربلا رخ نمی داد.
وی ادامه داد: نباید جلسات غیرمثمر و بی نتیجه برگزار کنیم، در نشست ها وقتی که 
از مدیران گرفته می شود، گاهی مدیریت بهینه اعمال نمی شود هر چند جنبه شکلی 

خوبی داشته باشد.
امام جمعه زنجان بر لزوم آمادگی و توانمندی بخش اجرایی تاکید کرد و گفت: بهترین 

تصمیمات بدون این اجرای خوب به نتیجه نمی رسد.
 آرامش جامعه باید حفظ شود

مصطفی طاهری نیز در ادامه جلسه شورای اداری استان، افزود: سال گذشته، حوادث 

بسیار زیادی را در کشور و منطقه شاهد بودیم که بی سابقه و هرکدام از آنها برای 
یکسال کافی بود مانند شیوع کرونا که در سال ۹۸ رخ داد، ولی پارسال اتفاقات عجیبی 

در کشور و منطقه به وقوع پیوست.
وی بر لزوم حفظ آرامش جامعه تاکید کرد و افزود: خلاصه جمع بندی اندیشکده های 
جهانی درخصوص ایران این است که از طریق آشوب به هدف خود در ایران برسند 
البته دستگاه های امنیتی کار خود را انجام می دهند ولی دستگاه های اجرایی دیگر 
هم باید پای کار باشند.طاهری درخصوص راهکارهای تحقق شعار سال، گفت: در این 
زمینه باید اقداماتی تعریف شود نه اینکه دستگاه ها وظایف روزانه خود را تحت این 
عنوان قرار دهند.وی به محدودیت منابع دولتی در این زمینه اشاره کرد و گفت: برای 
تحقق شعار سال، منابع آنچنانی برای سرمایه گذاری نداریم! طبق تاکیدات رهبری؛ 
دولتی ها باید از ظرفیت بخش خصوصی استفاده کرده و تسهیل گری را در دستور 
کار قرار دهند. معتقدم »تدوین برنامه مشخص و دقیق« باید سرلوحه مجریان استان 
زنجان باشد آن چیزی که رهبر معظم انقلاب برای تحقق شعار سال به آن اشاره کردند 
این است که باید از ظرفیت بخش خصوصی بیشتر استفاده شود. سیاست صنعتی 
کشور باید احیا شود که مقام معظم رهبری بارها به آن تاکید کرده اند و باید اولویت های 

کشور و استان در این زمینه تعیین شود.
وی با بیان اینکه در استان باید سرمایه گذاران را هدایت کنیم، گفت: قطعا این موضوع 

به پیشبرد بهتر امور کمک می کند.
رشد ۱۷ درصدی تردد در جاده های استان زنجان 

مسعود بیات منش، معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار زنجان هم گفت: از ۲۵ 
اسفند سال گذشته تا 1۵ فروردین امسال سه میلیون و ۲۲۹ هزار تردد در جاده های 
استان به ثبت رسید که نسبت به مدت مشابه سال گذشته رشد 1۷ درصدی داشت.  
بیات منش با بیان اینکه زنجان 6 هزار کیلومتر جاده اصلی و فرعی دارد و در مجموع 
۲ درصد راه های کشور در این استان واقع است، ادامه داد: بیش از ۷۳ هزار مسافر نیز 
از طریق ناوگان عمومی استان در ایام نوروز جابجا شدند که نسبت به سال گذشته 

۲۹ درصد افزایش داشت.
بیات منش اظهار کرد: طی این مدت ۳۳۹ تصادف در محورهای استان به وقوع 
پیوست که در نتیجه آن ۲۵4 نفر مصدوم شده و ۹ نفر نیز جان خود را از دست 
دادند. سال گذشته تعداد فوتی ها ها 1۵ نفر بود که امسال شاهد کاهش قابل توجهی 
هستیم. طی این مدت 61 و ۵01 مورد بازید از جاذبه های گردشگری استان ثبت شد 

که نسبت به سال گذسته 1۲ درصد رشد دارد.
بیات منش اظهار کرد: از ۲۵ اسفند تا 1۵ فروردین امسال، بیش از ۲۷ هزار اقامت در 
مراکز اقامتی استان ثبت شد که نسبت به سال گذشته یک درصد کاهش را شاهد 

هستیم.
بحران آب

وی در بخش دیگری از اظهارات خود آب را از چالش های پبش روی استان دانست که 
در صورت بی توجهی به این موضوع می تواند تبدیل به بحران جدی شود.

بیات منش با بیان اینکه آب مهم ترین نگرانی ماست، تاکید کرد: اعضای شورای اداری 
استان باید نگران آب به ویژه شرب و بعد کشاورزی باشند.

 منابع فقط بودجه و تسهیلات بانکی نیست
نرگس مرادخانی معاون اقتصادی استاندار زنجان نیز در ادامه با تاکید بر اینکه منابع 
فقط بودجه و تسهیلات بانکی نیست، افزود: اعتبار مولد با عنوان » اوراق گام«، گواهی 
سپرده خاص و اوراق تامین مالی جمعی، راهکاری برای جلوگیری از تورم و رعایت 
دستورالعمل بانک مرکزی راهی برای تامین سرمایه در گردش است که می توان از 

این طریق اقدام کرد.
مرادخانی با بیان اینکه تقویت ایجاد زنجیره ارزش غذایی باید در اولویت باشد، ادامه 
داد: صنایع باید استفاده از پساب را با توجه به مسائل آبی استان در دستور کار قرار 
دهند. حوزه گردشگری زنجان مغفول مانده است که باید در کنار توسعه حمل و نقل 

مورد توجه باشد.
وی توسعه مقاصد جدید پروازی را از اهداف مجموعه استان زنجان دانست و گفت: 
افزایش 16 درصدی صادرات در دستور کار است که با توافق اتاق بازرگانی قرار است 

میزان صادرات را به یک میلیارد دلار  برسانیم.
معاون اقتصادی استاندار زنجان این را هم گفت که از طرف استاندار زنجان و با هدف 
تحقق منویات رهبری به سرمایه گذاران قول تسهیل گری در صدور مجوز را می دهم.

در ادامه جلسه، لطفی معاون توسعه مدیریت استانداری زنجان، مدیران جدیدی که 
تازه منصوب شده اند را در جلسه شورای اداری معرفی کرد.

اسامی این نفرات بدین شرح است:  علی کاظمی فرماندار زنجان، سعید خلجی فرماندار 
ابهر، سیدحنیف شفیعی فرماندار طارم، مجتبی نوری فرماندار خرمدره، محسن لطفی 
فرماندار ایجرود، ولی الله انصاری فرماندار شهرستان سلطانیه، امیرحسین ولی بیگلو 
فرماندار ماهنشان. همچنین سعید صفری مدیرکل دفتر بازرسی، محمود عباسی 
مدیرکل سیاسی استانداری، لیلا ندرلو مدیرکل اجتماعی استانداری، علی محمودی 
المیرا  استانداری،   روستایی  مدیرکل  محمدی  احمد  استانداری،  شهری  مدیرکل 
مدیرکل  جزونقی  جلیل  زنجان،  استان  خون  انتقال  کل  مدیر  عنوان  به  سعیدی 
دفتر فنی استانداری، عباس بابایی مدیرکل پدافند غیرعامل، حمیرا اهنی مدیرکل 
استاندارد، جعفر محمدی مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی، مریم کرمی مدیرکل 
بهزیستی استان، سید میکاییل موسوی مدیرکل میراث فرهنگی، اکبر کرامتی مدیرکل 

جهاد کشاورزی معرفی شدند.

در نخستین جلسه شورای اداری استان زنجان در سال 1404 مطرح شد؛

نارضایتی استاندار زنجان از عملکرد برخی مدیران
محسن صادقی: مدیران مراقب »ترک فعل ها« باشند

لیلا محمدی: به گفته نماینده زنجان و طارم در مجلس از سال ۸۰ تاکنون 
۲۰ بانک خصوصی تشکیل شده که بیشترین ضربه را به اقتصاد زده اند.

مصطفی طاهری در جلسه پرسش و پاسخ در مصلای زنجان )15 فروردین 
ماه 14۰4( پیش از خطبه های نماز جمعه گفت: برای رونق اقتصادی و 
اشتغالزایی در جامعه باید طوری عمل کرد که تعداد کارخانجات تعطیل شده 
کمتر از کارخانجات ایجاد شده باشد. وی با تاکید بر ضرورت وفاق در جامعه، 
اضافه کرد: با دعوا و نفاق کاری پیش نمی رود و قطعا وفاق راه چاره حل 
مشکلات خواهد بود و قطعا ما هم در مجلس به دولت کمک خواهیم کرد. 
این نماینده مجلس با بیان اینکه افزایش تولید بدون سرمایه گذاری ممکن 
نیست، گفت:هنوز از ظرفیت های موجود کاملا استفاده نکرده ایم و برخی 
کارخانجات با 5۰ درصد ظرفیت کار می کنند و در صورت سرمایه گذاری 
تولید آنها به 1۰۰ درصد می رسد. طاهری افزود:برای هدایت سرمایه های 
راکد به سمت تولید، پیشنهاد می شود که قانون مالیات بر دلالی وضع شود 
چون سرمایه غیر مولد به تولید ضربه خواهد زد. وی اضافه کرد: از سال ۸۰ 
تاکنون ۲۰ بانک خصوصی تشکیل شده که بیشترین ضربه را به اقتصاد 

زده اند و باید از ظرفیت آنها برای کمک به تولید استفاده کرد.

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای سید مسعود غفاری به شناسنامه شماره ۷۰۰۳ کدملی ۵۸۹۹۳۲۱۰۹۱ صادره فرزند سید 
محمود در ۱- ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۹۹۱۳.۳۱ متر مربع پلاک شماره ۹۴۵ فرعی از ۶۳ اصلی۲-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۶۲۷۲.۴۹ متر مربع پلاک شماره ۹۴۲ فرعی از ۶۳ اصلی ۳- ششدانگ یک قطعه زمین زراعی 
کاداستری())بند )ب ماده یک(( ))۸و۱۳(( به مساحت ۵۵۶۱۱ متر مربع پلاک شماره ۹۴۴ فرعی از ۶۳ اصلی ۴- ششدانگ یک قطعه زمین زراعی کاداستری به مساحت ۵۵۶۱۱ متر مربع پلاک شماره ۹۴۳ فرعی از ۶۳ اصلی ۵- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به 
مساحت ۵۵۶۱۱ متر مربع پلاک شماره ۹۴۱ فرعی از ۶۳ اصلی ۶-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۵۷۸۱۸.۱۴ متر مربع پلاک شماره ۹۳۲ فرعی از ۶۳ اصلی۷- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۰۳۸۶.۸۱ متر مربع پلاک 
شماره ۹۳۵ فرعی از ۶۳ اصلی ۸- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۹۶۶۹.۴۳ متر مربع پلاک شماره ۹۳۳ فرعی از ۶۳ اصلی ۹-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۶۲۸۱/۵۹ متر مربع پلاک شماره ۹۱۴ فرعی از ۶۳ اصلی ۱۰- 
ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۷۰۵۶/۸۶ متر مربع پلاک شماره ۹۰۴ فرعی از ۶۳ اصلی ۱۱-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۳۴۱۵۹.۲۳ متر مربع پلاک شماره ۸۹۸ فرعی از ۶۳ اصلی ۱۲- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی 
کاداستری(( به مساحت ۱۲۴۲۳.۴ مترمربع پلاک شماره ۹۱۱ فرعی از ۶۳ اصلی ۱۳-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۶۴۰۲۰.۹۵ مترمربع پلاک شماره ۹۱۲ فرعی از ۶۳ اصلی ۱۴- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۴۷۸۶.۰۹ 
مترمربع پلاک شماره ۹۱۳ فرعی از ۶۳ اصلی -۱۵ ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۶۸۷۳.۷۸ متر مربع پلاک شماره ۹۰۱ فرعی از ۶۳ اصلی ۱۶-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۶۹۶۸.۱۳ متر مربع پلاک شماره ۹۰۲ فرعی 
از ۶۳ اصلی ۱۷- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۲۴۲۵۶.۲۴ متر مربع پلاک شماره ۹۰۳ فرعی از ۶۳ اصلی ۱۸- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۵۳۶۳/۷۸ مترمربع پلاک شماره ۹۱۰ فرعی از ۶۳ اصلی ۱۹- ششدانگ))یک 
قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۲۵۱۴۳.۲۵ مترمربع پلاک شماره ۹۰۶ فرعی از ۶۳ اصلی ۲۰- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۲۵۵۸۸.۲۱ متر مربع پلاک شماره ۹۳۴ فرعی از ۶۳ اصلی خریداری از مالک آقای محمد علی بابایی و سید مسعود 
غفاری محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 

پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
حمیدبابائیرئیسثبتاسنادواملاکتاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

 برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای رجبعلی بابائی ویری به شناسنامه شماره ۱۰۷۳ کدملی ۵۸۹۹۷۴۰۱۱۶ صادره سلطانیه 
فرزند ستار۱-ششدانگ یک قطعه زمین زراعی کاداستری به مساحت ۲۵۲۶۵.۹۳ متر مربع پلاک شماره ۲۲۲۳ فرعی از ۵۰ اصلی ۲- ششدانگ یک قطعه زمین زراعی کاداستری به مساحت ۸۴۰۲/۸۶ مترمربع پلاک شماره ۲۲۲۴ فرعی از ۵۰ اصلی ۳-))نسبت به سه دانگ از 
ششدانگ(())یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۲۱۹۰۰.۶ متر مربع پلاک شماره ۲۴۹۲ فرعی از ۵۰ اصلی ۴-))نسبت به سه دانگ از ششدانگ())یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۲۰۲۹.۶۲ متر مربع پلاک شماره ۲۴۹۳ فرعی از ۵۰ اصلی۵-))نسبت 
به ۲ دانگ از ششدانگ(())یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۸۲۸۸.۸۹ متر مربع پلاک شماره ۲۴۹۴ فرعی از ۵۰ اصلی ۶- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۸۱۵۷.۹۵ متر مربع پلاک شماره ۲۹۸۷ فرعی از ۰۰۰۵۰ اصلی ۷- ششدانگ))یک 
قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۲۲۲۳۰.۳۳ متر مربع پلاک شماره ۲۹۸۸ فرعی از ۰۰۰۵۰ اصلی خریداری از آقای ستار بابایی و خالق اسماعیلی و عوض ملکی و رجبعلی بابایی ویری و سید حسن موسوی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 

خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت مالک رسمی صادر خواهد شد.
حمیدبابائیرئیسثبتاسنادواملاکتاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

ایسنا/ مدیرکل دفتر اطلاعات و داده های آب کشور گفت: میزان ورودی آب به 
مخازن سدهای کشور تا 1۵ فروردین در سال آبی جاری نسبت به مدت مشابه 
سال گذشته ۳۸ درصد کاهش یافته است. فیروز قاسم زاده با بیان اینکه بر اساس 
جدیدترین گزارش هفتگی شاخص های مهم آب و برق در خصوص بارش های 
منتهی به 1۵ فروردین 1404، میزان ورودی آب به مخازن سدهای کشور در 
سال آبی جاری نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۳۸ درصد کاهش یافته است، 
اظهار کرد:  به عبارت دیگر میزان ورودی به مخازن سدهای کشور در سال آبی 
گذشته برابر ۲1.۲1 میلیارد متر مکعب بوده است و اکنون معادل 1۳.1۵ میلیارد 
مترمکعب است. وی ادامه داد: همچنین آمارها تا 1۵ فروردین امسال نشان 
می دهد که حجم آب موجود مخازن سدهای کشور با 1۷ درصد کاهش نسبت به 
سال گذشته به 4۸ درصد رسیده است. وی یادآور شد: اما میزان خروجی آب از 
مخازن سدهای کشور در این بازه زمانی نسبت به مدت مشابه سال آبی گذشته با 
۵ درصد کاهش از 1۳.64 میلیارد مترمکعب به 1۲.۹۷ میلیارد مترمکعب رسیده 
است. مدیرکل دفتر اطلاعات و داده های آب کشور خاطرنشان کرد: از سدهای 
تهران، سد امیرکبیر دارای 1۳ درصد پرشدگی، سدلار ۲ درصد پرشدگی و 
زنجیره لتیان-ماملو دارای 16 درصد پرشدگی هستند. همچنین درصد میزان 
استان  مارون  و  اصفهان؛ سدهای دز، کرخه  استان  رود  زاینده  پرشدگی سد 
خوزستان؛ سد سردشت استان آذربایجان غربی؛ سد جگین استان هرمزگان؛ 
سد رئیسعلی دلواری استان بوشهر؛ سد کینه ورس استان زنجان؛ سد آزاد استان 
کردستان؛ سدهای وشمگیر، گلستان و بوستان استان گلستان؛ سدهای پیشین 
و کهیر استان سیستان و بلوچستان و سد کمال صالح استان مرکزی ۲۵ تا ۷۵ 

درصد نسبت به مدت مشابه سال آبی گذشته کاهشی بوده است.

کاهش ۲۵ تا ۷۵ درصدی
 پرشدگی سدهای مهم

خبر کوتاه



۳۳روز��یک   شنبه   ۱۷   فروردین    ۱۴۰۴   *   سال بیست وچهارم   *   شماره     ۲۸۲۲
 مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان زنجان :

بهرهمندیبیشاز۳۶۷هزارنفردرطرح
نوروزیازخدماتهلالاحمرزنجان

بازرس کل استان زنجان خبرداد :

تعیینتکلیف۴هزارگزارشتخلفدرزنجان

خبر خبر 

کوتاه کوتاه 

جامعه

با اقدامات صورت گرفته و حمایت های  ایرنا/  فرودگاه زنجان در دو سال گذشته 
مسوولان استان در مسیر رشد و شکوفایی قرار گرفته است.

دلیل  به  و  شود  می  محسوب  جوامع  زیرساخت های  ارزش ترین  با  از  فرودگاه ها 
برخورداری از ظرفیت های مختلف در رشد اقتصادی و کمک به ایجاد توسعه پایدار 

نقش مهمی دارند.
جوامع مختلف می کوشند با ایجاد زیرساخت های لازم سهمی در این حوزه مهم 
داشته باشند و کشورمان نیز از سال های گذشته بر این محور متمرکز بوده و سرمایه 

گذاری بسیاری را انجام داده است.
فرودگاه زنجان در سال ۷۹ در زمینی به وسعت ۴00 هکتار ایجاد شد، اما برقراری 
پروازها در آن طی بیش از ۲0 سال گذشته با فراز و نشیب های متعددی همراه بود.

در این مدت تنها به صورت مقطعی برخی پروازها از جمله مشهد مقدس، عتبات 
عالیات، سفرهای حج تمتع و عمره از این فرودگاه انجام می شد و پروازهای آن در 
بسیاری از روزهای سال تعطیل بود تا اینکه این فرودگاه طی دو سال گذشته به ویژه 

سال ۱۴03 جانی دوباره گرفت.
حمایت ها و توجه مسوولان استانی و نمایندگان مجلس شورای اسلامی موجب شد 
پروازهایی به سمت مقاصد هر چند دور و پر متقاضی مانند کیش از این فرودگاه راه 

اندازی شود.
هر چند برخی معتقد بودند استقبال زیادی از این پروازها از سوی هم استانی ها صورت 
نمی گیرد، اما انجام چند پرواز مستمر نشان داد، این مسیر پروازی نیز با استقبال مردم 
مواجه شده است و همین امر دلگرمی بیشتری را برای برقراری پروازهای مسیرهای 

دیگر و مورد تقاضای مردم فراهم کرد.
استقبال اقشار مختلف مردم از پروازهای فرودگاه زنجان به مقاصد کیش و مشهد در 
تعطیلات نوروزی نشان داد، در صورت توجه و سرمایه گذاری و استمرار پروازها می 

توان به رونق این بخش اثرگذار بیش از گذشته امیدوار بود.
توسعه رونق فرودگاه زنجان در دستور کار استان

توسعه فرودگاه زنجان بیش از گذشته برای مسوولان استانی اهمیت زیادی یافته 
پایانی سال گذشته و در جلسه شورای  زنجان در روزهای  استاندار  به طوری که 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی به این موضوع مهم اشاره و تاکید کرد: کارگروه 

هایی برای حضور و مشارکت بخش خصوصی در توسعه فرودگاه زنجان تشکیل خواهد 
شد چون فرودگاه زنجان برای توسعه حمل و نقل مسافری حداقل برای ۱0 کشور و 

۶ استان ظرفیت های لازم را دارد.
محسن صادقی گفت: در دوره های مختلف، اقداماتی برای توسعه پروازها در فرودگاه 
زنجان انجام شد ولی متاسفانه استمرار نداشته است و بستری که باید سودآور می شد 

به نوعی زیان ده شده است.
وی فرودگاه را شاخص اصلی در توسعه استان عنوان کرد و گفت: اولویت ویژه ای را در 
نگاه توسعه محور برای موضوع فرودگاه و راه آهن قائل هستیم و بر این مبنا در این 

حوزه ها متمرکز خواهیم شد.
این مسوول با تاکید بر اینکه باید از حداکثر ظرفیت های قانونی برای حمایت از بخش 
خصوصی با اولویت سرمایه گذاران بومی استان استفاده کنیم، خاطر نشان کرد: در این 
راست تشکیل یک کنسرسیوم جهت سرمایه گذاری در حوزه فرودگاه زنجان می تواند 

اثرات بسیار خوبی را به دنبال داشته باشد.
فاصله گرفتن فرودگاه زنجان از جایگاه واقعی خود در شبکه هوایی کشور

نماینده مردم ماهنشان و ایجرود در مجلس شورای اسلامی معتقد است هر چند 
اقداماتی برای توسعه فرودگاه زنجان صورت گرفته است ولی کافی نیست و به نوعی 

این فرودگاه از جایگاه واقعی خود در حمل و نقل و شبکه هوایی کشور فاصله دارد.
به گفته سید جمال موسوی، یکی از مزایای واگذاری فرودگاه ها به بخش خصوصی، 
ارتقای بهره وری و تامین درآمد برای نوسازی و تقویت زیرساخت های فرودگاهی 

است.
وی اظهار داشت: در شرایطی که دولت با محدودیت های منابع مواجه بوده، واگذاری 
فرودگاه ها به بخش خصوصی اجتناب ناپذیر است و این امر مهم می تواند آثار خوبی 

را به دنبال داشته باشد.
موسوی با تاکید بر اینکه فرودگاه های غیر کلانشهرها همواره به دلیل محدودیت 
پروازهای تجاری با زیان عملیاتی مواجه اند، خاطر نشان کرد: این فرودگاه ها به 

دلیل ساختار درآمدی که دارند زیان ده محسوب می شوند که استمرار این شرایط 
منطقی نیست.

رشد ۶۶ درصدی اعزام و پذیرش مسافر فرودگاه زنجان
 در تعطیلات نوروزی

مدیر فرودگاه شهدای زنجان در این باره به خبرنگار  گفت:تعداد مسافر اعزام و پذیرش 
شده از فرودگاه زنجان از آغاز عملیات نوروز )۲3 اسفند( تا روز چهاردهم فروردین به 
تعداد 3۶ پرواز و ۲ هزار و 3۷۹ مسافر بوده است که در مقایسه با مدت مشابه قبل به 

لحاظ تعداد پرواز ۱00 درصد و به لحاظ اعزام مسافر ۶۶ درصد افزایش داشته است.
محمد جواد یگانه افزود:در این مدت، کارکنان فرودگاه زنجان به ۲۸ پرواز غیر برنامه ای 

هم خدمت رسانی کرده اند.
وی اظهار داشت: فرودگاه زنجان به عنوان دروازه رونق اقتصادی، توسعه سیاسی و 
اجتماعی استان به شمار می رود و در صورت استفاده حداکثری از ظرفیت آن، شاهد 

رشد همه جانبه استان در حوزه های مختلف خواهیم بود.
یگانه افزود: با توجه به وجود درخواستهای متعدد بخش خصوصی و مردم در خصوص 
برقراری پروازها با مقاصد مختلف شامل پرواز برنامه ای و غیربرنامه ای )تاکسی های 
هوایی و باری( یقینا رونق فرودگاه زنجان یکی از گام های اساسی و زیربنایی توسعه ای 

در استان زنجان خواهد بود.
می  هوایی  های  تاکسی  از  برداری  بهره  بسترسازی  راستا  همین  در  گفت:  یگانه 
تواند نقش کلیدی را در اتصال استان زنجان به شهرهای مختلف کشور و همچنین 

کشورهای همسایه داشته باشد.
وی اظهار داشت: خوشبختانه روز ۲۱ اسفند سال گذشته نخستین پرواز آزمایشی 
تاکسی هوایی در مسیر کرج به زنجان در فرودگاه شهدای این شهر به زمین نشست.

مدیر فرودگاه شهدای زنجان ادامه داد: در حال حاضر فرودگاه شهدای زنجان دومین 
فرودگاه در کشور است که مجوز انجام پروازها در مسیرهای مختلف را دریافت کرده 

است.

ایرنا/  وجود یک تبصره در قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی، در حدود یک دهه گذشته 
۷ میلیارد تومان خسارت به بیت المال وارده کرده و رفع آن نیازمند اصلاح قانونی است که 

لایحه مربوط به آن مهرماه امسال به دولت مسترد شده است.
  از فروردین ۱3۹0 که قانون جدید رسیدگی به تخلفات رانندگی مبنای عمل پلیس بوده 
و به استناد تبصره ۱ ماده ۲0 آن که صدور گواهینامه رانندگی موتورسیکلت را فقط برای 
مردان مجاز دانسته است، هیچ گواهینامه رانندگی برای بانوان صادر نشده اما این ممنوعیت 
قانونی در همه این سال ها مانع از آن نشده که زنانی که علاقه مند به موتور سواری هستند، 

از این کار چشم پوشی کنند.
شاهد مثالی آن بانوان ورزشکاری هستند که در رشته موتورسواری خبره شده اند و حتی 
در مسابقات جهانی شرکت می کنند و یا حتی در سال های اخیر کمابیش زنانی را دیده 
ایم که پا به رکاب شده اند و موتور می رانند؛ حتی در برخی آثار نمایشی شخصیت زن 
داستان با موتور در سطح شهر تردد می کند و بر همین اساس شرکت های موتورسازی 
نیز موتورهای رنگارنگ تولید می کنند از موتورهای صورتی و زرد و نارنجی گرفته تا سبز 

و آبی که پشت ویترین مغازه ها چشم نوازی می کند.
اما با وجود همه این علاقه ها، قانون می گوید که پلیس نمی تواند گواهینامه موتورسواری 
برای زنان صادر کند؛ بر همین اساس وقتی شهریور ماه ۱۴0۲ لایحه اصلاح قانون رسیدگی 
به تخلفات رانندگی با کسب نظر نهادهای مرتبط از جمله پلیس تدوین و در دولت تصویب 
و با امضای رئیس جمهور وقت راهی مجلس شد، آنچه از دید بسیاری از رسانه ها مخفی 
ماند، ماده ۱3 لایحه بود که در آن مقرر شده بود »تبصره ماده )۲۱( حذف می شود« یعنی 

در لایحه دولت این ممنوعیت قانونی حذف شده بود.
هرچند این لایحه مجال بررسی در کمیسیون ها و صحن مجلس را نیافت و ۱۷ مهر ماه 
۱۴03 دولت در نامه ای به مجلس درخواست استرداد برخی لوایح ارسالی دولت پیشین را 

مطرح کرد که لایحه مذکور نیز در بین این لوایح قرار داشت.
خطر رانندگی بدون گواهینامه

در مدت یک سال و نیم گذشته، رسانه ها بیش از مسئولان پیگیر رفع ممنوعیت موتور 
سواری بانوان بوده اند و موضوع را از معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده چه در 
دولت سابق و چه در دولت فعلی جویا شده اند؛ پاسخ آنها هم این بوده که چون ممنوعیت 

به دلیل قانون است، رفع آن نیاز به اصلاح قانون دارد.
حتی سیدتیمور حسینی رئیس پلیس راهور فراجا در این رابطه به ایرنا گفته بود: با توجه 
به اینکه بانوان نمی توانند گواهینامه موتورسیکلت دریافت کنند باید تکلیف قانونی اخذ 
گواهینامه موتورسیکلت برای زنان حل شود زیرا زمانی که یک خانم موتورسوار وارد خیابان 
می شود، به این معنی است که فاقد گواهینامه است و در این صورت، در کنترل ها باید به 

تمام موارد برابر مقررات برخورد صورت گیرد.

از نظر پلیس زمانی که یک خانم موتورسوار وارد خیابان می شود، به این معنی است که 
فاقد گواهینامه است

در این رابطه مهرماه امسال مدیرعامل صندوق تامین در نامه ای به معاون رئیس جمهور 
در امور زنان و خانواده از وی خواسته بود که با توجه به اینکه این روزها با گسترش 
موتورسیکلت های کلاس اسکوتر، شاهد افزایش چشمگیر بانوانی هستیم که از موتورسیکلت 
استفاده می کنند، این موضوع تبعاتی را در مورد بیمه شخص ثالث برای آنها به وجود آورده 

است، این مشکل هرچه سریعتر رفع و ابهامات و موانع قانونی برداشته شود.
نکته اینجاست که صدور گواهینامه رانندگی عادی و حتی پایه یک که ویژه رانندگی 
خودروهای سنگین مثال اتوبوس و کامیون است، از سوی پلیس صادر می شود و مشکلی 
از این بابت وجود ندارد اما این ممنوعیت فقط شامل موتورسیکلت است و بسیاری از بانوان 

موتورسوار به استناد گواهینامه رانندگی پایه دو، موتورسیکلت هم می رانند.
اما در زمانی که حادثه ای رخ دهد و راکب موتورسیکلت خانم باشد، پلیس به دلیل فقدان 
گواهینامه او را مقصر حادثه می داند؛ در این صورت بر اساس ماده ۲۱ قانون بیمه شخص 
ثالث پرونده برای پرداخت خسارت به صندوق تامین خسارت بدنی ارجاع می شود تا مبلغ 

به زیان دیدگان پرداخت و از مقصر حادثه بازیافت شود.
شناسایی بیش از ۷۸ بانوی موتورسوار مقصر و پرداخت حدود ۷ میلیارد تومان خسارت

مهدی قمصریان مدیرعامل صندوق تامین خسارت های بدنی با بیان اینکه از سال ۹۵ 
تاکنون بیش از ۷۸ موتورسوار زن مقصر در حوادث رانندگی شناسایی شده اند، اظهار 
داشت: این صندوق تاکنون بالغ بر ۶۹ میلیارد و۹۱۷میلیون ریال بابت خسارات وارده 

پرداخت کرده است.
بانوان موتورسوار اظهار داشت: چون خانم هایی که موتور  وی درباره پرداخت خسارت 
سواری می کنند، فاقد گواهینامه هستند، نمی توانند بیمه نامه تهیه کنند، به همین دلیل 
اگر اتفاقی برای آنها رخ دهد طبق قانون باید صندوق تامین خسارت های بدنی به حادثه 

دیده پرداخت خسارت کند به همین دلیل آمار موتورسواران خانم مقصر وجود دارد.
وی ادامه داد: بر همین اساس از سال ۹۵ تاکنون ۷۸ مقصر موتورسوار خانم شناسایی 
شده اند که از صندوق تامین خسارت های بدنی تاکنون ۶۹ میلیارد و ۹۱۷میلیون و ۵۵۹ 

هزار و ۲۲0 ریال بابت خسارات وارده پرداخت کرده است.
قمصریان با بیان اینکه این صندوق چندی پیش به معاون رئیس جمهور در امور زنان و 
خانواده درباره فراهم سازی زمینه دریافت گواهینامه موتور برای بانوان نامه نگاشته است، 
تصریح کرد: در این نامه از دولت مطالبه شد که این مشکل را باز کند و مسیر صدور 

گواهینامه برای بانوان تسهیل شود.

وی تصریح کرد: براساس اطلاعاتی که دارم این موضوع در دست اقدام و در حال گردش 
کار در دولت است تا میان مجموعه های مرتبط هماهنگی ایجاد شود.

خانم ها با ایمنی بیشتری رانندگی کرده و حتی از کلاه ایمنی استفاده می کنند.
مدیرعامل صندوق تامین خسارت های بدنی با بیان اینکه خانم ها از موتورهای کم حجم 
تری استفاده می کنند، ادامه داد: خانم ها با ایمنی بیشتری رانندگی کرده و حتی از کلاه 

ایمنی استفاده می کنند.
وی تاکید کرد: باید حاکمیت این موضوع را براساس اصل حکمرانی خوب اصلاح کند و 

صندوق تامین خسارت های بدنی در این زمینه مطالبه کننده است.
قمصریان با بیان اینکه ارایه گواهینامه به موتورسواران اقتضاء جامعه است و باید صورت 
گیرد، تصریح کرد: صندوق تامین خسارت بدنی به مقصران هیچ خسارتی پرداخت نمی 
کند و وقتی زنان نمی توانند گواهینامه دریافت کنند، بنابراین در حوادث مقصر شناخته 

شده و صندوق تامین نمی تواند خسارت مقصران را بپردازد.
وی تاکید کرد به همین دلیل صندوق تامین خسارت های بدنی در مقام مطالبه برای ارایه 

گواهینامه به بانوان است.
بر این اساس، زهرا بهروز آذر معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده در واپسین 
روزهای اسفند ۱۴03 گفت: در حال حاضر شاهد هستیم که بانوان از موتورسیکلت استفاده 
می کنند و دولت موافق صدور گواهینامه موتورسیکلت برای بانوان است؛ بانوان توانایی 

خلبانی هواپیما را دارند، موتورسیکلت چه اشکالی می تواند ایجاد کند؟

فرودگاه زنجان در مسیر رونق و شکوفایی

بانوان موتورسوار؛ واقعیتی که باید دید

در  زنجان  استان  راه  پلیس  رئیس  خلجی  محمدحسن  سرهنگ  محرمی:  سمیه 
گفت و گو با صدای زنجان با اشاره به اینکه نیروهای پلیس راه در ایام نوروز به صورت 
۲۴ ساعته حضور مستمر داشتند، اظهار کرد: با تلاش همکاران و تردد ایمن هموطنان 

در نوروز سال جاری شاهد کاهش تصادفات در محورهای استان زنجان بودیم.
رئیس پلیس راه استان زنجان با اشاره به اینکه در سال جاری ۸ مورد تصادف فوتی 
منجر به مرگ ۸ نفر در محورهای استان زنجان روی داده است، اضافه کرد: این آمار 
در مقایسه با آمار فوتی سال گذشته که ۹ نفر بوده کاهش ۱۱ درصدی داشته است.

وی با تاکید بر اینکه البته این آمار صرفا آمار فوتی های سر صحنه است، بیان کرد: 
ممکن است مصدومی پس از انتقال، در بیمارستان جان خود را از دست دهد که طبق 
آمار، طی طرح نوروزی سال گذشته در مجموع ۱۶ نفر جان خود را بر اثر تصادفات 

جاده ای از دست دادند.
۱۶۱ نفر در نوروز در تصادفات محورهای زنجان مصدوم شدند

خلجی با بیان اینکه در نوروز سال جاری ۱۶۱ نفر در تصادفات جاده ای زنجان مجروح 
شدند، اضافه کرد: این آمار نسبت به سال گذشته کاهش یک درصدی داشته است.

رئیس پلیس راه استان زنجان در پاسخ به سئوالی در مورد تاثیر راه اندازی پویش »نه به 
تصادف« در کاهش سوانح رانندگی در محورهای استان زنجان با اشاره به اینکه بدون 
شک این پویش تاثیر خود را بر حوادث و نحوه رانندگی افراد گذاشته است، اضافه کرد: 

قرار نبود این پویش معجزه کند، ضمن اینکه این پویش تازه آغاز شده است.
خلجی با اشاره به اینکه این پویش آثار خود را در آینده نشان خواهد داد، ادامه داد: هر 
چند معتقد هستیم در قالب این پویش در زمینه فرهنگ رانندگی و داشتن سفر ایمن 

توسط مسافران اتفاقات خوبی افتاده است.
ترافیک سنگین در محورهای زنجان

رئیس پلیس راه استان زنجان با بیان اینکه در مورد تردد در محورهای استان زنجان 
هنوز آمار دقیقی به دست ما نرسیده است اما بدون شک در طول عمر استان زنجان 
برای نخستین بار بود که حجم ترافیکی در محورها به این میزان بالا بود، بیان کرد: در 

دو روز منتهی به پایان تعطیلات نوروزی در بین دو عوارضی زنجان تردد با ترافیک بالا 
صورت گرفت و تردد در آن به صورت توقف، حرکت بوده و جاده کشش این حجم از 
خودرو را نداشته است. وی با بیان اینکه با وجود اینکه حجم افزایش تردد در محورهای 
زنجان به وضوح بالا بوده، سوانح رانندگی کاهش یافته است، اضافه کرد: این موضوع 

تاثیر پویش نه به تصادفات و تبلیغات برای سفر ایمن به مردم را نشان می دهد.
رئیس پلیس راه استان زنجان تاکید کرد: بدون شک فعالیت در حوزه فرهنگسازی 
در زمینه رانندگی ایمن باید با استمرار ادامه داشته باشد تا شاهد تاثیرگذاری آن در 

کاهش تصادفات جاده ای در طول سال باشیم.

رئیس پلیس راه استان زنجان بر تاثیر پویش »نه به تصادف« و لزوم استمرار آن با توجه به آمار سفرهای نوروزی تاکید کرد؛

تصادفات در جاده های زنجان کاهشی شد
خلجی:پویشنهبهتصادفقرارنبودمعجزهکنداماتوانستهتاثیرمثبتخودرابگذارد

صدای زنجان/  مدیرعامل شرکت آبفا استان زنجان گفت: هشت طرح آبرسانی در 
گیلوان شهرستان طارم با هدف کاهش مشکلات در این بخش در دست اجراست.

علی محمد نادرخانی  در نشست بررسی مشکلات آبرسانی بخش گیلوان از توابع 
شهرستان طارم که با حضور نبی الله محمدی نماینده مردم زنجان و طارم در مجلس 
شورای اسلامی و اهالی این بخش برگزار شد، افزود: احداث مخزن یک هزار متر 
مکعبی، اجرای عملیات اصلاح شبکه به طول پنج کیلومتر و برنامه ریزی حفر و تجهیز 

یک حلقه چاه از جمله اقداماتی است که در شهر گیلوان انجام می شود.
وی اضافه کرد: این طرح با مشارکت قرارگاه سازندگی امام حسن مجتبی)ع( اجرا شده 

است و با بهره برداری از آن آب پایدار برای شهر گیلوان تامین خواهد شد.
مدیرعامل شرکت آبفای استان زنجان ادامه داد: تکمیل طرح آبرسانی به روستای 
هندی کندی شامل عملیات تکمیل حفر و تجهیز یک حلقه چاه و تامین برق و 
تجهیزات لازم این طرح به همراه زون بندی شبکه روستا جهت توزیع عادلانه آب از 

دیگر اقدامات شرکت آبفا در بخش گیلوان است.
نادرخانی ادامه داد: تکمیل عملیات احداث قنات روستای تشویر، احداث دو باب 
ایستگاه پمپاژ و مخزن ذخیره آب در این روستا نیز از دیگر طرح هایی است که در 

حوزه آبرسانی روستایی شهرستان طارم اجرا می شود.
وی به تکمیل و تجهیز عملیات حفر یک حلقه چاه در روستای کهریز با مشارکت 
مردم نیز اشاره کرد و گفت: احداث چهار کیلومتر خط انتقال نیز از جمله دیگر 

اقدامات شرکت آبفا در روستای کهریز خواهد بود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان زنجان به احداث مخزن 5۰۰ مترمکعبی در 
روستای گیلانکشه نیز اشاره کرد و گفت: عملیات احداث ایستگاه پمپاژ این روستا نیز 

به زودی تکمیل می شود.

با اشاره به فعالیت های سازمان بازرسی در سال  فارس/ بازرس کل استان زنجان 
۱۴۰۳، گفت: در این سال نزدیک به ۴ هزار شکایت و اطلاعیه سوء جریان تعیین 

تکلیف شده است.
سجاد ده ده  جانی، بازرس کل استان زنجان، به تشریح مهم ترین مسائل و چالش های 
استان در حوزه نظارت و بازرسی پرداخت و بر لزوم برخورد با مدیران متخلف و تعیین 
تکلیف مدیران پروازی تأکید کرد.بازرس کل استان زنجان با اشاره به وجود پروژه های 
عمرانی کهن سال و نیمه تمام در استان، گفت: متأسفانه پروژه هایی هستند که سال ها 
از آغاز آن ها گذشته و به دلیل عدم مدیریت صحیح و تخصیص بودجه مناسب، رها 
شده اند.وی با تأکید بر لزوم استفاده از مدیران ریسک پذیر و کارآمد در استان، افزود: 
ما الان مدیرانی در شهرستان ها داریم که خیلی دیر سر کار می آیند و خیلی هم زود 
می روند و ورود و خروج هم نمی زنند، لذا باید مدیرانی را به کار بگیریم که حال داشته 
باشند کار کنند و بی حال نباشند.ده ده جانی با انتقاد از پدیده مدیران پروازی در 
استان، گفت: مدیرانی را در استان داریم که ضوابط و مقررات مربوطه در انتصاب آن ها 
رعایت نشده و این موضوع هم یکی از مشکلات جدی است.بازرس کل استان زنجان 
با اشاره به اینکه قانون گذار در بحث دهیاری ها و شهرداری ها تأکید دارد که افراد باید 
ساکن آنجا باشند، ادامه داد: این موضوع در بحث مدیران هم باید موردتوجه قرار گیرد 
و فرمانداری که در شهری انتخاب شده باید خانواده اش هم ساکن باشند.ده ده  جانی 
با تأکید بر اینکه سازمان بازرسی به دنبال برخورد با مدیران متخلف است، گفت: 
خردادماه ۱۴۰۴ منتظر هستیم تا با دست پر به سراغ مدیران ارشد استان برویم و با 
متخلفان برخورد کنیم. وی با بیان اینکه نیروهای سازمان بازرسی سالم ترین نیروها 
هستند، افزود: این نیروها با کار دلی و بسیجی به دنبال احقاق حقوق مردم هستند.

بازرس کل استان زنجان با اشاره به فعالیت های سازمان بازرسی در سال ۱۴۰۳، 
گفت: در این سال نزدیک به ۴ هزار شکایت، اطلاعیه، سوء جریان تعیین تکلیف 
شده و نزدیک به ۳۸ بازرسی برنامه ای انجام شده و ۳5۰ گزارش تهیه شده است.

وی بیشترین گزارش تخلفات را مربوط به حوزه شهرداری ها، نهضت ملی مسکن و 
تسهیلات ازدواج و فرزندآوری اعلام کرد.

مدیرعامل شرکت آبفا استان زنجان:

اجرایهشتطرحآبرسانی
دربخشگیلوانشهرستانطارم

صدای زنجان/  مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان زنجان گفت: تاکنون  ۳۶۷ 
آموزشی،  بشردوستانه،  امدادی،  از خدمات  نوروزی  در طرح  نفر  و ۹5۲  هزار 

داوطلبانه و سلامت محور جمعیت هلال احمر استان بهره مند شدند.
حکمت اله هاشمی اظهار کرد: ارائه خدمات این جمعیت در طرح نوروزی با شعار 
»هم راه تان هستیم« از ۲۳ اسفندماه ۱۴۰۳ تا ۱۴ فروردین ماه ۱۴۰۴ در ۲۲ 
پایگاه امداد و نجات ثابت و موقت نجاتگران این جمعیت جهت ارائه خدمات 

امدادی در ۶۴ حادثه حضور داشتند.
وی تعداد تیم های عملیاتی به کارگیری شده در این حوادث را ۲۰۹ تیم عنوان 
کرد و گفت: در این مدت در مجموع ۷ مورد توسط نجاتگران رهاسازی و 5 
انتقال داده شد. همچنین نجاتگران به ۴۲ مصدوم  به مراکز درمانی  مصدوم 

امدادرسانی کرده اند.
او با توجه به توزیع ۶۷5۸ بسته حمایتی و معیشتی در بین خانواده های نیازمند و 
مناطق کم برخوردار و محروم ادامه داد: در این حوزه ۸۷۴۱ نفر از طرح های هلال 
رحمت و نیابت از خدمات و فعالیت های داوطلبانه این جمعیت بهره مند شده اند.

هاشمی افزود: با حضور ۱۷۴۹ نفر از اعضای جوانان خواهر و برادر در ۲۲ پست 
از خدمات  نوروزی  نفر مسافر  تاکنون ۲۸۴ هزار و ۹۰۷  استان  ثابت و سیار 
بشردوستانه این جمعیت بهره مند شدند و 5۹ هزار و 5۳۱ نفر به پویش بهرفت 

)بهبود رفتارهای ترافیکی( پیوستند.
وی ادامه داد: اطلاع رسانی نقاط حادثه خیز، پویش بهرفت، تیم های سحاب، 
تست فشار خون، بهره مندی از فضای دوستدار کودک، خیمه نماز، غرفه فرهنگی، 
خدمات  مختلف  طرح های  از  اولیه  کمک های  و  ایمنی  مهارت های  آموزش 

بشردوستانه جوانان جمعیت هلال احمر به مسافران نوروزی است.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان زنجان گفت: از ۲۳ اسفند ماه تاکنون 5۶ 
هزار و ۳۳۳ مسافر نوروزی از آموزش های امداد و کمک های اولیه و آمادگی در 

برابر مخاطرات توسط ۳۴۲ مربی آموزشی این جمعیت بهره مند شده اند.
هاشمی  با بیان اینکه داروخانه، درمانگاه و مراکز جامع توانبخشی در تعطیلات 
نوروز خدمات ارائه می دهند، خاطرنشان کرد: از آغاز طرح نوروزی تاکنون ۳۸۸ 
نفر نیز از خدمات مجتمع توانبخشی بهره مند شده اند. ۶۴۹۹ نفر به درمانگاه و 

۱۱ هزار و ۳۰ نفر به داروخانه هلال احمر مراجعه کردند.



روز��  یک شنبه  ۱۷  فروردین   ۱۴۰۴   *   سال بیست وچهارم*   شماره   ۲۸۲۲ فرهنگ۴۴

معاون کاربران و تنظیم گری اجتماعی ساترا؛

فضای تنظیم گری یک فضای پیچیده  است
ایسکانیوز/ معاون کاربران و تنظیم گری اجتماعی ساترا گفت: آن چیزی که باعث 
نامه محتوایی ساترا و قانون محتوای مجرمانه  مسئله میشود تفاوت بین آیین 
رایانه ای است؛ مثلا نمایش سیگار یا تصاویر خشونت طبق آیین نامه محتوایی ساترا 
نباید نمایش داده شود اما طبق قانون جرایم رایانه ای دعوت به خشونت و دعوت به 

اعتیاد جرم است نه نمایش سیگار و نمایش اعتیاد.
محمدصادق افراسیابی معاون کاربران و تنظیم گری اجتماعی ساترا با بیان اینکه من 
در حوزه ساترا و عملکردش می توانم واقعیتی که وجود دارد را تبیین کنم گفت: 
فرض کنید ممکن است یک پلتفرم با یک کارگردان یا تهیه کننده کار بکند و با 
دیگری کار نکند ما در این مورد هم ورود نمی کنیم بلکه آن طرح و برنامه ای که به 

ما ارائه میشود ما صرفاً مجوزش را میدهیم.
وی با اشاره به اینکه یک نکته دیگر هم گاها اشتباه مطرح میشود این است که 
فرض بکنید ساترا در جایی نسبت به یک برنامه ای نقدی داشته و جلوی آن برنامه 
گرفته نشده است که گفته میشود این ایرادی از ساختار ساترا است ادامه داد: اخیراً 
سخنگوی قوه قضاییه در یک نشست خبری توضیح داد آن چیزی که باعث مسئله 
میشود تفاوت بین آیین نامه محتوایی ساترا و قانون محتوای مجرمانه رایانه ای 
است؛ مثلا نمایش سیگار یا تصاویر خشونت که مردم معترض میشوند این ها طبق 
آیین نامه محتوایی ساترا نباید نمایش داده شود اما طبق قانون جرایم رایانه ای 
دعوت به خشونت و دعوت به اعتیاد جرم است نه نمایش سیگار و نمایش اعتیاد 
که البته در آیین های محتوایی ساترا این موضوع لحاظ شده است که اگر نمایش 
سیگار در شرایطی شکل بگیرد که مثلا باعث حس منفی به اعتیاد و سیگار بشود 
اشکال ندارد. اما در قانون بازهم فرق میکند یعنی ممکن است شخصیت محبوب 
یک سریال سیگار استفاده کند اما از نظر قانون، این نمایش باشد نه دعوت به 

سیگار و اعتیاد.
افراسیابی خاطرنشان کرد: باید توجه بکنیم این چیزی که به عنوان خلاء قانونی 
مطرح میشود خلا قانونی مربوط به ساختار ساترا نیست؛ مسئله این است باید آن 
چیزی که به عنوان تنظیم گر اعلام میشود که مثلا فلان سکانس ایراد دارد تطبیق 
آن با قانون جرایم رایانه ای محل بحث قرار گیرد. الان در کمیسیون فرهنگی مجلس 
روی این موضوع دارد بررسی میشود. ما تابع قانون هستیم و اگر گفته شود آن 
چیزی که ساترا اعتقاد به تخلف دارد و در واقع تخلف نباشد اینجا ما باید آیین نامه 
خودمان را اصلاح کنیم. اگر در جایی قانونگذار چه شورای عالی انقلاب فرهنگی 
و چه مجلس شورای اسلامی به این نتیجه رسید که مثلًا نمایش اعتیاد و سیگار 
و دخانیات به همین شکل موجود ایرادی ندارد ما باید تابع قانون باشیم لذا تلاش 
می کنیم با درک و تعاملی که با قوه قضاییه داریم یک مسیر مشترک و هماهنگ 

پیش برویم.
وی با اشاره به اینکه ما به یک حکمرانی واحد نیاز داریم افزود: در کشور و بین 
مخاطبان یک سلیقه نداریم؛ مثلًا ممکن است عده ای در مورد صحنه ای از برنامه 
جوکر اعتراض و گلایه داشته باشند و یک عده دیگری نسبت به همان صحنه 
اعتراض و گلایه که ندارند هیچ، خوششان هم بیاید. ما در اینجا باید به یک نگاه 
قانونمند برسیم که واقعاً آن چیزی که عرف اکثریت جامعه آن را خلاف فرهنگ 
باید  مرسوم جامعه می داند  فضای عرف  را خلاف  آن  و  ایرانی می داند  اسلامی 
جلوگیری بشود لذا قوانینی هم که امروز به تصویب میرسد ممکن است در آینده 
نیاز باشد به روزرسانی شود زیرا شرایط اجتماعی، فرهنگی و سیاسی در حال 

تغییر است.

معاون کاربران و تنظیم گری اجتماعی ساترا اظهار کرد: فضای تنظیم گری واقعا 
یک فضای پیچیده  است. برخی از رسانه ها میگویند چرا فلان محتوای خشن پخش 
شد؟ بالاخره ما یک ژانر وحشت داریم و نمی توانیم بگوییم کسانی که این ژانر را 
می خواهند از فردا محروم شوند. ساترا در تنظیمگری اش دقت می کند چه ژانرهایی 
وجود دارد اما در عین حال وقتی به یک سریالی مجوز میدهد که ممکن است حدی 
از خشونت را داشته باشد که البته طبق قانون هم ایراد ندارد و مجاز است، باید این 

را دقت کنیم که حتماً رده بندی سنی رعایت شود.
وی با ذکر این سوال که آیا خانواده ها با موضوع رده بندی سنی آشنا هستند یا خیر؟ 
ادامه داد: در اینجا خلا فرهنگ سازی داریم یعنی ما یکی از مسائلی که در شبکه 
نمایش خانگی داریم این است که یک خانواده  با بچه اش، محصولی که مثبت ۱۸ 
است را می بیند بعد گلایه می کنند که چرا به این محصول مجوز دادین. گاهی یک 
سکانس رده بند سنی می خورد و گاهی یک محصول رده بندی سنی میخورد؛ مثلا 
محصولی مانند »گردن زنی« تماما مثبت ۱۸ است و اینکه ما با خانواده بریم ببینیم 
و بعد بگیم چرا فلان محصول تولید شد این درست نیست. بالاخره این محصول 
ژانر مورد علاقه یک عده ای است و همچنین مورد علاقه یک عده ای نیست که 

می توانند آن را نبینند.
افراسیابی تصریح کرد: ما در این سالها سعی کردیم طبق قانون رفتار کنیم و اگر 
نقدی هم به ما در برنامه های نمایش خانگی شده جلوگیری نکردیم و در اصل 
آنجایی ما جلوگیری کردیم که به صورت محرز مخالف قانون اتفاقی افتاده است 
و در جلوگیری هم موفق بودیم. در همین چند ماه اخیر تعداد متفاوت و متنوعی 
از فیلم ها و سریال هایی که تبلیغ اندیشه و نوع نگاه صهیونیستی و تبلیغ رژیم 
صهیونیستی بوده، ساترا جلویش را گرفته است حتی اگر این سریال ها و فیلم های 
برنامه های  و  زیرا در مورد سریال  باشد  سینمایی خارجی دوبله و منتشر شده 
خارجی یک مقدار نوع نظارت ما ترکیبی از پیشینی و پسینی است یعنی سعی 

می کنیم که به سمت پیشینی برویم اما هنوز ۱00 پیشینی نیست.
وی با بیان اینکه محصولاتی که در حوزه کودک و نوجوان نیست فعلا کاملا پسینی 
است و ما تمرکز کردیم که محصولات حوزه کودک و نوجوان حتی سریال ها و 
برنامه های دوبله را به سمت نظارت پیشینی ببریم افزود: در این خصوص مرحله به 
مرحله و گام به گام داریم حرکت می کنیم و فعلًا هدف گذاری ما نظارت پیشینی بر 
در مورد سریال ها و برنامه خارجی حوزه کودک و نوجوان است. قانونی داریم تحت 
عنوان »قانون مقابله با اقدامات خصمانه رژیم صهیونیستی« و چون قانون داریم، 
ساترا هم به راحتی جلوگیری می کند اما در حوزه هایی که قانون هست اما آن قانون 
در یک جایی که تعاریفی مثلًا از محتوای مستهجن میشود بین آیین نامه محتوایی 
ساترا با قانون جرایم رایانه ای متفاوت است و در اینجا آن بازدارندگی ممکن اتفاق 
نمی افتد و این موضوع ناشی از این نیست که مشکل از ساختار ساترا باشد و مساله 

اینجا خلاء قانونی در حوزه محتوایی است.
افراسیابی در پاسخ به میزان ممیزی هایی که برای برنامه »جوکر« اعمال شده بیان 
کرد: من چون معاون کاربران و تنظیم گری اجتماعی ساترا هستم خیلی اوقات 
جزئیات را در جریان نیستم و اینکه مثلا کلیت جوکر ایراداتی داشته و بعد از 
گذشت زمان اصلاح شده در جریانم اما جزئیاتی که مربوط به این حوزه است ما 
یک معاونتی داریم به نام معاونت پایش و نظارت و بهتر است واژه ممیزی را به 
کار نگیریم چون ما سانسورچی نیستیم و در اصل تنظیم گر هستیم و به دنبال 
اصلاحیم نه به دنبال سانسور. وی خاطرنشان کرد: سریال های نمایش خانگی در 

خیلی از اوقات با اصلاح یک ناحیه می توانند به محصولات خیلی خوب تبدیل 
شوند، محصولاتی که برای خانواده ها هم جذاب باشد، هم آموزنده و هم بسیار 
مفید باشد. ابتدا هر محصولی توسط ممیزان سازمان صدا و سیما دیده می شود 
ایرادات و اصلاحاتی که باید انجام شود را اعلام می کنند و این کار در شورای صدور 
مجوز ساترا نهایی میشود یعنی اصلاحیه هایی که مدنظر قرار گرفته غیر از ممیزان 
سازمان صدا و سیما هر برنامه و هر سریال را حداقل دو نفر از اعضای شورای مجوز 
ساترا کامل می بینند بعد آنجا در جلسه مباحثی که ممیزان گفتند و آن دو نفری 
که سریال یا برنامه را کامل دیدند به بحث گذاشته میشود و خیلی از ایراداتی که 

ممیزان گرفتند ممکن است وارد دانسته نشود.
معاون کاربران و تنظیم گری اجتماعی ساترا تصریح کرد: ساترا نشان داده انتقادپذیر 
است یعنی رفتار ما نشان داده که انتقاد پذیر هستیم و دوستان ما در ساترا سعه 
صدر زیادی دارند و در همین مدت اخیر در خیلی از مطبوعات و رسانه ها، تندترین 
انتقادات در مورد ساترا مطرح شده؛ شما یک رسانه را پیدا کنید که ما از آن شکایت 
کرده باشیم. در خیلی از سازمان ها و نهادهای دیگر در خیلی اوقات کافی است یک 
نقدی نسبت به یک نهاد در یک رسانه منتشر شود، چه نوع برخوردی می کنند؟ 
ولی ساترا در مقام عمل نشان داده که سعه صدر بسیاری دارد و در هیچ سازمانی 

همچین نگاهی را ندیدم.
وی با اشاره به اینکه حتی در شبکه های رادیو و تلویزیونی مانند برنامه نقد جام جم 
که یک برنامه تلویزیونی است و از ماهم دعوت نکردند اظهار کرد: دو نفر منتقد 
همزمان در شبکه نقد جام جم دعوت میشوند که هر دو منتقدند و اساساً نماینده 
ساترا دعوت نمیشود که پاسخی بدهد یعنی در خود تلویزیون هم ما نقد میشویم 
یا مثلًا در شبکه افق یک برنامه بنده شرکت کرده بودم که مجری اجازه صحبت 
کردن به من نمیداد. افراسیابی در خصوص سریال حشاشین گفت: سریالی که 
هنوز مردم نمیدانند که چرا حذف شد که خب ما اول باید تبیین میکردیم که 
این سریال چه مسئله ای داشت و معتقدم یک گروهی که گاهاً تعصب دارند و در 
حقیقت می خواهند به یک هدفی برسند. ما در جامعه ای زندگی می کنیم که باید به 
افکار عمومی پاسخ بدهیم و ساترا خودش را پاسخگو می داند و ما دنبال یک فضایی 
هستیم که واقعاً جامعه به اقناع برسد و اگر یک موضوعی مساله و ایراد دارد پخش 
نشود و سوال هم در افکار عمومی ایجاد نشود اما اگر پخش شد و سوال ایجاد شد 

ما باید پاسخ روشن و شفاف به جامعه بدهیم.

صدای زنجان/  سرپرست اداره کل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی 
استان زنجان گفت:از ۲5 اسفند تا ۱۳ فروردین امسال ۱5۹ هزار و ۱۷۹ نفر از 

اماکن گردشگری استان بازدید کردند.
سید میکائیل موسوی  افزود: پس از اتمام ماه مبارک رمضان و مساعد شدن 
وضعیت آب و هوایی، میزان بازدید از آثار و جاذبه های تاریخی استان افزایش 

یافته است.
وی اضافه کرد: در سیزدهم فروردین و روز طبیعت، سه هزار نفر از گنبد سلطانیه، 
چهار هزار نفر از قلعه بهستان ماهنشان و بیش از دو هزار نفر از چشمه شاهبلاغی 

بدون بلیط بازدید کرده بودند.
سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی استان زنجان با 
بیان اینکه برخی جاذبه های استان همانند غار کتله خور به بخش خصوصی 
واگذار شده است، یادآور شد: استان، سیاست و برنامه خود را بر مبنای اعلام 
آمار رسمی از تعداد بازدیدکنندگان قرار داده است چون اعلام آمارهای دقیق به 

برنامه ریزی های درست کمک می کند.
موسوی با بیان اینکه در نوروز امسال ۱5 بازارچه صنایع دستی در استان ایجاد 
شد، افزود: ۱۴ نوروزگاه و ۱۴ پایگاه اطلاع رسانی برای مسافران و گردشگران 

نوروزی در استان در نظر گرفته شد.
وی خاطر نشان کرد: همکاری های بین بخشی تاثیر بسزایی در تحقق اهداف 

ترسیم شده دارد و قطعا در سال جاری بر این حوزه ها تمرکز خواهیم کرد.
اعلام ستاد مرکزی  اساس  بر  استان همچنان  این  نشان کرد:  موسوی خاطر 
خدمات سفر، در بین استان ها رتبه دوازدهم را در بازدید از جاذبه های تاریخی 

نوروزی تا روز ۱۳ فروردین سال جاری به خود اختصاص داده است.
بیش از دو هزار اثر تاریخی و طبیعی در این استان شناسایی شده که از این تعداد 

بیش از ۹۲5 اثر در فهرست آثار ملی به ثبت رسیده است.

همشهری/ سفرهای نوروزی در کشور براساس اعلام مسئولین ستاد هماهنگی 
خدمات سفر نسبت به سال گذشته ۲ درصد افزایش یافته است و پلیس راهور 
فراجا نیز اعلام کرد تا پایان 14فروردین ماه سال 14۰4تعداد 53۰میلیون تردد 
با  14فروردین  به  مربوط  ترددها  بیشترین  که  شده  ثبت  کشور  در  جاده ای 

3۲.7میلیون تردد بود.
استان های شمالی و جنوبی که پیش از نوروز به عنوان استان های دارای بیشترین 
مسافر نوروزی تخمین زده شدند، مملو از مسافر بودند و مازندران رتبه نخست 

گردشگری نوروز 14۰4را به خود اختصاص داد.
نوروز امسال اما متفاوت از سال گذشته گردشگران بسیاری جذب اماکن تاریخی 
ایران شدند که تخت جمشید، حافظیه و آرامگاه سعدی در شیراز 3 پایگاه مهم 
تاریخی ایران توانستند رکورد بازدیدهای نوروزی اماکن تاریخی و موزه ها در 

سراسر کشور را بشکنند.
افزایش ۲۸درصدی علاقه مسافران نوروزی به بازدید از اماکن تاریخی کشور به 
اعلام وزارت میراث فرهنگی نیز نشانه ای آشکار از تعلق خاطر ایرانی ها در نوروز 

14۰4به داشته های تاریخی کشور است.

ایسنا/  سال ۱۴03 در حالی دو هفته است پایان یافته که برای شبکه نمایش خانگی، 
سالی پراتفاق و پرخبر بود. پلتفرم های وی اودی در این سال رخدادهای مختلفی را 

تجربه کردند و مسیری سنگلاخ را با حاشیه های فراوان پیمودند.
ایسنا در پایان ۶ ماه نخست سال ۱۴03 اتفاقات پرتعداد شبکه نمایش خانگی را در 
نیمه نخست سال مرور کرد و حالا در این گزارش، رخدادهای نیمه دوم سال مرور 

شده است.
آرامش بعد از رفع توقیف

با دو حاشیه توقیفی روبه رو شد. اولی  شبکه نمایش خانگی در ۶ ماه دوم سال، 
»غربت« محصول نماوا بود که با گذشت حدود ۴0 روز از توقیف، در همان اوایل 
مهرماه رفع توقیف و منتشر شد. دومی هم »تاسیان« محصول فیلیمو بود که با 
حاشیه های فراوان آغاز شد و سروصدای زیادی به راه انداخت، ولی بعد از حدود دو 
هفته توقیف به خروجی پلتفرم بازگشت و منتشر شد. نکته جالب آن که هردو اثر 
با گذشت مدت کوتاهی از رفع توقیف، از صدر اخبار به زیر آمدند و حاشیه دیگری 

را تجربه نکردند.
قهوه پرسروصدای مدیری

در ۶ ماه دوم سال ۱۴03، مهران مدیری بار دیگر با سریالی کمدی به نمایش خانگی 
بازگشت؛ سریالی که در نقطه شروع، سروصدای زیادی به پا کرد. چند روز پیش از 
انتشار قسمت اول، اخبار و اظهارنظرها درباره نام آن که »پدر قهوه« خوانده می شد بالا 
گرفت، اما در نهایت این اثر با نام تغییریافته »قهوه پدری« منتشر شد.نکته قابل ذکر 
آن که با وجود بیننده فراوان قسمت اول، »قهوه پدری« در نهایت نتوانست مخاطب 
قابل توجهی را جذب کند. هرچند از این سریال به دلیل محتوای خانوادگی و خلاقیت 

هایی از جنس کارهای مهران مدیری، از سوی ساترا تقدیر به عمل آمد.
سرنوشت متفاوت پلتفرم ها

پلتفرم های اصلی نمایش خانگی در نیمه دوم سال ۱۴03 شرایط متفاوتی را تجربه 
کردند. فیلیمو بازیگر چیره بازار، نسبت به رقبای خود سریال های کمتری را منتشر 
کرد. فیلم نت در پاییز به شدت زیر ضرب انتقاد چند رسانه و صفحه مجازی رفت 
و روزهای پرحاشیه ای گذراند و در نهایت نماوا تلاش کرد تا در زمستان، با انتشار 
همزمان سه سریال و چهار برنامه ترکیبی بازگشتی قدرتمند داشته باشد. در این ایام 
همچنین پلتفرم »شیدا« نیز به صورت رسمی آغاز به کار کرد؛ پلتفرمی که همچنان با 
حواشی سرمایه گذارانش دست وپنجه نرم می کند. این سریال برای شروع، مجموعه ای 
با حضور امین حیایی و شهاب حسینی به نام »آبان« را منتشر کرد که با وجود 
انتقادها به فیلمنامه غیرقابل باور، به جهت حضور بازیگران چهره توانست مخاطب 

قابل قبولی را جذب کند.
برخورد نافرجام با »اکنون« و عادل

نیمه دوم سال، برخورد کم سابقه ای میان ساترا و پلتفرم فیلیمو رخ داد. به فاصله ای 
کوتاه، محمدجواد شکوری مقدم مدیر این پلتفرم، دو سند از برخورد با محصولات 
این پلتفرم را که از حضور ستاره های سابق تلویزیون بهره می بردند، منتشر کرد. اولی 
نامه ای درباره برنامه »اکنون« بود که به علت اشارات مجریان و مهمانان برنامه به 
»کتاب باز« شبکه نسیم، غیرقابل انتشار قلمداد شده بود و دومی، صدای ضبط شده 
کارمند ساترا بود که از مدیر پلتفرم، می خواست گزارش عادل فردوسی پور را به 

سرعت از مسابقه در حال پخش فوتبال حذف کند.

سرپرست اداره کل میراث  فرهنگی، گردشگری 
و صنایع  دستی استان زنجان :

حدود۱۶۰هزارگردشگرازجاذبههای
تاریخیزنجانبازدیدکردند

۳۶میلیونایرانیسفرنوروزیرفتند

حاشیه های پلتفرم ها در نیمه دوم 140۳،

پایانسالپرسروصداینمایشخانگی

خبرخبر  

کوتاهکوتاه 

حمید بابائی -رئیس ثبت اسناد و املاک

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مسلم احمدی به شناسنامه شماره ۲۴۰۵ کدملی ۵۸۹۹۳۹۵۳۶۲ صادره فرزند خلیل در
 ۱-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۷۳۷۳/۲۴ متر مربع پلاک شماره ۲۳۸۶ فرعی از ۸۳ اصلی ۲-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۳۳۲۱/۵۸ متر مربع پلاک شماره ۷۹۵ فرعی از ۸۳ اصلی۳-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی 
کاداستری(( به مساحت ۷۹۳۶/۱۵مترمربع پلاک شماره ۷۹۷ فرعی از ۸۳ اصلی ۴- ششدانگ ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۵۹۹۶/۸۱ متر مربع پلاک شماره ۲۴۲۰ فرعی از ۸۳ اصلی ۵- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۸۶۴۲.۲۴ 
متر مربع پلاک شماره ۲۴۱۹ فرعی از ۸۳ اصلی۶-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۴۹۵۴/۱۹ متر مربع پلاک شماره ۲۴۵۱ فرعی از ۸۳ اصلی ۷-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۶۶۵۸/۸۲ متر مربع پلاک شماره ۷۹۶ فرعی 
از ۸۳ اصلی ۸-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۲۸۶۵۴/۸۸ متر مربع پلاک شماره ۶۷۱ فرعی از ۸۳ اصلی ۹-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۶۹۰/۶۶ متر مربع پلاک شماره ۲۵۴۴ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۰-ششدانگ))یک 
قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۱۵۱۰.۱۴ مترمربع پلاک شماره ۲۴۸۶ فرعی از ۸۳ اصلی * آقای خلیل احمدی به شناسنامه شماره ۲ کدملی ۵۸۹۹۸۴۵۴۵۷ صادره فرزند داداش علی در۱-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۰۲۳۳/۵۷ متر 
مربع پلاک شماره ۲۲۷۹ فرعی از ۸۳ اصلی ۲- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۴۵۹۹۲/۶۷ متر مربع پلاک شماره ۲۲۹۷ فرعی از ۸۳ اصلی ۳- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۸۹۴۱/۸۸ متر مربع پلاک شماره ۲۳۶۰ فرعی 
از ۸۳ اصلی ۴- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۸۲۶۸.۱۷ مترمربع پلاک شماره ۲۳۶۳ فرعی از ۸۳ اصلی ۵- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۳۹۸۹.۷۵ متر مربع پلاک شماره ۲۴۰۰ فرعی از ۸۳ اصلی ۶- ششدانگ))یک 
قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۲۶۴۰/۶۶ متر مربع پلاک شماره ۲۴۰۶ فرعی از ۸۳ اصلی ۷- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۶۷۷۹/۶۵ متر مربع پلاک شماره ۲۴۶۷ فرعی از ۸۳ اصلی ۸- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( 
به مساحت ۱۰۴۷۰.۲۲ متر مربع پلاک شماره ۲۵۴۲ فرعی از ۸۳ اصلی ۹- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۲۱۹۵۳.۴۶ متر مربع پلاک شماره ۲۵۵۳ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۰- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۳۲۰۳۰.۵۲ متر 
مربع پلاک شماره ۲۴۷۲ فرعی از ۸۳اصلی ۱۱- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۶۴۸۴.۴۹ متر مربع پلاک شماره ۲۴۲۳ فرعی از ۸۳ اصلی۱۲-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۸۵۰/۴۶ مترمربع پلاک شماره ۲۴۱۴ فرعی از 
۸۳ اصلی ۱۳-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۶۹۱۱.۱۷ متر مربع پلاک شماره ۲۳۷۷ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۴- ششدانگ ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۹۱۴۷/۴۴ مترمربع پلاک شماره ۲۴۳۲ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۵-ششدانگ یک 
قطعه زمین زراعی کاداستری به مساحت ۲۸۹۶/۶۱ متر مربع پلاک شماره ۲۴۳۴ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۶- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۵۴۴.۵ متر مربع پلاک شماره ۲۴۵۰ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۷- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((

به مساحت ۱۱۵۹۵.۷۲ مترمربع پلاک شماره ۲۵۶۱ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۸- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۲۰۳۳۳/۰۳ متر مربع پلاک شماره ۲۴۴۹ فرعی از ۸۳ اصلی*  آقای علی احمدی به شناسنامه شماره ۲۵۸۲ کدملی ۵۸۹۹۳۹۷۱۳۶ صادره 
سلطانیه فرزند خلیل در۱-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۶۳۳۶/۶۵ مترمربع پلاک شماره ۱۲۶۷ فرعی از ۸۳ اصلی ۲- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۸۰۱۱.۰۶ متر مربع پلاک شماره ۱۳۴۷ فرعی از ۸۳ اصلی 
۳-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۰۲۵۷.۳۵ متر مربع پلاک شماره ۱۳۸۷ فرعی از ۸۳ اصلی ۴- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۴۹۹۶.۱۴ متر مربع پلاک شماره ۱۳۸۸ فرعی از ۸۳ اصلی ۵-ششدانگ))یک قطعه زمین 
زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۴۵۷۹.۱۳ متر مربع پلاک شماره ۱۴۳۸ فرعی از ۸۳ اصلی ۶- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۲۴۵۶۸.۳۹ متر مربع پلاک شماره ۱۴۰۰ فرعی از ۸۳ اصلی ۷-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت 
۱۰۶۱۲/۶۸ متر مربع پلاک شماره ۲۲۹۴ فرعی از ۸۳اصلی ۸-))ششدانگ یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۵۳۷۲.۳۹ متر مربع پلاک شماره ۲۳۶۲ فرعی از ۸۳ اصلی * خریداری از مالک رسمی آقای خلیل احمدی و حسین امانی و یعقوب محمدی و ضیاالدین 
انصاری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 

و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

حمید بابائی رئیس ثبت اسناد و املاک

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  
برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای بهزاد جعفری به شناسنامه شماره ۵۸۹۰۰۳۹۲۱۰ کدملی ۵۸۹۰۰۳۹۲۱۰ صادره سلطانیه 

فرزند عمادالدین در))نسبت به سه دانگ از ششدانگ ((به مساحت ۲۱۱۳۷.۴۳ متر مربع پلاک شماره ۱۱۷۷ فرعی از ۸۳ اصلی و ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری( به مساحت ۵۱۷۸.۰۲ متر مربع پلاک شماره ۱۲۳۴ فرعی از ۸۳اصلی 
آقای عمادالدین جعفری به شناسنامه شماره ۱۸۰۳ کدملی ۵۸۹۹۳۸۹۳۱۱ صادره سلطانیه فرزند ساجدین در ۱- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۲۸۰۸۶.۳ مترمربع پلاک شماره ۱۱۸۱ فرعی از ۰۰۰۸۳ اصلی ۲- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی 
کاداستری((به مساحت ۳۲۲۵.۹۶ متر مربع پلاک شماره ۱۱۸۰ فرعی از ۰۰۰۸۳ اصلی ۳- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۲۰۸۱.۲۵ مترمربع پلاک شماره ۱۱۷۹ فرعی از ۰۰۰۸۳ اصلی ۴- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت 
۳۱۴۹.۱۸ متر مربع پلاک شماره ۱۱۷۸ فرعی از ۸۳ اصلی ۵-))نسبت به سه دانگ از ششدانگ (( به مساحت ۲۱۱۳۷.۴۳ متر مربع پلاک شماره ۱۱۷۷ فرعی از ۸۳ اصلی۶-ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۲۰۸۷۸.۱۳ متر مربع پلاک شماره ۱۸۰۶ فرعی از 
۸۳ اصلی ۷- ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۲۰۰۰۷.۱۳ متر مربع پلاک شماره ۱۸۰۷ فرعی از ۸۳ اصلی ۸- ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۲۱۸۴۲.۷۵ متر مربع پلاک شماره ۱۸۰۵ فرعی از ۰۰۰۸۳ اصلی ۹ – ششدانگ))یک قطعه زمین 
زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۲۰۶۷.۱ متر مربع پلاک شماره ۲۲۶۹ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۰- ششدانگ ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۵۰۶۳.۷۱ متر مربع پلاک شماره ۲۲۷۰ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۱- ششدانگ ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به 
مساحت ۳۷۳۰۹.۵۸ مترمربع پلاک شماره ۲۲۶۷ فرعی از ۸۳اصلی ۱۲- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۴۳۸۲۳.۴۹ مترمربع پلاک شماره ۲۲۷۱ فرعی از ۸۳اصلی ۱۳- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۸۸۷۵.۷۱ متر 
مربع پلاک شماره ۲۲۷۲ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۴-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۷۴۳۶.۴۸ متر مربع پلاک شماره ۲۲۶۶ فرعی از ۸۳ اصلی * آقای مهرداد جعفری به شناسنامه شماره ۰۰۱۰۹۶۴۵۸۴ کدملی ۰۰۱۰۹۶۴۵۸۴ صادره فرزند عمادالدین 
در ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۹۸۰۳.۰۶ متر مربع پلاک شماره ۱۸۷۰ فرعی از ۸۳ اصلی خریداری از مالک رسمی آقای محمد صادق قوجالو و محمد قوجالو و ایرج مباشر مقدم و ضیاالدین جعفری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 

،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

حمید بابائی رئیس ثبت اسناد و املاک

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند برابر آرای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مرتضی بوئینی به شناسنامه شماره ۱۷ کدملی ۵۸۹۹۹۱۷۸۶۵ صادره سلطانیه فرزند یداله در ۱-))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۸۸۳۸.۹۱ متر مربع پلاک شماره ۱۰۱۴ فرعی از ۰۰۰۸۳ اصلی ۲-در))یک قطعه زمین زراعی 
کاداستری(( به مساحت ۹۵۲۴.۴۶ متر مربع پلاک شماره ۱۰۱۳ فرعی از ۰۰۰۸۳ اصلی ۳- یک))قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۸۸۵.۳۹ متر مربع پلاک شماره ۱۰۱۲ فرعی از ۰۰۰۸۳ اصلی ۴- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۵۰۹۷.۲۸ 
متر مربع پلاک شماره ۱۳۱۳ فرعی از ۸۳ اصلی ۵- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۴۲۹۸.۶۴ متر مربع پلاک شماره ۱۲۹۰ فرعی از ۸۳ اصلی ۶- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۳۴۵۸۲.۴۴ متر مربع پلاک شماره ۱۲۸۶ 
فرعی از ۸۳ اصلی ۷-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۷۴۸۸.۴۵ متر مربع پلاک شماره ۱۲۹۱ فرعی از ۸۳ اصلی۸-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۰۷۹۳.۰۴ متر مربع پلاک شماره ۱۲۸۷ فرعی از ۸۳ اصلی ۹-ششدانگ)) 
یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۳۲۵۷۱.۳۹ متر مربع پلاک شماره ۱۲۸۸ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۰-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۲۳۶۵۷.۲۸ متر مربع پلاک شماره ۱۲۷۹ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۱ - ششدانگ ))یک قطعه زمین زراعی 
کاداستری((به مساحت ۳۸۴۴.۱۵ متر مربع پلاک شماره ۱۲۸۰ فرعی از ۸۳ اصلی ۱۲ – ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۸۱۵۵.۴۰ متر مربع پلاک شماره ۲۱۶۷ فرعی از ۸۳ اصلی خریداری از مالک آقای عباس طاهری و نقد علی محمدی و فرضعلی 
ندرلو محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور است مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 

و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدد و سهل اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱



یک   شنبه   ۱۷   فروردین    ۱۴۰۴   *   سال بیست وچهارم   *   شماره     ۲۸۲۲

مهر/ رئیس سازمان بهزیستی گفت: در نظر داریم مدارسی برای ایجاد مهارت تشکیل 
دهیم که آموزش مهارت های شغلی، سلامتی و شادابی در کنار تحصیل ارائه می دهند.

در جلسه ای با حضور نمایندگان مجلس شورای اسلامی، رؤسای سازمان بهزیستی و 
مسئولان وزارت آموزش و پرورش موضوع مهارت آموزی برای نوجوانان تحت آسیب 

بررسی شد.
جواد حسینی رئیس سازمان بهزیستی با اشاره به سه رویکرد کلان در کنترل آسیب های 
اجتماعی پس از انقلاب اسلامی گفت: در رویکرد اول، رویکردی اخلاقی، آخرت گرایانه و 

مبتنی بر تذکر و تأثیرگذاری بر دنیای شناختی افراد مدنظر بود.
رئیس سازمان بهزیستی با اشاره به رویکرد دوم بیان کرد: رویکرد نخست، پس از یک 
دهه به رویکردی کنترلی-پلیسی تغییر یافت و تمرکز بر کنترل پلیسی بود با این باور که 

افزایش نظارت، آسیب ها را کاهش می دهد. این رویکرد تا سال ۱3۷۵ ادامه یافت.
وی با اشاره به رویکرد سوم افزود: این رویکرد شامل شکل گیری نگاه علمی-اجتماعی به 
آسیب ها با ایجاد نهادهایی مانند هیئت های حل اختلاف در دادگستری، مراکز مراقبت 
پس از خروج از زندان، پلیس اجتماعی و گسترش مشاوره و مددکاری در زندان ها بود که 

رویکردی صحیح است.
و  اجتماعی  اورژانس  رویکرد،  همین  با  شد:  متذکر  کشور  بهزیستی  سازمان  رئیس 

فعالیت های اجتماع محور با هدف توانمندسازی و افزایش تاب آوری راه اندازی شد.
حسینی با اشاره به پیشنهاداتی در حوزه دانش آموزی متذکر شد: در مدارس به استقرار 
نظام مددکاری اجتماعی در کنار مشاوره نیازمندیم. فقدان مددکاری اجتماعی یکی از 

دلایل اصلی ناکامی در کنترل آسیب های دانش آموزی است.
مشارکت دانش آموزان و والدین در فرایند کاهش آسیب های اجتماعی

وی با اشاره به اجرای »طرح هدایت« بیان کرد: این طرح در دوره مدیریت بنده در آموزش 
و پرورش تجربه شد و با مشارکت دانش آموزان، معلمان و اولیای علاقه مند در هر مدرسه 
در قالب مداخلات حرفه ای و درون مدرسه ای تجربه شد که هدف، درگیرکردن مدرسه در 

فرایند کاهش آسیب ها از طریق مددکاری است.
رئیس سازمان بهزیستی کشور با اشاره به پیشنهاد الگوبرداری از »طرح دانستان« )مدارس 

مهارت( گفت: اخیراً با همکاری سازمان بهزیستی و سازمان فنی وحرفه ای توسط مرکز 
صبح رویش مدارسی با عنوان دانستان ایجاد شد. در نظر داریم مدارسی از مهارت و 
دانستن ایجاد کنیم که آموزش مهارت های شغلی، سلامت، شادابی و کارگاه های تولیدی 
را در کنار تحصیل ارائه می دهند. دانش آموزان در این مدارس از مرحله دانش تا تولید و 
فروش محصولات همراهی می شوند. حسینی در ادامه با اشاره به فعالیت هایی برای اتصال 
نسل ها متذکر شد: باید بتوانیم در قالب فعالیت های متنوع بر گسست نسلی غلبه کنیم به 
عنوان مثال با برگزاری برنامه های ورزشی )دوچرخه سواری، کوهپیمایی( با مشارکت همه 
اعضای خانواده از جمله فرزندان، والدین، مادر بزرگ و پدر بزرگ و فعالیت های هنری، 
علمی و کتابخوانی خانوادگی برای ایجاد گفت وگوی بین نسلی و تولید سرمایه اجتماعی.

آموزش بازنشستگی در مدارس مهر و گفتگو
وی با اشاره به راه اندازی »مدارس مهر و گفتگو« یا »باشگاه پیشکسوتان« گفت: در این 
مدارس، فعالیت های آموزش بازنشستگی و سالمندی را با نشاط و هنر ارائه می کنیم و 
می توان با استفاده از سالمندان، آموزش های مبتنی بر همیاری را در قالب طرح بهزیست 
محله ارائه داد. همچنین این سالمندان می توانند به عنوان راهنمایان بالینی چند مدرسه 
را تحت پوشش قرار بدهند و از این طریق به کنترل و کاهش آسیب های اجتماعی کمک 
کنند. وی در پایان متذکر شد: در مرحله بعد، جوانانِ تحت پوشش مدارس دانستان، مراکز 
شبه خانواده، زنان سرپرست خانوار و افراد دارای معلولیت از طریق تسهیلات اشتغالزایی 

)مانند پنلهای خورشیدی( به فرصت های کاری پایدار متصل خواهند شد.

خبر آنلاین/ کمپانی اپل به طور پنهانی روی یک عامل هوش مصنوعی برای تقلید از یک 
پزشک انسان کار می کند؛ سؤالی که اینجا مطرح می شود این است که آیا می توان به آن 

اعتماد کرد؟
این روزها در شرایطی که کمپانی اپل در تلاش است تا در رقابت هوش مصنوعی مولد به 

موفقیت برسد، به طور پنهانی روی یک سرویس پزشک هوش مصنوعی نیز کار می کند.
بلومبرگ در گزارشی با اشاره به این نکته یادآوری کرده که این شرکت امیدوار است تا بدین 

ترتیب ورودش به عرصه تکنولوژی پزشکی را احیا کند.
این ابتکار مخفیانه )که به نام پروژه مولبری و با لقب "HealtH+" شناخته می شود( 
در نظر دارد تا با ادغام یک مربی سلامت، چهره  جدید به اپلیکیشن سلامت اپل بدهد. 
عامل هوش  یک  توسط  که  کرده  توصیف  عنوان خدمتی  تحت  را  ایده  این  بلومبرگ 

مصنوعی که از یک پزشک واقعی تقلید می کند، قدرت می گیرد.
استفاده از عبارت عامل هوش مصنوعی نکته قالب توجهی است؛ چراکه این مفهوم درجه 
بالاتری از استقلال را نسبت به مدلی که به عنوان دستیار هوش مصنوعی توصیف می شود، 

شامل خواهد شد.
این اپلیکیشن چه کار خواهد کرد؟

ایده اصلی این است که اپلیکیشن به روز شده سلامت، با استفاده از دستگاه های اپل شما 
مثل آیفون یا اپل واچ، تمام انواع معیارهای سلامت ازجمله ضربان قلب شما را جمع آوری 
کرده و سپس بر اساس این داده ها، پزشک هوش مصنوعی راه هایی را برای بهبود سلامت 

شما پیشنهاد خواهد داد.

اما سؤالی که مطرح می شود این است که این توصیه ها چقدر عمیق خواهند بود؟ طبق 
گزارش منتشره، اپلیکیشن سلامت تأکید زیادی روی ردیابی غذا خواهد داشت و این 
چیزی است که اپلیکیشن فعلی انجام نمی دهد. آنچه مشخص است این است که پزشک 
هوش مصنوعی قرار است به کاربران کمک کند تا از این ویژگی های تغذیه ای استفاده 
کنند، هرچند که هنوز به صورت دقیق مشخص نیست که این اتفاق به چه ترتیبی رخ 

خواهد داد.
اپل درعین حال با بلندپروازی، روی استفاده از دوربین تلفن همراه شما کار خواهد کرد تا 
عامل هوش مصنوعی بتواند تمرینات شما را بررسی کرده و نکاتی در مورد فرم بدنی شما 

در اختیارتان قرار دهد.
نگرانی ها درباره موفقیت ایده جدید اپل

البته هنوز باید با تردید به نحوه عملکرد این ویژگی ها در عمل نگاه کرد. چرا که تلاش 
اپل برای ورود به دنیای هوش مصنوعی )apple IntellIgence( به عنوان یک شکست 

بی نتیجه تلقی شد.
در این میان بزرگ ترین نگرانی، تمایل این تکنولوژی به اشتباهات فاحش است؛ موضوعی 
که اپل زمانی که هوش مصنوعی اش خلاصه های نادرستی از تیترهای خبری ارائه داد که 

باعث شد شرکت ویژگی مذکور را متوقف کند، با آن مواجه شد.
با راه اندازی پزشک هوش مصنوعی اپل، خطرات اشتباهات اطلاعاتی از بین نخواهد رفت؛ 
چرا که در صورت تکرار آن به ویژه در علم حساس و حیاتی پزشکی، میزان خطرات ممکن 

است بیشتر شود.
در این راستا، اپل در تلاش است تا یک تیم پزشکی برجسته شامل متخصصان خواب، 
تغذیه، فیزیوتراپی، سلامت روان و قلب جمع آوری کند تا با ساخت ویدیوهای توضیحی ، 
درباره عملکرد پزشک هوش مصنوعی در بررسی بیماران توضیحات کاملی ارائه دهند. مثلًا 
اگر داده های ارائه شده توسط شما نشان دهنده روند نادرست در ضربان قلبتان باشد، پزشک 
هوش مصنوعی ویدیویی از یکی از این پزشکان در مورد خطرات بیماری قلبی را به شما 
نشان خواهد داد. اپل همچنین به دنبال یک شخصیت برجسته پزشکی به عنوان سفیر برند 
و چهره این سرویس است. در حال حاضر، این پروژه اولویت اصلی کل بخش سلامت اپل 
است و تحت رهبری سامبول دسای، پزشک استنفورد که به عنوان معاون رئیس جمهور 

سلامت این شرکت فعالیت می کند، در حال پیشروی است.
پیش بینی می شود که این سرویس به زودی در IOS ۱۹.۴، به روزرسانی نرم افزاری که 

انتظار می رود در بهار یا تابستان سال آینده منتشر شود، عرضه گردد.
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برنا/  رئیس سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی گفت: سازمان پژوهش کتب 
درسی زبان های فرانسوی و آلمانی را برای دوره متوسطه تولید کرده است، مسئله 
اصلی در آموزش زبان های غیر انگلیسی دربخش اجرا و محدودیت های موجود 

در مدارس است.
حجت الاسلام علی لطیفی رئیس سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی وزارت 
آموزش و پرورش درباره آموزش زبان های فرانسوی و آلمانی در مدارس اظهارکرد: 
از یک سو سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی در این خصوص تکلیف دارد و از 
سوی دیگر باید در آموزش و پرورش هم تحولاتی رخ دهد. وی ادامه داد: سازمان 
پژوهش کتب درسی زبان های فرانسوی و آلمانی را برای دوره متوسطه تولید 
کرده است، اجرای این دو زبان به دلیل عدم حضور تعداد حداقلی دانش آموز برای 
تشکیل کلاس درس ودبیر مناسب برای تدریس، با مشکل روبرو است وگرنه در 
حوزه برنامه و کتب درسی زبان های فرانسوی و آلمانی مشکلی وجود ندارد. رئیس 
سازمان پژوهش وبرنامه ریزی آموزشی وزارت آموزش و پرورش بیان کرد:سازمان 
پژوهش براساس مصوبه شورای عالی آموزش و پرورش درخصوص آموزش زبان 
های خارجی دیگر مکلف شده که تولید کتاب را با همکاری مرکز زبان ایران انجام 
دهد و دراین راستا چارچوب اصلی برنامه درسی آموزش این زبان های را آماده 
کردیم و کانون زبان ایران درحال آماده سازی برنامه تفصیلی زبان های مشخص 
شده در مصوبه هستیم، بخش زیادی از این اقدام پیش رفته و امیدواریم بتوانیم 

کتب زبان های دیگر را هم تولید کنیم.
حجت الاسلام لطیفی عنوان کرد: مسئله اصلی در آموزش زبان های غیر انگلیسی 
در مدارس به بخش برنامه درسی و تالیف کتب آنها مربوط نیست بلکه دربخش 

اجرا و محدودیت های موجود مربوط  است.

خبر آنلاین/ سازمان ملی پرورش استعدادهای درخشان )سمپاد( و مدارس نمونه 
دولتی اعلام کردند که ثبت نام برای آزمون ورودی پایه هفتم و دهم این مدارس 

از  شنبه 1۶ فروردین 14۰4 آغاز و تا جمعه ۲۲ فروردین ادامه خواهد داشت.
دفترچه راهنمای ثبت نام و شرکت در آزمون های ورودی پایه هفتم مدارس سمپاد 
 my.medu.ir و پایه دهم مدارس نمونه دولتی از طریق سامانه ثبت نام به نشانی
قابل دریافت است. بر اساس این گزارش، زمان آزمون های ورودی مدارس سمپاد 
در پایه هفتم نیز ساعت هشت صبح روز پنجشنبه ۲۹ خرداد 14۰4 و آزمون 
ورودی پایه دهم مدارس سمپاد و نمونه دولتی هم ساعت هشت صبح روز جمعه 
3۰ خرداد 14۰4 برگزار می شود. هزینه ثبت نام برای داوطلبان 13۰ هزار تومان 

اعلام شده است که از طریق درگاه الکترونیکی سامانه، دریافت می شود.

رئیس سازمان بهزیستی خبرداد:

ایجاد مدارسی برای آموزش مهارت های شغلی، سلامتی و شادابی

اپل و ساخت پزشک هوش مصنوعی برای بررسی سلامت:

دکتر اپل وارد می شود!

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۲۷۰۰۸۰۰۰۲۴۳ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد غفوری به 
شناسنامه شماره ۱۵۸۳ کدملی ۵۸۹۹۳۸۷۱۰۶ صادره سلطانیه ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت ۱۳۵۳۷.۷۳ متر مربع 
پلاک شماره ۲۲۲۰ فرعی از ۸۳ اصلی خریداری از مالک رسمی آقای حسن کشاورز بویینی محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

 برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای منصور محمدی به شناسنامه شماره ۱۰۷۶ کدملی 
۵۸۹۹۶۷۷۰۱۵ صادره فرزند ولی اله درسه دانگ از ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۳۲۸۴/۹۵ 
متر مربع پلاک شماره ۳۱۳ فرعی از ۵۹ اصلی ۲-))نسبت به سه دانگ از ششدانگ(( ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به 
مساحت ۳۸۱۰۸/۶۲ متر مربع پلاک شماره ۳۲۰ فرعی از ۵۹ اصلی خریداری از مالک رسمی آقای ولی اله محمدی و محرم 
مرادی اصل محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به اداره ثبت شهرستان سلطانیه تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای نمایند.بدیهی مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

 برابر رای شماره اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی سید جعفر موسوی به شناسنامه شماره ۱۸ کدملی ۵۸۹۹۹۲۸۱۷۴ 
صادره فرزند سید عباس در ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۳۱۷۶۹.۸۱ متر مربع پلاک شماره 
۸۸۰ فرعی از ۶۲اصلی و ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۲۳۶۲۶.۹۵ متر مربع پلاک شماره ۸۸۱ 
فرعی از ۶۲ اصلی خریداری از مالک رسمی آقای محمد سبزی و جلیل اسدی و یوسف خدایی محرز گردیده است لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. * تاریخ انتشار نوبت اول 

:۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

 برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسین محمدی فرزند حسن بشماره شناسنامه ۲۵۳۶ آقای حسین محمدی به 
شناسنامه شماره ۲۵۳۶ کدملی ۵۸۹۹۳۹۶۶۷۹ صادره فرزند حسن در ۱- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت 
۳۷۳۰/۳۶ متر مربع پلاک شماره ۲۳۵۷ فرعی از ۸۳ اصلی ۲- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۷۷۱۱.۳۹ 
متر مربع پلاک شماره ۲۳۵۸ فرعی از ۳ اصلی ۳- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۱۱۵۱۵/۶۲ متر مربع 
پلاک شماره ۲۴۵۹ فرعی از ۸۳ اصلی ۴- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۳۳۹۴.۵۸ متر مربع پلاک 
شماره ۲۵۲۷ فرعی از ۸۳ اصلی ۵- ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری( ( به مساحت ۷۸۷۳.۴۶ متر مربع پلاک شماره 
۲۳۶۷ فرعی از ۸۳ اصلی خریداری از مالک رسمی آقای عباس ایازه و صفر علی قنبری و محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. * تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷
تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی آگهی موضوع ماده ۳قانون وماده۱۳ آئین 
نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی برابر رای شماره۱۴۰۳۶۰۳۲۷۰۰۲۰۳۵۹۵۶ مورخه 
۱۱/۰۲ /۱۴۰۳ کلاسه ۱۵۶۷-۱۴۰۳ هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی 
مستقردرواحدثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی خانم مریم رجبی فرزند حسین به شماره شناسنامه ۱۲۹ 
صادره از ابهردرششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۲۱۶۲/۷۶ مترمربع از پلاک ۱۹۱۴ فرعی از ۱اصلی واقع در ابهر بخش 
سه زنجان )ابهر باغات کهریز( خریداری از مالک رسمی کلیه مالکین مشاعی محرز گردیده است لذا به منظوراطلاع عموم مراتب 
دردونوبت به فاصله ۱۵روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشد میتوانداز 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایید بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادرخواهد شد.* تاریخ انتشار اول ۱۴۰۴/۰۱/۱۷
تاریخ انتشار دوم ۱۴۰۴/۰۲/۰۱

 برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم آیت قوجالو فرزند حمزه علی بشماره شناسنامه ۱۹۴۷ 
صادره از سلطانیه ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۰۵۴.۸۶ متر مربع پلاک شماره ۲۱۷۲ فرعی 
از ۸۳ اصلی و ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۷۳۴/۸۷ متر مربع پلاک شماره ۲۴۶۵ فرعی از ۸۳ 
اصلی خریداری از مالک رسمی آقای حمزه علی قوجالو محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. * تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷ 
تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی آگهی موضوع ماده ۳قانون وماده۱۳ 
آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی برابر رای شماره۱۴۰۳۶۰۳۲۷۰۰۲۰۳۵۹۵۵ 
مورخه ۱۴۰۳/۱۱/۰۲ کلاسه ۳۵۷۵-۱۴۰۲ هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای 
فاقد سندرسمی مستقردرواحدثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای جهانگیر کریمی ایوانکی 
فرزند قارداش به شماره شناسنامه ۸۲۷ صادره از ابهردرششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۷۷۸۶/۷۱ مترمربع 
از پلاک ۱۸۳۰فرعی از ۱اصلی واقع در ابهر بخش سه زنجان )ابهر باغات بیگیر( خریداری از مالک رسمی )نعمت پیری( 
محرزگردیده است لذا به منظوراطلاع عموم مراتب دردونوبت به فاصله ۱۵روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشد میتوانداز تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایید بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادرخواهد 

شد.تاریخ انتشار اول ۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار دوم ۱۴۰۴/۰۲/۰۱

 برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی صدقعلی مسلمی به شناسنامه شماره ۶۱۳ کدملی 
۵۸۹۹۶۶۸۳۰۱ صادره فرزند صفر ۱-نسبت به)) ۲۴شعیر از ۹۶ شعیر((ششدانگ یک قطعه زمین زراعی کاداستری به 
مساحت ۷۱۴۱.۶۱ متر مربع پلاک شماره ۶۸۵ فرعی از ۸۲ اصلی ۲- نسبت به )۴۸ شعیر از ۹۶ شعیر(( ششدانگ یک 
قطعه زمین زراعی کاداستری به مساحت ۸۹۳۱.۳۶ متر مربع پلاک شماره ۶۸۹ فرعی از ۸۲ اصلی ۳-نسبت به))۲۴شعیر 
از ۹۶ شعیر(( به مساحت ۱۷۶۸۶.۱۷ متر مربع پلاک شماره ۶۸۷ فرعی از ۸۲ اصلی خریداری از مالک رسمی آقای صفر 
مسلمی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی آگهی موضوع ماده ۳قانون وماده۱۳ آئین 
نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۲۷۰۰۲۰۲۹۱۷۸ 
مورخه ۱۴۰۳/۱۱/۲۷ کلاسه ۳۶۹۵-۱۴۰۳ هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای 
فاقد سندرسمی مستقردرواحدثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای مصطفی خدابنده لو فرزند 
صادق به شماره شناسنامه ۱۲۹ صادره از ابهردرششدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۱۲۷/۹۷ مترمربع از پلاک ۱۷۹۷ 
فرعی از ۱۲۲ اصلی واقع در ابهر بخش سه زنجان )شناط نبش خیابان ۲۴متری جلوه( خریداری از مالک رسمی خودمتقاضی 
محرز گردیده است لذا به منظوراطلاع عموم مراتب دردونوبت به فاصله ۱۵روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشد میتوانداز تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایید بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادرخواهد شد. تاریخ انتشار اول ۱۴۰۴/۰۱/۱۷
تاریخ انتشار دوم ۱۴۰۴/۰۲/۰۱

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی آگهی موضوع ماده ۳قانون وماده۱۳ 
آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی برابر رای شماره۱۴۰۳۶۰۳۲۷۰۰۲۰۳۸۰۴۶ 
مورخه ۱۱/۱۶ /۱۴۰۳ کلاسه ۳۱۷۹-۱۴۰۳ هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای 
فاقد سندرسمی مستقردرواحدثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای بهروز جهان فرفرزند 
مسیب به شماره شناسنامه ۱۰۵۷۱صادره از ابهردرششدانگ اعیانی و۵ دانگ عرصه یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 
۵۴۸۶/۷۰ مترمربع از پلاک ۲ اصلی واقع در ابهر بخش سه زنجان )ابهر جاده بالقلو( خریداری از مالک رسمی )قربانعلی 
طارمی( محرزگردیده است لذا به منظوراطلاع عموم مراتب دردونوبت به فاصله ۱۵روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشد میتوانداز تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایید بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادرخواهد شد.* تاریخ انتشار اول ۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار دوم ۱۴۰۴/۰۲/۰۱

برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسین سنبل آبادی فرزند ابراهیم بشماره شناسنامه 
۸۷۲ ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۴۳۰۶۳.۷۵ مترمربع پلاک شماره ۸۴۶ فرعی از ۶۳ اصلی 
خریداری از مالک رسمی آقای سید حسن صفوی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت شهرستان سلطانیه تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷ 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

ماده  موضوع  آگهی  سندرسمی  فاقد  وساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
رای  برابر  سندرسمی  فاقد  وساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین  وماده۱۳  ۳قانون 
شماره۱۴۰۳۶۰۳۲۷۰۰۲۰۲۹۱۹۰ مورخه ۱۴۰۳/۱۱/۲۷ کلاسه ۳۶۹۴ -۱۴۰۳هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی مستقردرواحدثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه بلا 
معارض متقاضی آقای مصطفی خدابنده لو فرزند صادق به شماره شناسنامه ۱۲۹ صادره از ابهردرششدانگ یک قطعه باغ 
به مساحت ۸۲/۷۷ مترمربع از پلاک ۱۱۵۱۹ فرعی از ۱۲۲ اصلی واقع در ابهر بخش سه زنجان)شناط ۲۴ متری جلوه( 
خریداری از مالک رسمی خودمتقاضی محرز گردیده است لذا به منظوراطلاع عموم مراتب دردونوبت به فاصله ۱۵روز 
آگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشد میتوانداز تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایید بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادرخواهد شد.
تاریخ انتشار اول ۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار دوم ۱۴۰۴/۰۲/۰۱

حمید بابائی رئیس ثبت اسناد و املاک

حمید بابائی رئیس ثبت اسناد و املاک

حمید بابائی رئیس ثبت اسناد و املاک

حمید بابائی رئیس ثبت اسناد و املاک

سعید بهرامی_رئیس اداره ثبت اسنادواملاک 

حمید بابائی رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان سلطانیه

سعید بهرامی_رئیس اداره ثبت اسنادواملاک 

سعید بهرامی_رئیس اداره ثبت اسنادواملاک 

سعید بهرامی_رئیس اداره ثبت اسنادواملاک 

حمید بابائی رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان سلطانیه

سعید بهرامی_رئیس اداره ثبت اسنادواملاک  حمیدبابائیرئیسثبتاسنادواملاک



روز��  یک شنبه  ۱۷  فروردین   ۱۴۰۴   *   سال بیست وچهارم*   شماره   ۲۸۲۲ خانواده۶۶

برنا/ به گفته سخنگوی طرح کالابرگ الکترونیکی، از ابتدای اجرای این طرح در 
دولت فعلی تاکنون ۵۵ میلیون نفر از مرحله اول خرید کردند.

 ۱۲ روز  پایان  تا  کرد:  بیان  الکترونیکی  کالابرگ  سخنگوی  دبیری،  مرجان 
فروردین ۱۴0۴ و پایان مرحله اول از کالابرگ مرحله هفت، تعداد خانوار های 
مشمول طرح ۲۱ میلیون و ۴0۶ هزار و 3۹0 خانوار بوده است که از این میان، 

۱۸ میلیون و ۴۶۷ هزار و 33۶ خانوار از این طرح استفاده کرده اند.
به گفته سخنگوی طرح کالابرگ الکترونیکی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
از اول این طرح در دولت فعلی تاکنون حدود ۵۵ میلیون نفر از مرحله اول 
خرید کرده اند. دبیری اظهار کرد: نوبت دوم طرح کالابرگ الکترونیکی برای افراد 
مشمول تحت پوشش نهاد های حمایتی کمیته امداد امام خمینی و سازمان 

بهزیستی از روز ۱3 فروردین آغاز شده است.

استفاده  دریافتند  به تازگی  موش ها  روی  مطالعه  با  دانشمندان  ایسکانیوز/ 
سلول های  رشد  مانع  می تواند  نوزادی  حساس  مرحله  در  آنتی بیوتیک ها  از 
تولیدکننده انسولین در پانکراس )لوزالمعده( شود و ممکن است خطر ابتلا به 
دیابت را در سنین بالاتر افزایش دهد. یافته های قبلی نشان داده بود کودکانی 
که از شیر مادر تغذیه می کنند یا از راه زایمان طبیعی متولد می شوند )که هر دو 
می توانند میکروبیوم نوزاد سالم را تقویت کنند( کمتر از دیگران به دیابت نوع ۱ 
مبتلا می شوند. برخی یافته ها نیز نشان می دهد که دادن زودهنگام آنتی بیوتیک 
به نوزادان می تواند به طور ناخواسته میکروب های مفید را به همراه میکروب های 

مضر از بین ببرد و خطر ابتلا به دیابت را افزایش دهد.
همه باکتری ها، قارچ ها و انواع دیگر میکروب های مستقر در یک بخش ویژه را 
 ،)JennIfer HIll( میکروبیوم می گویند. پژوهشگران به سرپرستی جنیفر هیل
استادیار زیست شناسی مولکولی، سلولی و تکاملی دانشگاه کلرادو بولدر آمریکا، 
دریافتند که اگر در یک دوره زمانی خاص )معادل حدود ۷ تا ۱۲ ماهگی نوزاد 
آنتی بیوتیک های وسیع الطیف )گسترده اثر( داده شود، در  به موش ها  انسان( 
بزرگسالی سلول های تولیدکننده انسولین آن ها کمتر، سطح قند خونشان بالاتر و 
سطح انسولینشان پایین تر و به طور کلی عملکرد متابولیک آن ها بدتر خواهد بود.

دانشمندان در چند آزمایش  دیگر، میکروب های خاصی را به موش ها دادند 
و دریافتند که برخی میکروب ها تولید سلول های بتا )سلول های تولیدکننده 
انسولین در پانکراس( و سطح انسولین خون را افزایش می دهند. قوی ترینِ آن ها، 

قارچ کاندیدا دابلینینسیس )candIda dublInIenSIS( نام داشت.

ویستا/ سامانه هوشمند غربالگری اتیسم با هدف بهره مندی از خدمات تخصصی 
مراکز روزانه توانبخشی و آموزشی توسط سازمان بهزیستی طراحی و راه اندازی 

شد.
سیدجواد حسینی، معاون وزیر و رئیس سازمان بهزیستی کشور، همزمان با دوم 

آوریل مصادف با ۱3 فروردین ماه روز جهانی آگاه سازی اتیسم پیام صادر کرد.
متن این پیام به شرح ذیل است؛

در شروعی دیگر از داستان زندگی، دستان پرنوازش بهار، طبیعت خفته را از خواب 
بیدار می سازد و زمین و درختان، رازهای رنگارنگ و عطرآگین خویش را نثار نگاه 
ما می کنند. نگاهی که سرشار از امید به ارائه خدمتی است شایسته ی والدینی 
که با صبر و شکیبایی بی نظیر، عاشقانه با امید به بهبودی فرزند دارای اختلال 
طیف اتیسم شأن دل بسته اند و ما خدمتگزاران این عزیزان، مفتخریم به سعادت 

حضور در کنارشان.
اختلال طیف اتیسم شایع ترین اختلال رشدی و از جمله اختلالات پر هزینه ای 
است که نیاز به خدمات تخصصی مستمر روان شناسی، کاردرمانی و گفتار درمانی 
دارد و به همین جهت مخارج خانواده های دارای فرزند اتیسم به علت تدارک این 
خدمات تخصصی بسیار بالاتر از خانواده هایی است که دارای کودکانی با سایر 

معلولیت ها هستند.
سازمان بهزیستی کشور، به عنوان اولین سازمانی که برای کاهش رنج و رفع نیاز 
خانواده های این کودکان اعلام حضور کرد، با همکاری مراکز غیردولتی توانبخشی 
آموزشی اختلال طیف اتیسم تحت نظارت سازمان، سازمان های دولتی همکار، 
سازمان های مردم نهاد و صاحب نظرانی که به نوعی، در تلاش برای ارائه خدمات 
به این عزیزان می اندیشند و اقدام می کنند، گام هایی هرچند ناکافی اما رو به جلو 
را برداشته است و با حمایت طلبی از سیاست مداران و خانواده ها و سازمان های 

مردم نهاد، گام های موثرتری بر خواهد داشت.
در سال ۱۴03 در قالب فعالیت ۱۴۸ مرکز روزانه آموزشی توانبخشی اختلال 
طیف اتیسم و تلفیقی با کاربری اتیسم در سراسر کشور، به بالغ بر ۵000 کودک با 
اختلال مذکور )۱۶ درصد کل کودکان دارای معلولیت تحت پوشش(، ارائه خدمت 
گردیده و از آنجایی که ۱/3۷ درصد از جامعه هدف بالای ۱۴ سال سازمان را نیز 
افراد با اختلال اتیسم تشکیل داده اند، امکان بهره مندی این عزیزان نیز از خدمات 
۴۱۲ مرکز حرفه آموزی و ۱3۸ کارگاه تولیدی حمایتی، فراهم گردیده است. از 
سویی دیگر، خدمات تخصصی در قالب ۵ مرکز اقامت موقت و ۱03 مرکز مراقبت 
در منزل، در راستای ایجاد بستر آرامش نسبی و کمک به کاهش فشار روانی 
خانواده و امکان فرصتی به والدین و مراقبان افراد دارای اتیسم برای رسیدگی به 

سایر امور زندگی، فراهم شده است.
autISm. سامانه هوشمند غربالگری اتیسم سازمان بهزیستی، با لینک ثبت نام

beHzIStI.net خدمتی است که در راستای اجرای برنامه غربالگری، تشخیص و 
مداخله در این اختلال در سازمان بهزیستی کشور، طراحی شده است.

این سامانه امکان اجرای الکترونیک و آنلاین آزمون غربالگری توسط خانواده ها و 
ارجاع به پایگاه های غربالگری و تشخیص سازمان بهزیستی برای دریافت خدمات 
تشخیصی و نیز معرفی جهت بهره مندی از خدمات تخصصی در قالب مراکز 
روزانه توانبخشی و آموزشی ویژه اختلال طیف اتیسم فعال در سراسر کشور )تحت 
نظارت سازمان بهزیستی(، را با بالاترین دقت و کمترین زمان و هزینه فراهم 
ساخته است. در سال ۱۴03، تعداد موارد انجام آزمون غربالگری ۱۲۱۴ مورد بوده 
است که نسبت به زمان مشابه در سال گذشته، حدود ۹ درصد رشد داشته است. 
لازم به ذکر است تعداد مواردی که تشخیص قطعی اختلال طیف اتیسم دریافت 
کرده اند نیز ۹۴۸ کودک بوده که نسبت به زمان مشابه در سال گذشته، ۵.3۱ 

درصد افزایش یافته است.
با توجه به اهمیت ایفای نقش سایر دستگاه های مسئول در قبال افراد دارای 
نیز  و  این عزیزان  برای  توانبخشی  بیمه کامل خدمات  به ویژه  اتیسم  اختلال 
ضرورت همکاری سایر ارکان جامعه در همدلی، همراهی و همکاری با خانواده های 
با  افراد  خانواده های  از  در سال جاری، شعار حمایت  بهزیستی  سازمان  اتیسم؛ 
اختلال اتیسم، وظیفه همگانی را برای این روز انتخاب نموده و در این راستا 

سیاست ها و برنامه های خود را تنظیم می نماید.

استقبال۵۵میلیوننفراز
کالابرگالکترونیکی

خبرخبر  

کوتاهکوتاه 

راهاندازیسامانهغربالگریاتیسم
باهدفبهرهمندیازخدماتتخصصی

داروییکهباعثابتلاینوزادانبهدیابتمیشود

مهر/  در بهمن ماه سال ۱۴03 یکی از پررنگ ترین موضوعات حوزه زنان و خانواده 
سرنوشت لایحه تأمین امنیت زنان بود. این لایحه که همچنان در کمیسیون اجتماعی 
مجلس تحت بررسی است و مراحل پایانی خود تا تصویب و تبدیل شدن به قانون را 
طی می کند، در کمیته مربوطه متشکل از نمایندگان مجلس، معاونت زنان و قوه قضائیه 
اصلاح شده تا پس از ۱3 سال رفت برگشت میان دولت و مجلس به قانون تبدیل شود.

ضرورت همسویی همه فعالان حوزه زنان در کشور
بهمن ماه سال گذشته در نشست زهرا بهروز آذر، معاون رئیس جمهور، با رؤیا حیدرزاده، 
رئیس فعلی، و مینا بیابانی، رئیس سابق بسیج جامعه زنان، محورهای مختلف اقدامات و 

بررسی مسائل حوزه زنان مورد بحث و گفتگو قرار گرفت.
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده در این جلسه بر اهمیت تعیین راهبردهای 
نوین در حوزه زنان تأکید کرد و گفت: با توجه به تغییرات و نیازهای روز جامعه، باید 

مشکلات و مسائل روز مردم را شناسایی کنیم و برای حل آن ها به وفاق برسیم.
وی همچنین به ظرفیت قرارگاه تعالی زن و خانواده اشاره کرد و گفت: این قرارگاه ها، 
ظرفیت مؤثری برای حل مسائل مردم توسط خود مردم هستند، باید همه این ظرفیت ها 

در کنار سایر فرصت ها همسو و در یک مسیر قرار بگیرند.
انتصاب بیش از ۷۰ نفر از بانوان در مناصب کلیدی دولت

در بهمن سال پیش فاطمی، مدیرکل امور بین الملل معاونت زنان و خانواده رئیس 
جمهور، در نشست چهل و هشتم گروه کاری بررسی دوره ای جهانی )upr( شورای 
حقوق بشر سازمان ملل متحد در ژنو گفت: در پرتو حمایت های سیاستی و قانونی، زنان 
ایرانی توانسته اند با وجود تحریم های غیرانسانی و ظالمانه، مسیر رشد و شکوفایی را طی 
کنند. خانم فاطمی با اشاره به پیشرفت های ایران در حوزه آموزش زنان افزود: کاهش 
شکاف جنسیتی در آموزش به 3 درصد، افزایش سهم زنان در جمعیت دانشجویان به 
بیش از ۵۲ درصد و رشد حضور زنان در رشته های علوم، فناوری، مهندسی و ریاضیات، 

از جمله دستاوردهای مهم ایران است.
وی همچنین در خصوص بهبود شاخص های سلامت زنان گفت: امید به زندگی زنان 
ایرانی به ۷۸ سال افزایش یافته و میزان مرگ و میر مادران به ۲0 مورد در هر ۱00 
هزار زایمان کاهش یافته است. علاوه بر این، خدمات بیمه ای دوران بارداری و سلامت 

نوزادان به طور گسترده ارائه می شود.
فاطمی در حوزه اشتغال، تصریح کرد: ۴۱ درصد از شغل های ایجاد شده، 30 درصد 
از مجوزهای مشاغل و ۸0 درصد از مجوزهای مشاغل خانگی به زنان اختصاص یافته 
است. همچنین بیش از ۴ هزار شرکت از ۱0 هزار شرکت دانش بنیان کشور توسط زنان 

مدیریت یا هدایت می شود.
وی همچنین به افزایش حضور زنان در مناصب مدیریتی اشاره و بیان کرد: انتصاب زنان 
در مشاغل مدیریتی از ۱۹ هزار نفر در سال ۲0۲0 به بیش از ۴0 هزار نفر در سال ۲0۲3 
افزایش یافته است. همچنین انتصاب زنان به عنوان وزیر، معاون رئیس جمهور، سخنگوی 

دولت و دیگر مناصب کلیدی به بیش از ۷0 نفر رسیده است.
یک جدایی اعلام نشده؛ دلایل طلاق عاطفی چیست؟

بهمن سال گذشته علی نوری، جامعه شناس مدرس دانشگاه و پژوهشگر حوزه خانواده و 
دبیر گروه خانواده انجمن جامعه شناسی ایران گفت: طلاق عاطفی در واقع یک جدایی 
اعلام نشده است و اینکه ما آمار رسمی در این زمینه داشته باشیم دور از انتظار خواهد 
بود. اما معمولاً مطابق پژوهش ها و بررسی ها در دنیا حدوداً یک و نیم تا دو برابر آمار 
طلاق رسمی، طلاق عاطفی اتفاق می افتد. مثلًا اگر در ایران در سال ۹۲ طلاق رسمی 
ما حدود ۲00 هزار نفر بوده است، باید طلاق عاطفی را بین 300 تا ۴00 هزار نفر در 

نظر بگیریم اما نمی توان آمار دقیقی در این خصوص به دست آورد.
وی در ادامه در خصوص پیامدهای این اتفاق در خانواده گفت: در طلاق عاطفی افراد 
رابطه را ترک می کنند و یا از این رابطه هیچ لذتی نمی برد زیرا حسرت روابط صمیمی را 
دارد. مثل دو غریبه با هم در یک خانه روزگار را سپری می کنند. این موضوع، آزاردهنده 
است و این حس به فرزندان هم منتقل می شود. فرزندان متوجه این حال بد هستند و 

وقوع عدم تمرکز و افسردگی برای زوجین و فرزندان شان محتمل است.
نوری افزود: افت تحصیلی برای فرزندان، بدتر شدن شرایط مالی و زندگی آینده برای 
فرزندان و خود زوجین ممکن است پیش بیاید. چون دیگر انگیزه کافی برای تلاش 

ندارند. عدم شادابی و نشاط، انواع بیماری های روانی از آسیب های طلاق عاطفی است.
انواع اعتیاد، مواد  وی تاکید کرد: از طرفی برای فرار از این موضوع رفتن به سمت 
مخدر، الکل و حتی مسیر پر مخاطره خیانت معمولاً اتفاق می افتد. وقتی این رابطه 
گرم در خانواده تجربه نمی شود با توجه به انواع شبکه های ارتباطی، ممکن است فرد 
جذب اخلاق و محبت فرد بیرونی از جنس مخالف شده و چه مرد، چه زن به خیانت 

روی بیاورند.
لایحه ارتقای امنیت زنان به کجا رسید؟

همچنین بهمن سال پیش زهرا بهروز آذر معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور در 
خصوص آخرین وضعیت لایحه حفظ کرامت زنان در برابر سو رفتار گفت: ما لایحه 
تأمین امنیت و مقابله با خشونت را به مجلس فرستادیم و در حال حاضر در کمیته ها 
بررسی می شود. وی افزود: در جلسه ای که با نمایندگان مجلس داشته ایم این لایحه در 
دستور قرار گرفته است. در این جلسه قرار شد یک کارگروه مشترک با حضور نمایندگان 
مجلس، نماینده معاونت پارلمانی و نماینده معاونت حقوقی دولت و نماینده وزارت 
دادگستری تشکیل شود. بهروز آذر تاکید کرد: مسئله مهم این است که این لایحه دارای 
ابعاد قضائی است و حتماً باید در کمیسیون قضائی بررسی شود و جنبه های کیفری آن 

و خط قرمزها مورد توجه قرار گیرد. امیدواریم که با تصویب این لایحه بتوانیم از خشونت 
علیه زنان پیشگیری کنیم.

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور در خصوص جزئیات بیشتر به محتوای این 
لایحه بیان کرد: لایحه همان لایحه قبلی است ولی احتمال دارد ما در توافقی که دیروز 
با نمایندگان مجلس در فراکسیون زنان که بسیار دغدغه مند هستند، داشتیم مباحثی 

اضافه شود.
علت عدم تصویب لایحه تأمین امنیت زنان؛ ارائه اسناد پشتیبان علمی 

برای اصلاح لایحه
همچنین زهره سادات لاجوردی نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به علت عدم تصویب این لایحه گفت: یکی از عللی که ما نتوانستیم در دوره قبل این 
لایحه را به تصویب برسانیم این بود که برخی مواد آن برگرفته از برخی اسناد بین المللی 

بود که با تقدس خانواده در کشور ما و سبک زندگی اسلامی ایرانی مغایر بود.
نماینده مجلس شورای اسلامی با اشاره به حمایت از اصالت از خانواده و نفی تجرد در 
این لایحه بیان کرد: ارائه اسناد پشتیبان علمی برای تدوین و اصلاح این قانون مد نظر 
ما بوده است. ما از همه دستگاه هایی که برای این موضوع کار کرده بودند خواستیم که 

اسناد پشتیبان خود را برای ما ارسال کنند. اما خیلی از دستگاه ها این کار را نکردند.
وی در ادامه گفت: از دانشکده ها و پژوهشکده ها که در حوزه زن و خانواده فعالیت دارند 
نیز خواسته ایم که اسناد پژوهشی خود را به ما ارائه کنند. لاجوردی، نماینده مجلس 
در ادامه نشست با تاکید بر اینکه نگاه ما باید بر مبنای حل مسئله باشد گفت: اول باید 
مسئله را بشناسیم و برای آن راهکار بدهیم و امکان اجرایی شدن آن هم بررسی شود.

هدف لایحه حمایت از زنان در بستر خانواده
نعیمه ذوالفقاری، مدیرکل حقوقی معاونت زنان نیز در بهمن سال پیش درباره روند 
ارتقای امنیت زنان و تحولات آن در سال های اخیر گفت: دولت در  تصویب لایحه 
ماه های اخیر درخواست اولویت قرار دادن این لایحه را مطرح کرده است. این موضوع 
از دولت دهم و از سال ۱3۹0 آغاز شد؛ زمانی که معاون رئیس جمهور وقت، خلاءهای 
قانونی در این حوزه را متوجه شد و از کارشناسان خواست که این موارد را بررسی کنند 
تا فرآیند قانونی شکل بگیرد. وی با اشاره به تکراری بودن برخی از مواد و طولانی شدن 
لایحه بیان کرد: یکی از علت های آن مربوط به وظایف دستگاه ها بود که لزومی نداشت 
مطرح شود. چون وظایف ذاتی دستگاه ها بود. با نظر نمایندگان دستگاه ها این تکرارها را 
حذف کردیم. برخی از وظایف هم که می شد در یک دستگاهی دیده شود را جایگزین 

کردیم، تا از مطول شدن این لایحه پرهیز کنیم. 

برنا/  سازمان ملل هشدار داد که هوش مصنوعی تا سال ۲033 نیمی از مشاغل جهان را 
تحت تأثیر قرار خواهد داد و بازاری به ارزش ۴.۸ تریلیون دلار ایجاد خواهد کرد.

سازمان ملل متحد در تازه ترین گزارش خود هشدار داده است که نیمی از مشاغل در 
سراسر جهان ممکن است تحت تأثیر هوش مصنوعی قرار گیرند.این فناوری که با سرعتی 
چشمگیر در حال توسعه است، نه تنها شیوه های کاری را دگرگون خواهد کرد، بلکه بازار 
جهانی هوش مصنوعی نیز تا سال ۲033 به ۴.۸ تریلیون دلار خواهد رسید، رقمی که 
تقریباً معادل اقتصاد آلمان است. با توجه به پیشرفت های اخیر در مدل های زبانی، رباتیک، 
یادگیری ماشین و اتوماسیون، مشاغل مختلف در سراسر جهان با تغییرات گسترده ای 
روبه رو خواهند شد اما این تأثیرات دقیقاً چه پیامدهایی دارد؟ آیا این تغییرات فرصت های 

جدیدی ایجاد می کنند، یا تهدیدی برای میلیون ها شاغل محسوب می شوند؟ 
رشد نجومی بازار هوش مصنوعی

هوش مصنوعی دیگر یک فناوری آینده نگرانه نیست، بلکه اکنون بخشی از زندگی روزمره 
و بخش های کلیدی اقتصاد جهانی شده است. بر اساس گزارش سازمان ملل، پیش بینی 
می شود که ارزش بازار جهانی هوش مصنوعی تا سال ۲033 به ۴.۸ تریلیون دلار برسد.  

عوامل متعددی در این رشد نقش دارند، که می توان به موراد زیر اشاره کرد:
سرمایه گذاری گسترده شرکت های فناوری در مدل های پیشرفته هوش مصنوعی  
و  مالی  خدمات  صنعت،  مانند  مختلف  بخش های  در  اتوماسیون  برای  تقاضا  افزایش 

تعامل  امکان  که  محتوا  مولد  مدل های  و  زبان طبیعی  پردازش  در  بهداشت-پیشرفت 
انسانی را با سیستم های هوشمند بهبود داده است -صنایعی مانند خودروسازی، بانکداری، 
بهداشت، تولید، تجارت الکترونیک و آموزش بیشترین سهم را از این رشد خواهند داشت. 
یکی از مهم ترین نگرانی های سازمان ملل در این گزارش، تأثیر گسترده هوش مصنوعی بر 
بازار کار جهانی است. تخمین زده می شود که حدود ۵0 درصد از مشاغل در سطح جهان 

تحت تأثیر این فناوری قرار گیرند، اما این تأثیرات لزوماً منفی نیستند.  
جایگزینی برخی مشاغل با سیستم های خودکار

توسط  اکنون  می شد،  انجام  انسانی  نیروی  توسط  گذشته  در  که  وظایفی  از  بسیاری 
الگوریتم های هوش مصنوعی و ربات های صنعتی قابل انجام است. برخی از مهم ترین 

بخش هایی که با خطر جایگزینی شغل مواجه هستند عبارتند از:  
صنعت تولید و مونتاژ: کارخانه ها از ربات های هوشمند و سیستم های خودکار برای انجام 
وظایف تکراری استفاده می کنند.  خدمات مشتری: چت بات های پیشرفته و دستیارهای 
مجازی می توانند بسیاری از درخواست های مشتریان را بدون نیاز به مداخله انسانی پاسخ 
دهند.حمل ونقل و لجستیک: پیشرفت در خودروهای خودران و سیستم های مدیریت 

هوشمند زنجیره تأمین می تواند نیاز به رانندگان و کارگران انبار را کاهش دهد.  
ایجاد فرصت های شغلی جدید

در مقابل، ظهور هوش مصنوعی فرصت های شغلی جدیدی را نیز ایجاد خواهد کرد. برخی 
از نقش های کلیدی آینده شامل موارد زیر است:پتخصصان داده و یادگیری ماشین: تقاضا 
برای مهندسان داده و متخصصان هوش مصنوعی به شدت افزایش خواهد یافت. مدیران 
اخلاق و امنیت هوش مصنوعی: با گسترش هوش مصنوعی، نیاز به افرادی که بتوانند 
مسائل اخلاقی و امنیتی آن را مدیریت کنند، بیشتر خواهد شد.  متخصصان توسعه 
مدل های هوش مصنوعی در صنایع مختلف: از پزشکی و آموزش گرفته تا امور مالی و 
بازاریابی، نیاز به متخصصانی که بتوانند این فناوری را در بخش های گوناگون به کار گیرند، 

افزایش می یابد.  
دولت ها و شرکت ها باید برای مدیریت این تغییرات و جلوگیری از بحران های بیکاری 

اقدامات موثری انجام دهند. برخی از استراتژی های کلیدی شامل موارد زیر است:
سرمایه گذاری در آموزش و مهارت آموزی: آموزش نیروی کار برای یادگیری مهارت های 

مرتبط با هوش مصنوعی می تواند به کاهش نرخ بیکاری کمک کند.  

زنان و خانواده در بهمن ماه 140۳؛

از سیاه نمایی بزرگ آمار طلاق تا لایحه تامین امنیت زنان

نیمی از مشاغل جهان زیر سایه هوش مصنوعی

باتوجه به عدم حصول حدنصاب مجمع عمومی فوق العاده در مورخ 140۳/12/28، بدینوسیله به اطلاع کلیه بازنشستگان 
محترم استانداری زنجان و فرمانداری های تابعه ،میرساند نوبت دوم مجمع عمومی فوق العاده کانون ، رأس ساعت 10 
صبح روز دوشنبه مورخ1404/02/08 درمحل سالن اجتماعات واقع در طبقه دوم ساختمان مرکزی استانداری زنجان برگزار 

میگردد.
دستور جلسه:

- انتخاب هیئت مدیره کانون
- بررسی وتصویب اساسنامه جدید.

- تعیین بازرس
ضمنا" مطابق دستورالعمل صادره ،برای هر نفر به تعداد ۳ نفر وکالت جهت حضور در انتخابات مورد قبول میباشد.

ایرنا/ رییس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی استان زنجان در 
خصوص تعطیلی بلوک زایمان بیمارستان ولی عصر این شهر گفت: بخش زایمان این 

مرکز درمانی هم اکنون طبق روال قبل فعالیت دارد و بنا نیست تعطیل شود. 
دکتر سعید سرداری با بیان اینکه متاسفانه به دلیل اقبال بیشتر گروه هدف، به انجام 
عمل سزارین انجام زایمان طبیعی کاهش یافته است، افزود: از ابتدای افتتاح بلوک 

زایمان تاکنون تعداد اندکی از این خدمت بهرمند شده اند.
وی در خصوص علل عدم اقبال گروه هدف به زایمان طبیعی در کشور اظهار داشت: 
بر اساس مطالعات و گزارش های موجود، چندین عامل کلیدی در کاهش تمایل به 

زایمان طبیعی در ایران نقش دارد. 
سرداری اضافه کرد: ترس از عوارض زایمان طبیعی و درد زایمان به عنوان شایع ترین 

دلیل ذکر شده توسط مادران برای انتخاب عمل سزارین است.
وی با بیان اینکه مطالعات نشان می دهد بین ۲۶ تا تا ۸۷ درصد زنان باردار به دلیل 
درد، از زایمان طبیعی اجتناب می کنند، تصریح کرد: نگرانی از آسیب به نوزاد )مانند 
اختلالات تنفسی یا آسیب های فیزیکی( و عوارض مادری )مانند پارگی پرینه یا 

افسردگی پس از زایمان( نیز از دلایل مهم اجتناب مادران از زایمان طبیعی است.
وی با بیان اینکه برخی زنان تجربه های منفی از زایمان های قبلی یا شنیده های 
نادرست درباره خطرات زایمان طبیعی دارند اظهار داشت: نبود فرهنگ سازی کافی 
و باورهای اجتماعی نیز در این خصوص دخیل بوده، هنجارهای ذهنی و تصورات 
نادرست درباره سزارین )مثل راحتی بیشتر یا حفظ زیبایی بدن( در جامعه رواج دارد، 

بنابراین برخی زنان سزارین را نماد مدرن بودن می دانند.
رییس دانشگاه علوم پزشکی زنجان به نقش پزشکان و ماماها در این خصوص نیز اشاره 
کرد و گفت: در برخی موارد، پزشکان به دلیل فشار کاری یا تمایل به کنترل فرایند 
زایمان، سزارین را توصیه می کنند، همچنین، نگرش متفاوت ماماها و متخصصان زنان 

به ایمنی زایمان طبیعی بر انتخاب مادران تأثیر می گذارد.

نبود آموزش کافی از موانع گسترش زایمان طبیعی 
وی، فقدان آموزش کافی را از دیگر موانع گسترش زایمان طبیعی ذکر کرد و گفت: 
کلاس های آمادگی زایمان و مشاوره های روانشناختی به صورت گسترده در دسترس 

نیستند، که منجر به کاهش آگاهی مادران از مزایای زایمان طبیعی می شود.
سرداری، چالش های ساختاری و زیرساختی در این زمینه را نیز یادآور شد و افزود: 
عدم توسعه زایمان های بدون درد که بسیاری از مراکز درمانی امکانات کافی برای 
روش های کاهش درد )مانند اپی دورال( ندارند، موجب افزایش ترس مادران از درد 
زایمان طبیعی می شود. رییس دانشگاه علوم پزشکی زنجان با بیان اینکه محیط های 
زایمانی استاندارد )مانند اتاق های تک نفره یا امکان حضور همراه( در بیمارستانها 
ادامه داد: در مناطق محروم، دسترسی به مراکز مجهز برای زایمان  محدود است 

طبیعی کمتر است و مادران به سمت سزارین سوق داده می شوند.
وی عوامل اقتصادی و بیمه ای و هزینه های پنهان سزارین را نیز یادآور شد و گفت: 
اگرچه زایمان طبیعی در مراکز دولتی رایگان است، اما برخی پزشکان به دلیل دریافت 

کارانه بیشتر، سزارین را ترجیح می دهند.
سرداری با بیان اینکه در گذشته، بیمه ها هزینه سزارین های غیرضروری را پوشش 
می دادند، که این موضوع انگیزه مالی برای انتخاب این روش زایمان را ایجاد می 
کرد افزود: تجربه های شخصی و روانشناختی، ترس های روانی )توکو فوبیا( نیز از 
دیگر عوامل اثر گذار است. وی با بیان اینکه برخی زنان به دلیل اضطراب از فرایند 
زایمان، حتی بدون دلیل پزشکی، سزارین را انتخاب می کنند اظهار داشت: نگرانی از 
تغییرات فیزیکی پس از زایمان طبیعی )مانند شل شدگی عضلات لگن( در تصمیم 

گیری مؤثر است.
آموزش و آگاهی بخشی لازمه ترویج زایمان طبیعی 

رییس دانشگاه علوم پزشکی راهکارهای پیشنهادی در این بخش را آموزش و آگاهی 
بخشی اعلام کرد و گفت: برگزاری کارگاه های آموزشی برای مادران و خانواده ها 

درباره مزایای زایمان طبیعی و خطرات سزارین، افزایش مشارکت ماماها در فرایند 
زایمان و مشاوره های پیش از تولد، توسعه زایمان های بدون درد، تجهیز بیمارستانها 
به امکانات کاهش درد و آموزش متخصصان بیهوشی می تواند از راهکارهای مورد 
توجه باشد. وی، اصلاح قوانین بیمه ای شامل محدودیت پوشش هزینه سزارین های 
غیرضروری و تشویق مالی به مراکزی که نرخ زایمان طبیعی را افزایش می دهند را 
از دیگر راههای کاهش رغبت به زایمان سزارین بیان و خاطرنشان کرد: با توجه به 
پیچیدگی عوامل مؤثر، کاهش سزارین نیازمند همکاری نظام سلامت، رسانه ها و 

جامعه برای تغییر نگرشها و بهبود زیرساخت هاست.

بخش زایمان بیمارستان ولی عصر زنجان تعطیل نشده است
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رویداد۲۴/  برگزاری مسابقات کشتی قهرمانی آسیا و محک خوردن چند چهره جوان 
در دو وزن المپیکی ۸۶ و ۹۷ کیلوگرم معادلات تیم ملی و احتمال ادامه فعالیت حسن 

یزدانی را چند برابر کرد. 
حسن یزدانی پرافتخارترین کشتی گیر ایران با ده نشان رنگارنگ المپیک و جهان که 
روزگاری محبوب ترین چهره ورزشی ایران بود و خیلی ها او را با آقا تختی و رسول خادم 

مقایسه می کردند این روز ها شرایط متفاوتی را تجربه می کند.
 اظهارات یزدانی در فاصله چند روز مانده به آغاز سال نو، جملات پژمان درستکار 
در یک برنامه تلویزیونی و ویدئویی از آخرین معاینات یزدانی در فرانسه بعد از عمل 
جراحی کتف حاشیه هایی بوده که یزدانی در یک ماه گذشته با آنها مواجه شده است 
و باید دید با توجه به افزایش سن و سال او و پیشرفت رقبای داخلی، آیا نابغه کشتی 

ایران شانس حضور در یک المپیک دیگر را خواهد داشت یا نه. 
از شب تلخ ۲۵ شهریور ۱۴۰۱ تا پاریس ۲۰۲۴

درست در روز هایی که کشور درگیر ماجرای اعتراضات به مرگ مهسا امینی در یک 
پاسگاه پلیس بود، تیم ملی کشتی ایران در مسابقات جهانی به سر می برد. ۲۵ شهریور 
۱۴0۱ خبر درگذشت مهسا امینی منتشر شد. درست در همان شب حسن یزدانی در 
فینال مسابقات قهرمانی جهان و در دوئل همیشگی اش به مصاف دیوید تیلور رفت و 
با نتیجه ۷ بر یک شکست خورد. این شکست غمی مضاعف به مردم ایران تحمیل کرد 
ولی وقایع بعد از آن باعث شد عاشقان حسن یزدانی دچار یک احساس دوگانه بشوند.

خیلی ها از اینکه حسن یزدانی با آن حجم از محبوبیت در مورد اعتراضات خیابانی در 
کشور واکنشی نشان نداد یا دست کم واکنش قابل توجهی نشان نداد مقابل او موضع 
گرفتند. کار به جایی رسید که وقتی در مسابقات بعدی یزدانی برابر تیلور ضربه فنی 

شد برخی در فضای مجازی ابراز خوشحالی کردند.
در فینال المپیک پاریس و در حالی که دیگر خبری از تیلور نبود و یزدانی می توانست 
به مدال طلا برسد، مصدومیت او کار دستش داد و به نشان نقره بسنده کرد. همین 
عود کردن مصدومیت قدیمی باعث شد خیلی ها معترض شوند که چرا به جای یزدانی 
مصدوم، کامران قاسمپور بدیل همیشگی یزدانی که مجبور شده بود به یک وزن غیر 
المپیکی برود به المپیک اعزام نشد؟ این واکنش ها در شرایطی رخ داد که بعد از باخت 
ثانیه آخری یزدانی در المپیک ۲0۲۱ توکیو به تیلور به نظر می رسید کشور در یک 
عزای عمومی فرو رفته است. از رصد شرایط مشخص بود به فاصله سه سال محبوبیت 
یزدانی رو به افول نهاده است. نشست و برخاست با سیاسیون و برخی اظهار نظر ها و 

همینطور فضای عمومی کشور از دلایل اصلی رقم خوردن این شرایط بود. 
حسن یزدانی و جنجال خانه ۲۴ میلیاردی!

یزدانی پیش از المپیک یک بار در ایران بابت مصدومیت کتف مورد عمل جراحی 
قرار گرفته بود که به آن شکست در فینال المپیک پاریس منجر شد. به همین دلیل 
علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی که خودش زخم خورده مصدومیت از ناحیه 
کتف به حساب می آید و اصلا بابت همین مصدومیت خیلی زود از کشتی خداحافظی 
کرد تصمیم گرفت یزدانی را به فرانسه اعزام کند. یزدانی در فرانسه عمل شد و به 
کشور بازگشت و قرار بر این شد که برای معاینه های نهایی درابتدای سال جاری به 

این کشور سفر کند.
این سفر، اما مصادف شد با وایرال شدن نقل قولی از او در مورد پاداش ورزشکاران. 
یزدانی که به یک برنامه تلویزیونی دعوت شده بود در مورد پاداش مدال آوران المپیک 
گفت »۲۴، ۲۵ میلیارد پاداش می دهند که نمی شود حتی با آن یک خانه خرید«. 

گفتن این جمله همان و باز شدن زخم عصبانیت عده ای از یزدانی همان!
کاربران نوشتند حسن یزدانی عوض اینکه در شرایط فعلی وحشتناک اقتصادی از درد 
مردم بگوید حرص پاداش خودش را می زند و در حالی که مردم در اجاره منزل دچار 
مشکلند می گوید با ۲۴ میلیارد نمی شود خانه خرید! مقایسه یزدانی با تختی و رسول 

خادم تا چند روز سوژه تولید محتوای کاربران در شبکه های اجتماعی شد. 
کامران قاسمپور بازیچه فدراسیون و حسن یزدانی؟

بعد از المپیک بود که حسن یزدانی خبر داد بدون شک دیگر در وزن ۸۶ کیلوگرم 
کشتی نخواهد گرفت و به یک وزن بالاتر خواهد رفت. وزنی که پیش از این کامران 
قاسمپور به اجبار در آن کشتی می گرفت، چون با وجود یزدانی جایی برای او در 
۸۶ کیلوگرم نبود. مساله ای که باعث شده بود برخی مدعی شوند اگر در تمام این 
سال ها قاسمپور جای یزدانی در ۸۶ کشتی می گرفت می توانست تیلور را شکست 
دهد. هرچند در آبان سال گذشته بالاخره ابر و باد و مه و خورشید و فلک دست به 
دست هم دادند تا قاسمپور یک بار با تیلور رو به رو شود. تیلور نه چندان آماده تازه از 
خداحافظی بازگشته که به وزن ۹۲ کیلوگرم آمده بود موفق شد به راحتی قاسمپور 
را شکست دهد تا توهم مدال های طلای پی در پی در صورت اعزام قاسمپور به جای 

یزدانی برای همیشه پایان یابد.
در عین حال یک علامت سوال بزرگ و جدید در تیم ملی کشتی ایران شکل گرفت: 
اگر یزدانی به وزن بالاتر برود تکلیف قاسمپوری که به خاطر یزدانی به وزن بالاتر رفته 

بود چه خواهد شد؟
پژمان درستکار سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در یک برنامه تلویزیونی عیدانه در حضور 
یزدانی و قاسمپور این معما را حل کرد. درستکار گفت »یزدانی قطعا در ۸۶ کشتی 
نخواهد گرفت و برای اولین بار اعلام می کنم کامران قاسمپور در ۸۶ کشتی خواهد 
گرفت.« جمله ای که به وضوح تعجب کامران قاسمپور را به دنبال داشت تا مشخص 
شود این تصمیم کادرفنی بدون هماهنگی با او اتخاذ شده است. این وضعیت باعث 
اعتراض برخی از اهالی کشتی شد. این عده معتقدند قاسمپور تبدیل به بازیچه دست 
فدراسیون و کادرفنی شده و آنها بدون در نظر گرفتن شرایط خود کشتی گیر و فقط 
به خاطر حسن یزدانی با وزن این کشتی گیر که مستقیما روی سلامتی او تاثیر دارد 
بازی می کنند. این گروه پیشنهاد دادند کادرفنی اجازه دهد قاسمپور انتخاب کند در 
چه وزنی کشتی بگیرد و در صورتی که خواست در وزن یزدانی روی تشک برود در 

یک مسابقه انتخابی تکلیف دوبنده تیم ملی مشخص شود.
بدن از ریخت افتاده حسن؛ آیا او واقعا برمی گردد؟

در هفته نخست تعطیلات ویدئویی از سفر حسن یزدانی به فرانسه برای معاینه نهایی 
توسط پزشک معالجش منتشر شد که نشان می داد بدن یزدانی فاصله عمیقی با 

آمادگی دارد که البته تعجب آور نبود. 

در تصاویر مشخص بود مدت ها دوری از تمرین به خاطر طی کردن دوران نقاهت 
باعث اضافه وزن قابل توجه یزدانی شده است. عبور او از مرز 30 سالگی و پشت سر 
گذاشتن دو جراحی بسیار سنگین و این بدن ناآماده باعث شکل گیری یک سوال 
نزد علاقمندان به کشتی شد: آیا حسن می تواند برگردد؟ یا بهتر است از همین حالا 
سرمایه گذاری روی چهره های جوان تر را شروع کنیم؟ در همین مسابقات آسیایی 
که هفته گذشته در امان برگزار شد ابوالفضل رحمانی در ۸۶ کیلوگرم با درو کردن 
رقبا طلایی شد و نشان داد چه آینده درخشانی دارد. در ۹۲ نیز امیرحسین فیروزپور 
با نمایش هایی عالی طلایی شد. در ۹۷ کیلوگرم هم علاوه بر خود قاسمپور کشتی 
گیرانی نظیر مجتبی گلیج و مبین عظیمی را داریم که می توانند در جهان خودی 

نشان دهند.
ایران هنوز  نابغه جویباری کشتی  برخی کارشناسان کشتی معتقدند  این حال  با 
فاصله ای بسیار معنادار با همه رقبایش در ایران دارد و عبور از او اقدامی است غیر 

منطقی. 
حسن یزدانی در سه سال گذشته حواشی بیشمار و مصدومیت های سنگینی را پشت 
سر گذاشته است و حالا باید نشان بدهد که بدن تقریبا پا به سن گذاشته اش توانایی 
بازگشت را دارد. تا المپیک ۲0۲۸ سه سال زمان باقی مانده و این یعنی هر اتفاقی 

ممکن است طی این مدت در ترکیب تیم ملی کشتی آزاد ایران رخ دهد.

حواشی، مصدومیت و سیر نزولی محبوبیت،

حسن یزدانی تمام شد؟
ورزشکاران  از  یکی  گفت:  زنجان  استان  میدانی  و  دو  هیأت  رئیس  رسا/  موج 
خوش آتیه زنجانی در اردوی تیم ملی دو و میدانی رده سنی نوجوانان حضور دارد.

محمد رستمی با بیان اینکه یکی از ورزشکاران خوش آتیه زنجانی در اردوی تیم 
ملی دو و میدانی رده سنی نوجوانان حضور دارد، گفت: کیارش کابلی در اردوی 
نهایی تیم ملی نوجوانان رشته پرتاب وزنه حضور دارد و جزو نفرات اصلی تیم ملی 
برای شرکت در مسابقات قهرمانی آسیا که در تاریخ ۲۶ فروردین ماه در کشور 

عربستان برگزار خواهد شد، انتخاب شده است.
وی با اشاره به پیشینه موفقیت های کیارش کابلی در مسابقات قبلی و رکوردهای 
قابل توجهی که او به ثبت رسانده، امید است که این ورزشکار جوان بتواند در 

رقابت های پیش رو نتایج خوبی کسب کند و بر روی سکو قرار گیرد. 
رئیس هیأت دو و میدانی استان زنجان با اشاره به اینکه کیارش کابلی یکی از 
استعدادهای درخشان دو و میدانی استان زنجان است، عنوان کرد: ما به توانایی های 
او ایمان داریم. تمرینات فشرده و برنامه ریزی دقیق کادر فنی به او کمک کرده تا به 
آمادگی مطلوبی برسد. وی همچنین به اهمیت حمایت از ورزشکاران جوان اشاره 
کرد و ادامه داد: حضور ورزشکاران نوجوان در مسابقات بین المللی برای خود آن ها 
و برای کل استان و کشور نیز حائز اهمیت است. این فرصت ها می تواند به رشد و 

توسعه ورزش در سطح محلی و ملی کمک کند.

ایرنا/ رئیس هیات بدمینتون استان زنجان گفت: دو بدمینتون کار زنجانی با توجه 
به داشتن بالاترین رنکینگ جهانی به مسابقات قهرمانی آسیا در چین اعزام شدند.

غلامرضا باقری  افزود: ملی پوشان بدمینتون ایران با حمایت فدراسیون بدمینتون 
جهت حضور در رقابت های قهرمانی آسیا روز جمعه 15 فروردین تهران را به 

مقصد چین محل برگزاری این رقابت ها ترک کردند.
انصاری و  از استان زنجان را مهدی  نفره ملی پوش  اینکه تیم دو  بیان  با  وی 
امیرحسین حسنی تشکیل می دهند، گفت: این دو ورزشکار استان در بخش دوبل 
در مرحله مقدماتی با تیم های بنگلادش و عربستان سعودی هم گروه هستند و در 

صورت پیروزی به جدول اصلی راه می یابند.
گفت:این  و  کرد  اشاره  انفرادی  بخش  در  حسنی  امیرحسین  رقابت  به  باقری 
ورزشکار در مرحله مقدماتی انفرادی با تیم های فیلیپین و مالزی همگروه است و 
در صورت صعود نمایندگان ایران از گروه های انفرادی و دوبل در مرحله بعدی در 

جمع 3۲ تیم برتر آسیا قرار خواهند گرفت.
رئیس هیات بدمینتون استان گفت: تیم اعزامی استان به این رقابت ها را سروش 

اسکندری به عنوان مربی و سرپرست همراهی می کند.
باقری افزود: مسابقات قهرمانی آسیا در روزهای 1۹ تا ۲4 فروردین ماه 14۰4 در 
شهر نینگبو چین برگزار خواهد شد. باقری افزود: خوشبختانه ورزشکاران اعزامی 
استان تمرینات فشرده ای را زیر نظر مربی شایسته این تیم سپری کرده اند و 
امیدواریم با کسب امتیازات لازم در این دوره از مسابقات قهرمانی آسیایی، سهمیه 
شرکت در مسابقات جهانی و در نهایت المپیک را به دست آورند و با پیروزی به 
ایران برگردند. وی از حمایت کامل فدراسیون بدمینتون جمهوری اسلامی ایران و 
همکاری اداره ورزش و جوانان استان زنجان و اعضای هیات رئیسه بدمینتون استان 
در همراهی ورزشکاران برای اعزام به مسابقات قهرمانی آسیا تشکر و قدردانی کرد.

شرق/  فدراسیون تنیس روی میز خبر داد بر اساس اعلام فدراسیون جهانی تنیس 
روی میز )ITTF(، ندا شهسواری، کاپیتان تیم ملی زنان ایران، توانست جواز 

حضور در رقابت های قهرمانی جهان ۲۰۲5 را به دست آورد.
شهسواری بر اساس رنکینگ مجوز حضور در رقابت های قهرمانی جهان ۲۰۲5 
را کسب کرد. مسابقات فینال قهرمانی جهان قرار است در دوحه برگزار شوند و 

بهترین های این رشته از سراسر جهان در آن به رقابت خواهند پرداخت.
پیش از این، نوشاد عالمیان، کاپیتان تیم ملی مردان ایران، نیز موفق شده بود 
با قرارگرفتن در جمع 1۶ بازیکن قاره کهن سهمیه رقابت های قهرمانی جهان 
را کسب کند. همچنین در بخش دونفره نیز تیم دونفره امیرمهدی کشاورزی و 

بنیامین فرجی نماینده ایران در مسابقات دوبل قهرمانی جهان هستند.
مسابقات تنیس روی میز فینال قهرمانی جهان از ۲7 اردیبهشت ماه تا 4 خردادماه 

به میزبانی دوحه قطر برگزار خواهند شد.

رئیس هیأت دو و میدانی زنجان عنوان کرد:

حضوردوندهزنجانیدراردویتیمملی

بدمینتونکارانزنجانیبهمسابقاتقهرمانی
آسیااعزامشدند

کسبسهمیهقهرمانیجهانتوسط
نداشهسواری

خبر خبر 

کوتاه کوتاه 

اعتماد/ درحالی که نوروز ۱۴0۴ با رنگ و بوی عید باستانی سپری می شد خبر صعود تیم 
ملی فوتبال ایران به جام جهانی نتوانست آن شور و هیجان همیشگی را در جامعه برانگیزد.

تیم ملی در تهران با کسب یک نتیجه مساوی برابر ازبکستان جواز صعود زودهنگام به 
بزرگ ترین رویداد فوتبالی یا حتی ورزشی را گرفت اما برخلاف سال های گذشته این بار 
نه حتی استادیوم موقع صعود پر بود و نه جشن و سروری فراگیر در خیابان ها دیده 
شد؛ گویی کام مردم از این پیروزی شیرین نشده است. سفره های هفت سین با طعم تلخ 
مشکلات اقتصادی پهن شده بود و خبر صعود، نتوانست سایه سنگین این مساله را از دل ها 
بزداید. به جای بوق های ممتد و رقص پرچم ها سکوتی معنادار بر شهر حاکم بود و مردم 
با بی تفاوتی از کنار این رویداد ورزشی گذشتند. این صعود، اگرچه دستاوردی برای ورزش 
کشور محسوب می شد اما در میان دغدغه های روزمره و ناامیدی های فزاینده نتوانست به 
جرقه ای برای شادی جمعی تبدیل شود. جام جهانی این بار، در حالی پیش روی تیم ملی 
قرار دارد که دل های ایرانیان دیگر آن شور و شوق سابق را برای تشویق ملی پوشان احساس 
نمی کند و سایه سرد بی تفاوتی بر این رویداد ورزشی سنگینی می کند. شاید این صعود، 
زنگ هشداری برای مسوولان باشد تا دریابند که شادی واقعی مردم فراتر از پیروزی های 
ورزشی، در گرو حل مسائل اساسی و ایجاد امید به آینده ای روشن تر است. در کنار مسائل 
اجتماعی از نظر خیلی صعود از این گروه و  حضور در جام جهانی که با ۴۸ تیم برگزار 
می شود دیگر افتخار محسوب نمی شود تا مردم برای آن رقص و پایکوبی کنند بلکه آنچه 
همگان خواستار آن هستند موفقیت در این تورنمنت است! با مسعود اقبالی درخصوص 
حضور تیم ملی در جام جهانی و مسائل پیرامون آن گپ و گفتی ترتیب دادیم که چکیده ای 

از آن را در ادامه می خوانید.

 صعود آسانی به جام جهانی داشتیم؟ بله.  این صعود آسان روی درایت کادرفنی به دست 
آمد یا در گروه  آسانی قرار گرفتیم یا اینکه تلاش و تجربه بازیکنان؟ از ابتدا که قرعه کشی 
دور مقدماتی جام جهانی انجام شد یکی از گروه های آسان  همین گروهی که در آن قرار 
داریم ، بود و خب همه جامعه ورزش و به خصوص فوتبال متفق القول بودند که تیم ملی به 
راحتی از این گروه  صعود می کند و چنین چیزی هم  شد . هر چند دو تا بازی دیگر داریم 
برای صدرنشینی که  تعیین کننده هم  نیست. تعداد زیادی از بازیکنان قبلا در راه صعود و 
حضور در جام جهانی تجربه لازم را داشتند و توانستند این بازی ها را به سود خود دربیاورند. 
تیم ملی ما به خاطر تجربه بیشتر نسبت به برخی از این تیم ها به راحتی به جام جهانی 

رسید. حالا بعد از این مساله اینکه در دوره بعد چه کار می کنیم مورد بحث است.
 به نظر شما صعود زودهنگام باعث شد تا مردم چندان استقبال نکنند یا دلایل دیگری 
داشت؟ مردم ما فوتبال را می فهمند و باشگاه  ها و تیم های ملی پیشرفته اروپایی را می بینند 
و مقایسه می کنند و متوجه می شوند که وضعیت ما بعد از این دوره مقدماتی به کجا 
می رسد! برای همین استقبال نکردند چون مطمئن بودند این تیم چه با تشویق مردم چه 
بدون تشویق آنها به جام جهانی می رود! همین هم شد اما مشکل ما از اینجا به بعد شروع 
می شود. با آمدن قلعه نویی و کادر جدیدش مشخص بود باید تیم ملی دگرگون شود و اگر 
قصد داریم در جام جهانی بازی های آبرو مندانه ای برگزار کنیم باید نیروهای جوان تر را به 
این تیم تزریق کرد که تا امروز چنین  چیزی ندیدیم! البته در ظاهر امر تعدادی جوان به 
تیم ملی دعوت شدند اما از آنها استفاده بهینه نشد حالا به برخی ده دقیقه تا یک ربع بازی 
دادند اما عملا مشخص بود که کادرفنی تیم ملی اعتماد لازم را نسبت به جوانان ندارد. 
شاید این تفکر هم درست بود چون پشتوانه لازم را نداریم و کار بنیادی نکردیم اما می شود 

در طول یک سال و اندی تا شروع جام جهانی بچه های مستعد و مثل الماس نتراشیده 
که نیاز به صیقل کاری دارند را مورد استفاده قرار دهیم! باید در باشگاه ها آزمایش شوند و 
حتی به فدراسیون پیشنهاد ارایه دهند که مصوباتی در این خصوص داشته باشند که به 
بازیکن  جوان فرصت بازی داده شود و بعد به تیم ملی دعوت شوند و در اردوها و بازی با 
تیم های بزرگ به کار گرفته شوند تا به شکل تلفیقی از جوان ها و باتجربه در جام جهانی 

بهره داشته باشیم.
 به نظر شما کادرفنی تیم ملی در دو بازی باقیمانده باید به جوان ها فرصت دهد یا باز هم 
همان بازیکنان قدیمی؟ باید به جوان ها فرصت دهند. قلعه نویی یک مربی نتیجه گرا است 
اما او می تواند در دو بازی آینده تلفیقی از جوان ها و باتجربه را بازی دهد. بازیکنان جوان را 
نود دقیقه بازی دهد به علاوه ستون های اصلی تیم ملی در جام جهانی. جوان هایی داریم  
که می توانند خود را ثابت کنند و باید دو بازی را کامل بازی کنند تا برسیم به دوره بعدی.

 شرایط برای صعود به مرحله حذفی جام جهانی را داریم؟ بله. ۴۸ تیمی شده و حتی رفتن 
به دور دوم هم ساده است و این احتمال وجود دارد اما برای اینکه صعود بی اما و اگر داشته 
باشیم باید از بچه های جوان استفاده کنیم و نباید وحشت کنند! تاریخ فوتبال ما نشان داده 
از دوره محمد مایلی کهن یا زمان دهداری به جوان ها بازی دادند و نشان دادند که می توانند 
جوانان ما جایگزین باتجربه ها شوند و فقط باید به آنها اعتماد کرد. اگر امیر قلعه نویی این کار 
را کند به دور دوم هم می رسیم  اما این وضعیت که من می بینم تقریبا هفتاد درصد بچه ها 
اصلا شایستگی حضور در جام جهانی را ندارند! چراکه نه شرایط فیزیکی درستی دارند و نه 
تکنیکی و نه شعور تاکتیکی! این بچه ها در این بازی ها فقط روی خلاقیت خودشان بازی 

کردند و هیچ گونه استراتژی راهبردی در حمله و دفاع نداشتند!

مسعود اقبالی: هفتاد درصد بازیکنان تیم ملی به درد جام جهانی نمی خورند!

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

آگهی فقدان سند مالکیت 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی                                                                                                  

 برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای رزاق رزاقی فرزند حنیفه بشماره شناسنامه ۱۰۳۹ ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی 
کاداستری((به مساحت ۲۹۶۵۶.۰۸ مترمربع پلاک شماره ۷۸۰ فرعی از ۸۵ اصلی و ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به 
مساحت ۳۵۷۹۸.۰۸ متر مربع پلاک شماره ۷۸۱ فرعی از ۸۵ اصلیخریداری از مالک آقای رستم خدابنده لو محرز گردیده است.لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز رسمی آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،سید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.* تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷
تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای عوضعلی الهی حسین آبادی به شناسنامه شماره ۵ کد ملی ۵۸۹۹۸۴۹۶۷۳ صادره 
فرزند ابراهیم در یک قطعه زمین زراعی کاداستری به مساحت ۱۰۰۳۷.۹ متر مربع پلاک شماره ۸۷۹ فرعی از ۶۲ اصلی و ششدانگ))یک 
قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۳۱۱۳۲.۱۹ متر مربع پلاک شماره ۸۸۲ فرعی از ۶۲ اصلی خریداری از مالک رسمی آقای 
ابراهیم الهی حسین آبادی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 

بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
سلطانیه تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی خانم سمانه راستگو نیا به شناسنامه شماره کدملی ۴۴۰۰۱۰۳۴۲۰ صادره فرزند امامعلی در 
ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۹۶۵۲/۲۷ متر مربع پلاک شماره ۸۸۴ فرعی از ۶۲ اصلی خریداری از مالک 
رسمی آقای امامعلی راستگونیا محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 

.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی جلیلی سنبل آبادی فرزند حاجعلی بشماره شناسنامه 
۵۸۳  ۱-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۰۴۹۵/۸۳ متر مربع پلاک شماره ۷۴۳ فرعی از ۶۳ 
اصلی ۲-ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۸۸۸۶.۱۷ مترمربع پلاک شماره ۷۳۴۰ فرعی از ۶۳ اصلی 
خریداری از مالک رسمی آقای علی جلیلی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت شهرستان سلطانیه تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷ 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک سلطانیه 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی النقی یادگاری به شناسنامه شماره ۱۹۱۸ کدملی ۵۸۹۹۷۴۹۱۶۴ صادره سلطانیه فرزند حمداله در 
ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۱۴۹۲۴.۷۸ متر مربع پلاک شماره ۳۳۲۸ فرعی از ۰۰۰۵۰ اصلی و ششدانگ))یک 
قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۹۷۲۴.۳۱ متر مربع پلاک شماره ۲۶۸۷ فرعی از ۰۰۰۵۰ اصلی و ششدانگ ))یک قطعه زمین زراعی 
کاداستری(( به مساحت ۱۲۳۶۴.۳۴ مترمربع پلاک شماره ۳۵۷۳ فرعی از ۰۰۰۵۰ اصلی خریداری از مالک رسمی آقای اقامعلی یادگاری و 
یداله مقدم و صفی اله سلیمی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 

صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

سند مالکیت کاداستری ششدانگ یک قطعه زمین مسکونی به شماره پلاک ثبتی ۴۴۱۷ فرعی از ۳۸ اصلی بخش ۷ زنجان به شماره 
چاپی ۴۳۲۳۱۶ سری پ سال ۹۰ به شماره دفتر املاک ۳۴۰ صفحه ۶۳ به شماره ثبت ۵۰۵۳۵ به آدرس زنجان گلشهر فاز ۳ 
خیابان اوستا خیابان سپید غربی قطعه ۴۱۶۸ به نام آقای محمود حسنلوراد صادرو تسلیم گردیده و سپس برابر بازداشتنامه شماره 
۹۳۱۰۱۱۲۴۰۶۸۰۱۳۹۴- ۱۳۹۳/۱۰/۱۰ اجرای احکام شعبه نهم دادگاه خانواده زنجان بازداشت گردیده است.سپس مالک با ارائه 
دو برگ استشهادیه ،مصدق مدعی مفقود شدن سند مالکیت گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی را نموده است که مراتب به 
استناد تبصره ۱ ماده ۱۲۰ اصلاحی آئین نامه قانون ثبت آگهی میگردد تا هر کس به نحوی از انحاء ادعایی نسبت به ملک مذکور دارند 
یا معاملاتی به نفع آنها انجام شده است از تاریخ انتشار این اگهی به مدت ده روز ضمن مراجعه به این اداره اعتراض خود را با ارائه اصل 

سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید در غیر این صورت سند مالکیت المثنی به متقاضی تسلیم خواهد شد.

 برابر رای هیات قانون صدرالاشاره تصرفات مالکانه آقای / خانم شهرام جعفری فرزند علی نسبت به ۸۸ شعیر مشاع 
از ۹۶ شعیر عرصه به انضمام ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۱۹۶۸/۴۸ مترمربع تحت پلاک  ۲۸۴۰ 
فرعی از  ۲۴ اصلی روستای گوزلدره بخش ۷ زنجان خریداری از آقای محمدعلی جعفری محرز گردید.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهي مي شود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي 
اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند.بدیهي است در 

صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقررطبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۴/۰۱/۱۷* تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۴/۰۲/۰۱

 برابر رای هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی حسینی سنبل آبادی به شناسنامه شماره ۸۴۷ کدملی ۵۸۹۹۵۱۶۵۱۸ صادره 
فرزند مظفر در ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری((به مساحت ۲۵۱۹۹.۴۲ متر مربع پلاک شماره ۹۶۴ فرعی از ۶۳ اصلی و 
ششدانگ))یک قطعه زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۹۹۲۵.۲۰ متر مربع پلاک شماره ۹۶۲ فرعی از ۶۳اصلی و ششدانگ))یک قطعه 
زمین زراعی کاداستری(( به مساحت ۷۵۵۷.۷۶ متر مربع پلاک شماره ۹۶۶ فرعی از ۶۳اصلی خریداری از مالک رسمی آقای علی حسینی 
سنبل آبادی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷
 تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱

برابر رای شمارد ۱۴۰۳۶۰۳۲۷۰۰۸۰۱۳۱۳۱ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک سلطانیه تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای مجید کلانتری با شناسنامه شماره 
۹۴ کد ملی ۵۸۹۹۹۳۹۶۵۶ صادره فرزند ولی اله در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۳۶۸۵۲.۳۹ مترمربع پلاک 
شماره ۵۵۲۸ فرعی از ۶۴ اصلی خریداری از مالک رسمی آقای مجید کلانتری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۴/۰۱/۱۷
تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۴/۰۲/۰۱
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آب بر- خ امام ، جنب اداره آب شهرستان طارم -کیوسک مطبوعاتی  طارم2
32824730 - 024     نسیم اله اجاقلو نسیم زیتون

09100252161 

قیدار خیابان امام جنب فرهنگسرای اشراق کوچه بامداد پلاک 1 طبقه اول  خدابنده3
حبیب اله اسفندیاریکدپستی 4581813385 

  09192427318
02434228645

خیابان مطهری - روبروی کوچه مسجد جامع - نرسیده به کارواش ابهر  4
35273157-024        علی نظریتک نماینده روزنامه صدای زنجان 

09125427682

35526880-024تیمورکلانتریخرمدره - خیابان امام خمینی روبروی بانک مسکن- دکه مطبوعاتیخرمدره5
09127448865

ایران۸۸

پزشکیانمعاونقطبنوردرابرکنارکرد

ثبتناماینترنتیوامضروریبازنشستگان
کشوریاز۱۷فروردینآغازمیشود

خبر 

کوتاه 

خبر آنلاین/  تاکسی زرد رنگ، مقابل گیت های پاستور توقف می کند، از پلاک خودرو هم 
مشخص است که راننده ماشین جانباز است، سوار می شوم که با اشاره تجمع معلولان می 
گوید: »چه اتفاقی افتاده؟« می گویم تجمع است. می گوید: »ای بابا... همه اش از نداری 

است.« سری که به افسوس تکان می دهد، حکایت های زیادی را در خود پنهان دارد.
تاکسی زرد رنگ از خیابان  پاستور عبور می کند، خیابانی قدیمی که ماجراهای زیادی را 
به خود دیده است و البته محله ای »مسئول نشین«. ماشین وارد خیابان جمهوری می 
شود، خیابانی که همسایه پاستور است و اما هیاهوهای آن رنگ و بوی دیگری دارد. خیابان 
جمهوری حال و هوای سال جدید را گرفته، شلوغی مغازه های پوشاک و هیاهوهای دست 
فروشان هم توجه زیادی را به خود جلب می کند. همین هیاهوها سر درد دل راننده تاکسی 

را باز می کند و از گرانی و شرایط سخت زندگی گلایه می کند. 
دولتِ من، مجلسِ من؛ برای ملت کاری نکرده است

به او می گویم که خبرنگار هستم، خود را معرفی کرده و کارت خبرنگاری ام را مشاهده 
می کند، در همین هنگام مکانی را در خیابان جمهوری نشانم می دهد که حالا تبدیل 
به یک شرکت و یک مغازه کوچک شده است. با غصه می گوید؛ »اینجا را ببین، برای من 
بود.« بغض می کند و انگار به روزگاری می اندیشد که روزی صاحب این ملک بود. از او که 
اسمش »عباس« است می پرسم؛ از دولت و مجلس چه انتظاری داری؟ می گوید: »من 
حدود ۱۲ سال است که مسافر کشی می کنم؛ همه ما انتظار داریم و ملت دارند عذاب می 
کشند. برای آقایان فرقی نمی کند گوشت کیلویی یک هزار تومان باشد یا یک میلیون اما 

امثال ما که داریم رنج می کشیم، فرق می کند. دولت باید تورم را درست کند.«
وی می گوید: » من اصلا از مجلس و دولت راضی نیستم، دولتِ من، مجلسِ من؛ برای ملت 
کاری نکرده است، همه شان وضع شان خوب است. از همین ماشین هایی که وارد می کنند، 

میلیاردها پول گیرشان می آید. قانون برای همه باید باشد نه فقط برای ما ضعیف ها.«
عباس آقا به خط ویژه اشاره می کند و می گوید که؛ »در وضعیت اضطراری فقط پلیس، 
آمبولانس یا آتش نشانی می تواند از این خط عبور کند، اما دیروز ماشین یک ارگانی اینجا 

را مسدود کرده بود اما من باید سه ساعت در ترافیک بمانم.«
از او می پرسم آیا رفع فیلترینگ دو پلتفرم و توقف قانون عفاف و حجاب توانسته است 
امیدی را در دل تان ایجاد کند؟؛ پوزخندی زده و پاسخ می دهد: »چی بگویم... این ها 
بهانه است و من دیگر امیدی ندارم.« و حرف ها ناتمام می شود وقتی به مقصد می رسم.

مردم کیلویی چند؟
تمام خیابان  بزرگ دلاوران پر شده بود از مغازه داران یا تولیدی هایی که تلاش داشتند 
تا اجناس چوب و مبل خود را به بهانه سال جدید بفروشند اما دریغ از یک مشتری. در 
راستای خیابان و بازار مبل فروشان حرکت می کنم، فروشنده ای که با اخم های درهم 
مشغول تلفن حرف زدن درباره پاس کردن چک سنگین خود است، ذهنم را به خود 
مشغول می کند. کمی این پا و آن پا کردم و از او خواستم گپی با هم بزنیم؛ اخم  هایش در 
هم گره خورد؛ حوصله نداشت یا به جماعت رسانه  ای بی اعتماد بود نمی  دانم اما با اکراه 
قبول کرد. از او درباره انتظاراتش از دولت و مجلس پرسیدم؛ انگار که دل پر از کینه  اش سر 
باز کرده باشد همراه با نگرانی از اینکه مبادا دردسری برایش درست شود می گوید: »آنان 

برای ما اهمیتی قائل نیستند. انگار ما در یک دنیای دیگر زندگی می کنیم و مسئولان 
هم در دنیای دیگر. شرایط بازار و قیمت آنقدر بد است که یک مشتری نداریم. چند ماهی 
می شود که دیگر مشتری به سراغ این مغازه ها نیامده یا اگر آمده باشد، با دیدن قیمت 
ها می روند.«  او ادامه می دهد: »من که دیگر نه به مجلس اعتماد دارم و نه به دولت، 
نمایندگان فقط مشغول کارهای شخصی خودشان و انتقام گیری ها شدند. مردم کیلویی 
چند؟ چک سنگین دارم و اگر نتوانم پاس کنم معلوم نیست وضعیتم به چه صورت خواهد 

شد، مسئولان که برای من دل نمی سوزاند.«
بحث به رفع فیلترینگ دو پلتفرم و توقف قانون عفاف و حجاب می رسد، می گوید که آنقدر 
مسائل پیچیده تر وجود دارد که این اقدامات کوچک دلمان را خوش نمی کند. مکالمه 
که به پایان می رسد، اتوبوسی که به سمت تهرانپارس حرکت می کند، از راه می رسد، 
اتوبوس هایی که آنقدر فرسوده شده اند و گرد کثیفی بر آن نشسته است، که اگر کرایه 
های گران وحشتناک اسنپ و تپسی مجال می داد، رغبت نگاه کردن به آنها را نداشتیم. 
اتوبوس هایی که گاه صندلی یا لق می زند یا گاه از پایه شکسته و به حال خود رها شدند. 

توروخدا... ما را هم ببینید...کم آورده ایم!
در اتوبوس سفید رنگ اما خاک گرفته، چشم می گردانم در کنار خانمی حدود ۶0 ساله 
می نشینم. لبخند به لب دارد، سر صحبت که باز می شود، می گوید مادر شهید است. او 
هم مانند دیگران از وضعیت اقتصادی گلایه دارد و دل نگران آینده دختران و نوه هایش 
است. از دولت و مجلس می خواهد فکری به حال شرایط اقتصادی کنند و به وعده هایشان 
عمل کنند.  نگاهم به خانمی می افتد که با دقت به مکالمه ما چشم دوخته است. متوجه 
ام که می شود، نام رسانه را می پرسد. کارت خبرنگاری را به او نشان داده و خود را معرفی 
می کنم، درخواست می کند تا با او هم گفت و گو کنم. بغضی که انگار مدت زیادی در 
گلوی »سمانه« جاخوش کرده و با خود حمل کرده می شکند و اشک از چشمانش جاری 
می شود. از خودش می گوید که سرپرست خانوار شده و با دو فرزندش زندگی می کند. 
او که بعد از طلاق، از خانواده اش طرد شده است، حال باید هم کار کند تا هم مخارج 
زندگی را تامین کند و هم مراقب فرزندانش باشد. فرزندانی که یکی از آنان با بیماری تلخی 
دست و پنجه نرم می کند؛ »سرطان« و قیمت داروهای سرسام آورش.  سمانه بعد از آنکه 
کمی از گریه هایش کاسته شده، می گوید: »دخترم سرطان معده بدخیم دارد. شوهرم 
معتاد بود و برای همین طلاق گرفته ام. دادگاه هم حضانت دخترها را به من داد اما هیچ 
کسی از خانواده ام به من کمک نمی کند. آنقدر کرایه ها و قیمت داروها سنگین است که 
دارم زیر این بار له می شوم. دیگر آهی در بساط ندارم به گاهی می خواهم خودکشی کنم 
اما بعد من دخترانم چه کنند.« او می گوید: »من هیچ انتظاری از دولت و مجلس ندارم 
جز آنکه به فکر اقتصاد باشد. قیمت ها را پایین بیاورند. توروخدا به مسئولان بگویید ما را 
هم ببینند، دیگر کم آورده ایم. چندماه است که نتوانسته ام برای دخترانم گوشت و برنج 

بخریم. خسته شده ایم دیگر.«
ریشه فساد را نابود کنند، مشکلات حل می شود

اتوبوس به مقصد نهایی که می رسد، بساط دست فروشان و شلوغی در میدان سجادیه رخ 
نمایی می کند. اما انگار بر دل مردم هم چون سیاهی آسمان شب، رنگ غم پاشیده اند. به 
صورت هایشان که نگاه کنید دیگر نه کسی می خندد و نه رنگ شادی ناشی از آمدن بهار 
در چشمانشان نمایان است. موج جمعیت به این طرف و آن طرف می  رود و حسابی سرها 
در گریبان فرو رفته است؛ در بین مردمی که گاهی تند و گاهی آرام قدم بر می  دارند. »برو 
بابا تو هم دلت خوشه«، »حرفی ندارم« »نه« و ... این ها تنها چند نمونه از جمله  هایی است 

که وقتی پا پیش می گذاشتم تا با چند نفر صحبت کنم به زبان می آوردند. 
خانمی که در کنار دست فروشان، مشغول درست کردن فلافل بوده و برای جذب مشتری 
کمی هم به عنوان تست به مردم در حال رفت و آمد تعارف می کند، توجه ام را جلب می 
کند. وقتی به او از شغلم می گوید، با لبخند می گوید: »چه شغل هیجان انگیزی.« اسمش 

»سحر« است و با همسرش در خانه غذا درست کرده و می فروشد. 
سحر درباره انتظاراتش از دولت و مجلس می گوید: »فکری به حال وضعیت اقتصادی کنند. 
کاش ریشه فساد را از بین ببرند و بپذیرند که این معضل بلای جان کشور شده است. به 
نظرم با حل کردن فسادی که توسط مسئولان انجام شده کمی از مشکلات حل می شود.«

او ادامه می دهد: »گاهی خبرهایی که از مجلس در فضای مجازی بلد می شود را نگاه می 
کنم، همه به دنبال منافع خودشان هستند و اهمیتی به مردم نمی دهند. به قول معروف 
فقط می خواهند خودشان در قدرت باشند.«  سحر که از فضای اینستاگرام برای تبلیغ 
کسب و کارش استفاده می کند، درباره رفع فیلترنگ دو پلتفرم گوگل پلی و واتس آپ 
اینطور روایت می کند: »توقع داشتم کل فیلترینگ را بردارند اما انگار فقط وعده می دهند 
که رأی جمع کنند و بعد می ببینند که نمی توانند. دیگری امیدی به دولت و مجلس 
نیست.« کمی افرادی را که مشغول خرید بودند، برانداز می کنم، چشمم به زن و شوهر 
جوان و حدودا 30 ساله افتاد که با در حال خرید از کردن از دست فروشی بودند، به 
سمتشان می روم و کارت خبرنگاری ام را نشان می دهم که کمی یکه خوردند. وقتی با این 
سوال مواجه می شوند که چه انتظاری از دولت و مجلس داردند؛ مرد که »علی« نام دارد 
شمرده و آرام پاسخ می دهد: »دولت و مجلس به شکل همسو منافع ایران در نظر گرفته 
و از سیاسی بازی و جناح بندی فاصله بگیرند. به شرایط معیشتی مردم بیشتر توجه کنند. 
تحریم ها را از میان بردارند و با کشورهای مختلف ارتباط سازنده برقرار کنند تا سرمایه 
گذاری در کشور بهتر شود.« علی توقف قانون عفاف و حجاب را اقدام درستی می داند و 
این توصیه را دارد که زودتر فیلریتگ همه پلتفرم ها را بردارند. او به مجلس هم توصیه می 
کند: »مجلس از تصویب لوایحی که آزادی های اجتماعی را محدود می کند، صرف نظر 
کند« همسرش »ساناز« نیز تاکید می کند که دولت فکری به حال وضعیت معیشتی کند. 

ایلنا/ رئیس انجمن جامعه شناسی ایران گفت: به دو قطبی شدن جامعه و شکاف در آن 
به هیچ وجه اعتقاد ندارم، چون وقتی از دو قطبی شدن صحبت به میان می آید که 
جامعه به دو تکه مساوی تقسیم شده باشد، در حالی که اکنون اکثریت جامعه یکپارچه 

خواهان بهبود و تغییر شرایط هستند.
»سعید معیدفر« رئیس انجمن جامعه شناسی ایران در خصوص اینکه کدام آسیب های 
اجتماعی در سال جدید باید اولویت باشد، گفت: بخشی از آسیب های اجتماعی تحت 
تأثیر شرایط اقتصادی و اجتماعی قرار دارد و با سخت تر شدن این شرایط، وضعیت 
می تواند  اقتصادی  بحران  می شود.  دشوارتر  جامعه  پذیر  آسیب  اقشار  برخی  برای 
چالش های جدی را ایجاد کند و در چنین وضعیتی خانواده های کم درآمد و زن 

سرپرست در معرض بیشترین گرفتاری ها و مشکلات قرار می گیرند.
عدم توجه به اقشار  آسیب پذیر باعث گسترش و تعمیق آسیب های اجتماعی می شود

وی افزود: بنابراین می توان گفت که اقشار آسیب پذیر مانند سالمندان، زنان سرپرست 
خانوار و خانواده های با درآمدهای پایین در شرایط فعلی بیشترین توجه را نیاز دارند. 
عدم توجه به این اقشار می تواند در گسترش و تعمیق آسیب های اجتماعی تأثیرگذار 

باشد.
چرخه آسیب های اجتماعی به قدری زیاد است که امروز انواع آسیب های اجتماعی که 

به موقع رسیدگی نشده اند، به لایه های سخت تر نفوذ کرده است.
معیدفر با بیان اینکه آثار این آسیب های اجتماعی را می توان در آینده در قالب کودکان 
کار یا بی خانمان مشاهده کرد، افزود: زیرا برخی از افراد جامعه با توجه به افزایش 
هزینه ها و مشکلات تأمین مسکن و اجاره، ممکن است با بی مکانی یا بی سرپناهی و 
کار کودکان مواجه شوند. چرخه آسیب های اجتماعی به قدری زیاد است که امروز 
انواع آسیب های اجتماعی که به موقع رسیدگی نشده اند، به لایه های سخت تر نفوذ 
کرده است و به اندازه ای زیاد است که شاید تعیین اولویت برای رسیدگی به آنها کار 

دشواری باشد، اما می توان به اولویت های مذکور اشاره کرد. 
راهکارهای برون رفت کشور از شرایط فعلی چیست؟

این جامعه شناس در تحلیل خود از راهکارهای برون رفت کشور از شرایط فعلی گفت: 
شاید مهم ترین اتفاقی که باید بیفتد و آقای رئیس جمهور نیز با این انتظار بر سر کار 
آمده، این باشد که مجموعه کسانی که در حکومت هستند، از دولت تا مجلس و سایر 
بخش های حاکمیت، متوجه شرایط سخت کشور باشند و مجموعه اراده و اندیشه خود 

را برای حل مشکلات و خروج از بن بست ها به کار ببندند.
وی یادآور شد: اقدامی که دکتر پزشکیان انجام دادند و اعلام کردند که کشور در 
شرایطی دشوار قرار دارد و باید در مجموعه حاکمیت بر روی این مسئله وفاق صورت 
گیرد و اندیشه و امکانات و پتانسیل های کشور در راستای حل مسائل اجتماعی به 
کار گرفته شود، نکته مهمی است. اینکه تا چه اندازه به درخواست رئیس جمهور از 
سوی دیگر ارکان حاکمیت پاسخ مثبت داده شود، قابل تامل است. متأسفانه قدرت 
که  نیست  دولت  و صرفاً  توزیع شده  امروز  اجرایی کشور  بخش  در  تصمیم گیری 

تعیین کننده و تصمیم گیر است. 

به نظر می رسد با اینکه تمام هم و غم رئیس جمهور، بر این بوده که برآیند نیروهای 
حاکمیت برای حل مسائل کشور به کار گرفته شود و علیرغم تلاش های اولیه، به نظر 

می رسد که تاکنون ایشان چندان موفق نبوده است. 
سایر  نتواند  پزشکیان  دکتر  اگر  کرد:  تصریح  ایران  جامعه شناسی  انجمن  رئیس 
بخش های حاکمیت را متقاعد کند که کشور در شرایط سختی قرار دارد و همچنین 
به نظر کارشناسان توجه کرد و وضعیت فعلی در ابعاد سیاسی، اقتصادی و اجتماعی با 
نظر کارشناسان ارزیابی شود و گام های موثری در این راستا برداشته نشود، نمی تواند 
کار موثری انجام دهد. بنابراین، به نظر می رسد با اینکه تمام هم و غم رئیس جمهور، بر 
این بوده که برآیند نیروهای حاکمیت برای حل مسائل کشور به کار گرفته شود، اما تا 

کنون علیرغم تلاش های اولیه، به نظر می رسد که چندان موفق نبوده است. 
معیدفر خاطرنشان کرد: اگر فرصت های حداقلی دیگری باشد و دکتر پزشکیان در دو 
یا سه ماه پیش رو بتواند مجموعه حاکمیت را با خود همراه کند، می تواند تمرکز خود 
را بر بخش های دیگر بگذارد و اقداماتی انجام دهد، اما اگر این وفاق میان دولت و ارکان 
حاکمیت شکل نگیرد، علی رغم حسن نیت رئیس جمهور برای رفاه، بدون شک هیچ 

یک از اقدامات ایشان به نتیجه نخواهد رسید. 
آیا جامعه دو قطبی شده است؟  

وی در پاسخ به این سوال که آیا جامعه دو قطبی شده است؟ گفت: به هیچ وجه 
به مفهوم دو قطبی در جامعه قائل نیستم. تقریباً در جامعه امروز، اکثریت مردم در 
شرایط سختی قرار دارند و خواهان این هستند که به نحوی کشور از این وضعیت 

خارج شود. در واقع اکثریت مردم امروز به طور کلی می دانند که کشور در وضعیت 
نامناسبی قرار دارد، چه در عرصه داخلی و چه در عرصه بین المللی و همه خواهان 
بهبود اوضاع هستند. اقلیتی از افراد جامعه ممکن است به هر دلیلی معتقد باشند که 
وضعیت جامعه خوب است و باید به همین مسیر ادامه داد. این اقلیت به عنوان دو 

قطبی شناخته نمی شود. 
در حال حاضر نظرسنجی ها و پیمایش ها نشان می دهد که اکثریت افراد جامعه نسبت 
به نامناسب بودن اوضاع یک نظر واحد دارند و معتقدند، باید وضعیت رو به بهبود رود.

به هیچ وجه به دو قطبی شدن و شکاف در جامعه اعتقاد ندارم
این جامعه شناس با بیان اینکه وقتی از دو قطبی صحبت می کنیم که جامعه به دو 
تکه مساوی تقسیم شده باشد، گفت: در حال حاضر نظرسنجی ها و پیمایش ها نشان 
می دهد که اکثریت افراد جامعه نسبت به نامناسب بودن اوضاع یک نظر واحد دارند 
و معتقدند، باید وضعیت رو به بهبود رود. اقلیتی از جامعه را نمی توان به عنوان قطب 
در آن محسوب کرد. بنابراین به هیچ وجه به دو قطبی شدن و شکاف در درون جامعه 

اعتقاد ندارم.
وی افزود: می توان گفت تقریباً جامعه به صورت یکپارچه، دنبال تحول و برون رفت 
از وضعیت نامطلوب اقتصادی و... هستند. در واقع مردم قائل به این هستند که باید 
تغییراتی صورت گیرد و این شرایط نیاز به تحول دارند و این حرف اصلی جامعه است. 
اما متأسفانه عده ای منافع شان در این است که وضع به همین شکل ادامه پیدا کند و 

نمی توان به این شکاف در جامعه گفت.

رئیس انجمن جامعه شناسی ایران:

به دو قطبی شدن جامعه و شکاف در آن به هیچ وجه اعتقاد ندارم

انتظارات مردم از دولتمردان و نمایندگان مجلس؛

بغض اقتصادی مردم در سالِ نو؛ آه از نداری و نداری...

همشهری/ رئیس جمهور با اشاره به قطعی شدن اخبار مربوط به سفر شهرام دبیری، 
معاونت  در  شما  ارزشمند  و خدمات  دیرین  دوستی  نوشت:  دولت  پارلمانی  معاون 
پارلمانی مانع آن نیست که پایبندی به صداقت، عدالت و وعده هایی که به مردم دادیم، 
مقدم داشته شود. بنابر این توصیفات، از ادامه همکاری با شما در دولت چهاردهم 

معذوریم.
متن نامه به این شرح است:

جناب آقای دکتر دبیری
در این ایام پس از بررسی خبر، قطعی شد که در ایام نوروز در سفر تفریحی قطب جنوب 
بودید. در دولتی که مفتخر به اقتدا به مولای متقیان است و در شرایطی که هنوز در 
کشورمان فشارهای اقتصادی بر مردم زیاد و محرومان پرشمارند، سفر پر هزینه تفریحی 
مسئولان رسمی، حتی با هزینه های شخصی، قابل دفاع و توجیه پذیر نبوده و با معیار 
ساده زیستی مسئولان سازگار نیست. دوستی دیرین و همکاری و خدمات ارزشمند شما 
در معاونت پارلمانی دولت چهاردهم، مانع آن نیست که پایبندی به صداقت، عدالت و 
وعده هایی که به مردم دادیم، مقدم داشته شود. بنابر این از ادامه همکاری با شما در 

دولت چهاردهم معذوریم.

ایسکانیوز/ مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری اعلام کرد که ثبت  نام اینترنتی 
از ۱۷ فروردین ماه به مدت  بازنشستگان و وظیفه بگیران کشوری  وام ضروری 
یک ماه آغاز می شود. حجت الله میرزایی با اشاره به سیاست های حمایتی صندوق 
بازنشستگی کشوری، افزایش مبلغ وام ضروری به 5۰ میلیون تومان را یکی از 
اقدامات مهم در جهت ارتقای معیشت بازنشستگان این صندوق با همکاری بانک 
صادرات عنوان کرد و افزود: این افزایش در جهت کاهش فشارهای اقتصادی و 
نام وام ضروری  تأکید کرد: ثبت   انجام شده است. وی  بازنشستگان  از  حمایت 
خدمات  درگاه  طریق  از  ماه(  فروردین   ۱۷( یکشنبه  روز  از  اینترنتی  به صورت 
الکترونیک صندوق بازنشستگی کشوری به »مدت یک ماه« آغاز خواهد شد و 
جزئیات بیشتر درباره نحوه ثبت نام، شرایط دریافت و زمان واریز وام از طریق همین 
درگاه اعلام می شود. به گفته مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری، وام ضروری 
بازنشستگان عزیز کشوری به مبلغ 5۰ میلیون تومان، کارمزد ۴ درصد و اقساط ۶۰ 

ماهه در سال ۱۴۰۴ اجرایی می شود.

رییس کل اسبق بانک مرکزی :
شرایطیکهدراقتصادباآنمواجهبودیم

کاملاطبیعیاست

رویداد۲۴/ رییس کل اسبق بانک مرکزی گفت: شرایطی که در اقتصاد با آن مواجه 
بوده ایم کاملا طبیعی است اگر غیر از این بود باید تعجب می کردیم.

وی با اشاره به وضعیت اقتصاد ایران تاکید کرد: به صورت خیلی روشن ما دو مشکل 
اصلی داشته و داریم که عامل اصلی این گونه مشکلات هستند و بقیه مشکلات نشأت 
گرفته از آنها است. اولین و مهمترین مشکل مربوط به قوانین بودجه سنواتی است که 
اشکالات زیادی بر آن مترتب است.  دولت ها به شدت علاقمندند که در دوره مسئولیت 
چهار ساله، بیشترین پروژه ها را انجام دهند و بیشترین رفاه را برای شهروندان فراهم 
کنند. به این منظور عموما” لوایح بودجه را به نحوی تنظیم می کنند و به مجلس ارائه 

می دهند که بخش عمده ای از درآمد های پیش بینی شده در آن قابل تحقق نیستند.
 اشکال دیگری که در بودجه های سنواتی وجود دارد مربوط می شود به تبصره های 
تکلیفی برای نظام بانکی، که باعث می شود منابع نظام بانکی که قاعدتا” باید برای 
حمایت از فعالیت های بخش خصوصی با تشخیص بانک به اجرای بهترین پروژه های 
مثبت اقتصادی تخصیص پیدا کند، در عمل عمدتا” به مصرف اجرای پروژه هایی با 
اهداف سیاسی برسد. در سال های اخیر هم حجم این گونه تکالیف تبصره ای آن قدر زیاد 

شده است که مجموع کل توان تسهیلاتی بانک ها برای انجام آن ها کفایت نمی کند.
 مسئولیت حفظ ثبات قیمت ها و کنترل تورم وظیفه اصلی بانک مرکزی است و بانک 
مرکزی برای انجام این مسئولیت، زمانی می تواند پاسخگو باشد که از اختیارات قانونی 
لازم و استقلال عمل کافی برخوردار باشد. متأسفانه نه در قانون قبل و نه در قانون 
جدیدِ بانک مرکزی، به این مسئله توجه نشده و عموما” بانک مرکزی ناگزیر است برای 
تصمیم گیری های جاری و روزمره از شورا ها و کمیته هایی، تصویب پیشنهاداتش را 

تقاضا کند که در ترکیب اعضای آنها تعارض منافع و ملاحظاتی وجود دارد.
فعالیت  جاری  جریان  که  بگیرد  تصمیمی  رأسا”  نمی تواند  مرکزی  بانک  اصولا”   
دستگاه های دولتی را تحت تأثیر قرار دهد. زیرا عموما” این گونه تصمیمات در مراجعی 
گرفته می شود که یا بانک مرکزی خودش حق رأی ندارد یا اینکه حداکثر یک رأی دارد 
و اکثریت قریب به اتفاق سایر رأی دهندگان، مسئولین دستگاه های ذینفع در موضوع 
هستند و منطبق بر منافع و مصالح دستگاهی خودشان رأی می دهند و هیچگونه 

مسئولیتی هم در پاسخگویی ندارند.
بودجه،  است. ساختار  تورم  افزایشی  روند  نشان دهنده  قرائن  و   در مجموع شواهد 
بانکی پیش بینی در مورد درآمد های ارزی و از همه مهمتر عدم  ناترازی های نظام 
برخورداری از روابط اقتصادی مناسب بین المللی عواملی هستند که کنترل و کاهش 
تورم را با مشکل جدی رو به رو می کنند. به نظر من نرخ ارز با توجه به نرخ تورمِ پیش 
بینی شده حتما” افزایش خواهد داشت البته بخشی هم تحت تأثیر تحولات، اخبار 

سیاسی و انتظارات جامعه خواهد بود.
حذف صفر از پول ملی اقدامی است که برخی کشور ها معمولا” بعد از دوره های با تورم 
بالا و کاهش شدید ارزش پول ملی انجام داده اند. با توجه به شرایط فعلی زمان برای 

حذف چهارصفر مناسب نیست.


